
Zbor krajanov KS Duplica, Šmarca in Volčji Potok

Če bo treba, bomo o onesnaženem 
zraku, ki ga moramo vdihavati že nekaj 
let, obvestili tudi evropske institucije

V ponedeljek se je nekaj manj kot dvesto krajanov krajevnih skupnosti Duplica, Šmarca in Volčji 
Potok udeležilo pogovora s predstavniki občine in državnih institucij o problematiki, ki jih pesti že 
nekaj let - onesnaževanju okolja z emisijami, ki jih s sežiganjem odpadkov v okolje spušča podjetje 
Tisa d.o.o. z Duplice. Krajane in občinsko upravo poleg emisij moti tudi aroganca državnih institucij 
(ministrstva za okolje in prostor. Agencije RS za okolje (ARSO) in okoljskega inšpektorata), zato so 
trdno odločeni, da bodo svojo pravico po zdravem bivalnem okolju v skrajnem primeru uveljavili 
tudi ob pomoči evropskih institucij. Več na 2. strani. ZORAN JEREB

Zbora krajanov o problematiki onesnaževanja zraka na Duplici so se poleg predstavnikov Občine Kamnik na čelu 
z županom Tonetom Smolnikarjem in obema podžupanoma udeležili tudi Silvo Zlebir, direktor ARSO, Tatjana 
Bernik, inšpektorica za okolje in namestnica direktorja inšpektorata za okolje in prostor, Rudi Veršnik, občinski 
svetnik in poslanec v državnem zboru, dr. Zdenka Čebašek - Travnik, varuhinja človekovih pravic.

Kamniški vaterpolisti državni prvaki
Po osvojitvi pokala Slovenije so kamniški vaterpolisti do 14 let svojo prevlado v vaterpolu 

potrdili še z osvojitvijo naziva državnih prvakov, kar je največji uspeh kamniškega vaterpola 
v zadnjih dvajsetih letih. Prestižen naziv državnih prvakov so zaokrožili zadovoljni nasmeški fantov, 
saj so v državni ligi v svoji kategoriji pobrali vse top lovorike. Iz te ekipe je najboljši strelec Tilen 
Leskovec in najboljši igralec v državni ligi Sebastjan Novak. Uspešnim mladim vaterpolistom 
(Gašper Žurbi, Nik Nikolič, Erik Drolc, Urban Stele, Sebastjan Novak, Blaž Benkovič, Matej Pinterič, 
Martin Stele, Tilen Leskovec, Gregor Šuštar, Robin Pantič in Luka Jeretina) s trenerjem Urušem Kraljem 
so ob sprejemu v občinski hiši minuli ponedeljek iskrene čestitke za športne uspehe izrekli tudi župan 
Tone Smolnikar, podžupana Brane Golubovič in Rudolf Pfajfar ter vodja oddelka za družbene dejavnosti 
Anton Kamin. Čestitke tudi iz našega uredništva!
Več o dosežku vaterpolistov na 13. strani. SAŠA MEJAČ
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OBČINA KAMNIK

VABI NA OTVORITEV EKOTRŽNICE 
V PETEK. 8. 6. 2007. OB 17. URI

NA KAMNIŠKI TRŽNICI
Odkrili bomo znak Dynalp, predstavili se bodo učenci OŠ 
Marije Vere - Duplica, predstavili se bodo ekokmetovalci, 
Rutka Zdravka pa bo otroke zabavala in ustvarjala z njimi.

VABUENI!

KO IMA PESEM PRVO 
IN ZADNJO BESEDO

Kulturno društvo Komorni pevski zbor Šutna Kamnik je v sobo
to, 2. junija, v Domu kulture Kamnik pripravilo jubilejni koncert ob 
deseti obletnici delovanja. Lep večer je z izbrano besedo obogatil 
povezovalec programa Jure Sešek, ki je ob zaključku pevskega ve
čera v dodatni pesmi s fanti tudi zapel.

Več na 5. strani. VERA MEJAČ

S 6. redne seje občinskega sveta občine Kamnik

Občina Kamnik ne želi biti sestavni del 
Osrednjeslovenske pokrajine

Prejšnjo sredo so naši občinski svetniki opravili šesto redno sejo, na 
kateri so največ pozornosti namenili nastajajočemu občinskemu 
prostorskemu načrtu ter ustanavljanju pokrajin, o čemer imajo 
enotno mnenje - da občina Kamnik ne sodi v Osrednjeslovensko 
pokrajino. Več na 2. strani.

ZAKLJUČNI KONCERT UČENCEV GLASBENE ŠOLE KAMNIK

Glasba je zaokrožila eno 
uspešnejših šolskih let

Glasbena šola Kamnik, v kateri je glasbeno znanje v tem šol
skem letu pridobivalo 450 učencev, je ob zaključku šolskega leta v 
sredo, 30. maja, v Vremšakovi dvorani Glasbene šole organizirala 
zaključni koncert učencev. V prijetnem koncertnem večeru so se 
predstavili najboljši solisti na različnih instrumentih in v komornih 
sestavih. Slišali smo tudi nekatere učence, ki so se na državnih in 
mednarodnih tekmovanjih visoko uvrstili.
Več na 9. strani. VERA MEJAČ

TJAŠA VRHOVNIK, 
talentirana čelistka,
4. r., je ob klavirski 
spremljavi prof.
Aleša Studna zaigrala 
skladbo Tarantela iz 
svojega tekmovalnega 
programa, s katerim 
je na nedavnem 
mednarodnem 
tekmovanju mladih 
glasbenikov 
v Ljubljani prejela 
drugo nagrado v svoji 
kategoriji.
Njena mentorica je 
prof. Mirela Rihtar 
Salehar.
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Letošnji Srednjeveški 
dnevi v znamenju 
tekmovanja s katapulti

Konec tega tedna bo naše mesto ponovno napolnil srednjeveški 
duh. Da se bomo počutili kar se da srednjeveško, nam organizatorji 
obljubljajo dvoboje vitezov s prikazom uporabe srednjeveškega 
orožja, srednjeveški sejem, srednjeveško glasbo, ustvarjalne likovne 
delavnice za otroke, čarovnije, plesne veščine dvornih mojstrov ev
ropskih dvorov, sprehod skupaj z grofičnami in grofi, vitezi, z berači 
in reveži...Letošnja novost je posebno srednjeveško tekmovanje 
ekip s težkimi lesenimi katapulti, s katerimi bodo skušali zadeti vseh 
sedem zmajevih glav in si priboriti »Vitomirjev prstan«.

Podroben program prireditev srednjeveških dni objavljamo 
na 3. strani.

Naslednja številka Kamniškega občana izide 21. junija. 
Članke in oglase oddajte do petka, 15. junija; zahvale in 

oglase pa do srede, 20. junija, v uredništvo v Kamniku, Glavni 
trg 23 (stavba med občino in sodiščem, 1. nadstropje), tel.: 
01/83 913H, 041/662450, e.naslov: sasa.meiac@siol.net
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Poročilo s 6. redne seje občinskega sveta občine Kamnik

Občina Kamnik ne želi biti sestavni del 
Osrednjeslovenske pokrajine

Prejšnjo sredo so naši občinski svetniki opravili šesto redno 
sejo, na kateri so največ pozornosti namenili nastajajočemu 
občinskemu prostorskemu načrtu ter ustanavljanju pokrajin, 
o čemer imajo enotno mnenje - da občina Kamnik ne sodi v 
Osrednjeslovensko pokrajino.

Za ogrevanje pred zahtev
nejšimi točkami so svetniki na 
tokratni seji po drugi obravnavi 
sprejeli dva odloka, ki se nanašata 
na oskrbo z zemeljskim plinom 
po prvem juliju 2007, ko se bo 
ta trg odprl tudi za najmanjše 
porabnike tega energenta. Po 
prvem juliju bodo imela namreč 
tudi gospodinjstva možnost izbi
re dobavitelja zemeljskega plina 
in ne bodo več odvisna le od do
sedanjega koncesionarja, ki pa 
bo v naši občini še naprej skrbel 
za plinovodno omrežje. Svetniki 
na odloka v drugi obravnavi niso 
imeli pripomb, le samostojni 
svetnik Daniel Kovačič je opo
zoril na nevarnost, da bi (glede 
na sprejet odlok) upravljavec 
plinovodnega omrežja ponovno 
zahteval plačevanje priključnine 
tudi od tistih lastnikov plinovod
nih priključkov, ki plina sploh še 
ne uporabljajo (kar se je v naši 
občini dogajalo ob gradnji plino
vodnega omrežja).

Z Ljubljano nočemo 
biti, čeprav smo nanjo 
precej navezani

Ustanavljanje pokrajin je trenut
no ena najbolj vročih tem v državi, 
zato se tudi naši svetniki s to tema
tiko ukvarjajo zelo intenzivno in 
iščejo za našo občino najboljšo re
šitev. Pri tem so - vsaj videti je tako 
- pozabili na svojo strankarsko 
pripadnost in siceršnja nasprotja 
in to je vsekakor treba pohvaliti. 
Po tokratni obravnavi so sprejeli 
naslednji sklep: Občinski svet 
Občine Kamnik ugotavlja, da 
vključevanje občine Kamnik 
v Osrednjeslovensko pokraji
no, s sedežem v Ljubljani, ni 
v interesu občine Kamnik, 
zato pooblašča župana občine 
Kamnik, da županom občin 
Dol pri Ljubljani, Domžale, 
Komenda, Litija, Lukovica, 
Medvode, Mengeš, Moravče, 
Šmartno pri Litiji, Trzin, Vodi
ce in Zagorje ob Savi poda po
budo, da v primeru izkazane

ga interesa s strani omenjenih 
občin sprožijo vse aktivnosti 
za oblikovanje nove pokraji
ne v okviru teh občin. Poleg 
tega so se predsedniki političnih 
strank, vodje svetniških skupin in 
občinska uprava dogovorili, da 
bodo skupaj pripravili mnenje k 
vladnemu predlogu o pokrajinah, 
občinski svet pa ga bo obravnaval 
na junijski seji.

V razpravi na to temo so svet
niki ponovili že znane argumen
te proti vključitvi naše občine v 
Osrednjeslovensko pokrajino, 
izpostavili pa so tudi nekaj novih 
pogledov. Matej Tonin je v ime
nu svetniške skupine NSi dejal, 
da bomo naš cilj dosegli le, če bo 
prestolnica samostojna pokrajina 
in če Zasavska pokrajina ne bo 
takšna, kot je trenutno predvide
na. »Najpomembnejše pa je, da 
se občine v pokrajine združujejo 
povezujejo na osnovi skupnih 
interesov,« je še dejal Tonin in 
se zavzel, da župani občin, ki se 
želijo povezati v samostojno po
krajino, čim prej začnejo z ustrez
nimi aktivnostmi (predvsem lobi
ranjem). S tem se je strinjal tudi 
Demitrij Perčič, ki se je v imenu 
svetniške skupine LDS zavzel tudi 
za to, da pri vključevanju v pokra
jine pazimo predvsem na to, da 
se ob tem ne bodo izgubljali naši 
interesi. K čimprejšnjemu do
govoru in usklajenemu nastopu 
županov zainteresiranih občin 
je v imenu svetniške skupine SLS 
pozval tudi Vid Kadunc, samo
stojni svetnik Daniel Kovačič 
pa je dodal, da je treba z lobira
njem za pokrajino, ki si jo želimo, 
pohiteti, ker časa za to ni veliko 
na voljo, opozoril pa je tudi na 
to, da mora biti tudi ta pokrajina 
dovolj velika in močna. Rudolf 
Pfajfar, podžupan in svetnik Li
ste Toneta Smolnikarja (LTS), je 
mnenja, da so vse druge rešitve, 
kot je samostojna pokrajina, sla
bše. »Sicer pa menim, da je pred
videnih preveč pokrajin in da te 
tudi niso razvojno naravnane,« je 
še dejal. Matjaž Jug je v imenu

svetniške skupine SD opozoril 
na to, da smo (čeprav ne želimo 
biti z njo v isti pokrajini) še ved
no precej navezani na Ljubljano, 
njene izobraževalne ustanove 
in druge institucije ter delovna 
mesta. Zelo umestna so bila tudi 
vprašanja Robina Majnika, 
svetnika SDS, saj ga je zanimalo, 
kakšen je naš rezervni scenarij, za 
primer, če nam ustanovitev samo
stojne pokrajine spodleti, in kaj o 
tem, da bi se njihovi pokrajini pri
družila še kakšna občina, menijo 
gorenjske občine oziroma njihovi 
župani. Njegov strankarski kolega 
Rudi Veršnik pa je izrazil željo,

da bi o pokrajini, za kakršno si 
prizadevamo, pridobili tudi nekaj 
podrobnejših (demografskih, go
spodarskih in ostalih) podatkov, 
na podlagi katerih bi lahko oce
nili njeno razvitost. Valentin Za
bavnik, prav tako svetnik SDS, je 
svetnike opozoril na to, da preveč 
razmišljajo o tem, kaj vse bomo 
od pokrajine dobili, premalo pa o 
tem, kaj bomo sami naredili iz na
šega prostora. »Kamnik potrebuje 
prebujenje, pripadnost tej ali oni 
pokrajini pa pri tem ni bistvene
ga pomena,« je dejal Zabavnik. 
Janez Ivo Stražar, svetnik NSi, 
je prepričan, da se s podrobnost

mi (kot je sedež pokrajine) ne 
kaže ukvarjati, dokler pokrajine 
ne dobimo, vendar je takoj dodal, 
da bi bila za sedež primerna Sto- 
lova poslovna stavba na Duplici. 
Razpravo je s poudarkom, da bi 
morale občine pri povezovanju 
v pokrajino največ pozornosti 
posvečati njenim razvojnim po
tencialom in skupnim projektom, 
zaključil Brane Golubovič, pod
župan in svetnik LDS. »Iz tega zor
nega kota pa nas z Ljubljano po
vezuje veliko več projektov kot z 
Litijo. Eden takšnih je na primer 
prometna infrastruktura,« je še 
dejal Golubovič. Kot rečeno, se 
bo razprava na temo pokrajin na
daljevala na naslednji, junijski seji 
občinskega sveta.

Pomoč na domu bo 
letos za 14 odstotkov 
cenejša kot lani

Med ostalimi točkami tokratne 
seje je treba omeniti še sprejetje 
odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Mestne lekarne, ki ga 
je ustanovilo sedem občin 
(poleg naše še občine Komenda, 
Domžale, Litija, Šmartno pri Litiji, 
Mengeš in Moravče), zato je bilo,

kot je povedala Marjeta Benko
vič, višja svetovalka za zdravstvo 
in socialno varstvo, ustanavljanje 
tega zavoda dolgotrajno in zaple
teno, saj so se morale občine spo
razumeti o vseh podrobnostih 
glede delovanja zavoda.

Občani, ki potrebujejo pomoč 
na domu, bodo nedvomno veseli 
podatka, da bodo letos tovrstne 
storitve cenejše kot so bile lani. 
Nova ekonomska cena pomoči na 
domu znaša 10,75 evra za efektiv
no uro pomoči (kar je dobrih 14 
odstotkov manj kot lani), upo
rabniki pa bodo za efektivno 
uro plačevali po 3,98 evra. 
Manj razveseljivi pa so glede tega 
obeti za v prihodnje, saj država že 
za prihodnje leto načrtuje ukini
tev subvencioniranja pomoči na 
domu, zato bi se pomoč na domu 
prihodnje leto utegnila precej po
dražiti.

Poleg tega so svetniki na to
kratni seji podprli tudi statut 
Mladinskega centra Kotlovni
ca (MCK) ter predlog, da se za 
direktorja MCK imenuje Bo
štjana Koširja. Naslednja seja 
občinskega sveta bo predvidoma 
20. junija.

ZORAN JEREB

Svetniki ostro nasprotovali 
krepki podražitvi pogrebnih 
in pokopaliških storitev

Na tokratni seji je svetnike najbolj razburila predlagana 27- 
odstotna podražitev urejanja in vzdrževanja pokopališč, najema 
prostora za grobove ter pogrebnih storitev.

Ker so cene tovrstnih storitev že nekaj let nespremenjene, je Ko
munalno podjetje Kamnik (KPK), ki v naši občini izvaja to gospodar
sko javno službo, predlagalo še višjo, skoraj 50-odstotno podražitev, 
in si s tem nakopalo ostro nasprotovanje številnih svetnikov.

Janez Ivo Stražar je podražitvi nasprotoval zato, ker ni dovolj 
argumentirana in ker KPK ni predstavilo strukture stroškov po
grebnih storitev. »Nesprejemljivo se mi zdi tudi to, da mešamo 
pogrebne stroške in stroške vzdrževanja pokopališč, saj bi morali 
biti ceni ločeni. Glede vzdrževanja grobnic pa menim, da bi jih 
morali razglasiti za kulturne spomenike in sredstva za njihovo 
vzdrževanje pridobiti iz drugih virov,« je predlagal Stražar. Z nje
govimi argumenti sta se strinjala tudi Vid Kadunc in Robin Majnik, 
ki ju je zanimalo, kdaj je KPK sploh dobilo koncesijo za opravljanje 
te gospodarske javne službe in (če koncesije sploh nima) zakaj 
Občina Kamnik te koncesije ne podeli. Antona Rajsarja, svetnika 
DeSUS, je zanimalo, zakaj je govora samo o mestnih pokopališčih, 
ne pa tudi o podeželskih, ki jih v pretežni meri vzdržujejo kra
jani sami. Daniel Kovačič, samostojni svetnik, in Marija Mošnik, 
svetnica Liste Toneta Smolnikarja (LTS), sta opozorila na veliko 
višino nekaterih posameznih stroškov in nasprotovala tako visoki 
podražitvi. »Ceneje res treba povišati, a ne brez podrobne analize 
stroškov. Če te analize KPK ne more pripraviti, naj občina to dejav
nost zaupa drugemu izvajalcu,« je še povedala Mošnikova in do
dala, da so storitve KPK ob pogrebih včasih preveč rutinske. Tudi 
Rudi Veršnik je pogrešal utemeljitev za tako veliko podražitev, 
predlagal pa je tudi, da bi k cenam pogrebnih storitev pristopili 
z malo več razumevanja in upoštevanjem, da vsi občani nimajo 
enakega standarda. Demitrij Perčič pa je priznal, da tako močna 
podražitev teh storitev ni presenečenje, saj se je o tem govorilo 
že pred lanskoletnimi volitvami. Nova cena pokopaliških in po
grebnih storitev bo po drugi obravnavi.

Občinski prostorski načrt
Občinski svet se je na tokratni seji seznanil tudi z dosedanjimi 

aktivnostmi pri pripravi občinskega prostorskega načrta. Mag. 
Marija Tadeja Ježek, nova podsekretarka in vodja oddelka za 
urejanje prostora, ter predstavniki podjetij Koda d.o.o in Locus 
d.o.o., so svetnike in svetnice seznanili s pripravami občinskega 
prostorskega načrta ter jim predstavili analizo razvojnih možno
sti, študijo ranljivosti našega prostora ter spremembe prostorske 
zakonodaje.

Vsi svetniki so pohvalili kakovostno pripravljenost omenjenih 
študij, v razpravi pa so ponavljali vsem že dobro znane probleme 
občine (da obstoječa obvoznica ne zasluži več svojega imena in 
da zato potrebujemo še zahodno obvoznico, da občina potrebuje 
dodatna delovna mesta, Tuhinjska dolina pa svojo obrtno cono, 
da so zemljišča zaradi prekupčevanja predraga in da Kamnik po
staja spalno naselje ...) ter očitke občinski upravi (da so zaradi pri
seljevanja postali premajhni naši vrtci in šole, da premalo pazimo 
na kakovost življenja, da je bilo prostorsko načrtovanje v preteklih 
letih katastrofalno in da občina Kamnik potrebuje povsem novo 
vizijo razvoja ...).

Nekaj osnovnih ugotovitev omenjenih študij:
• zaradi priseljevanja se število prebivalcev naše občine pove

čuje, gospodarski razvoj občine pa temu ne sledi,
• zato bi morala občina v prihodnje veliko več vlagati v ustvar

janje novih delovnih mest in izboljšanje prometnih razmer,
• za bolj policentričen razvoj občine bi Tuhinjska dolina potre

bovala nova delovna mesta in večje strnjeno naselje, *
• naravnega okolja, ki je pri nas še relativno dobro ohranjeno, še 

ne izkoriščamo dovolj niti v rekreacijske, niti v turistične namene.
Študije in njihove ugotovitve bodo javnosti podrobneje pred

stavljene tudi v Kamniškem občanu.

Zbor krajanov KS Duplica, Šmarca in Volčji Potok

Če bo treba, bomo o onesnaženem zraku, ki ga moramo 
vdihavati že nekaj let, obvestili tudi evropske institucije
V ponedeljek seje nekaj manj kot dvesto krajanov krajevnih skup
nosti Duplica, Šmarca in Volčji Potok udeležilo pogovora s pred
stavniki občine in državnih institucij o problematiki, ki jih pesti 
že nekaj let - onesnaževanju okolja z emisijami, ki jih s sežiganjem 
odpadkov v okolje spušča podjetje Tisa d.o.o. z Duplice. Krajane in 
občinsko upravo poleg emisij moti tudi aroganca državnih institu
cij (ministrstva za okolje in prostor, Agencije RS za okolje (ARSO) 
in okoljskega inšpektorata), zato so trdno odločeni, da bodo svojo 
pravico po zdravem bivalnem okolju v skrajnem primeru uvelja
vili tudi ob pomoči evropskih institucij.

Problem je verjetno že vsem 
dobro znan, pa vseeno: podjet
je Tisa d.o.o. (zbora se udeležil 
nihče iz podjetja, kar kaže na 
odnos podjetja do okolja, v kate
rem deluje) svojo okolico že ne
kaj let obremenjuje s sežiganjem 
odpadkov. Čeprav podjetje ne bi 
smelo sežigati drugega kot lesno 
biomaso, so občani na njihovi de
poniji opazili tudi plastiko, razne 
kovine in les, obdelan z raznimi 
kemikalijami. Posledica tega sta 
smrad in masten dim, v zadnjem 
času pa se je temu pridružil tudi 
hrup. Čeprav občani - kot so po
vedali na zboru - posledice one
snaženega zraka čutijo že tudi na 
svojem zdravju (v obliki dihalnih 
težav, slabega počutja...), uradne 
meritve in številni inšpekcijski 
obiski v podjetju še vedno ugo
tavljajo, da »emisije ne presegajo 
zakonsko določenih vrednosti«. 
Povsem drugačni pa so bili rezul
tati monitoringa, ki ga je v nepo
sredni bližini podjetja naročila 
Občina Kamnik, saj je v času 
izvajanja meritev koncentracija 
prašnih delcev v zraku bistveno 
presegala dovoljene vrednosti.

Okoljski inšpektorat se na prito
žbe prizadetih občanov sploh ne 
odziva več, ARSO pa je 22. maja 
zavrgla pritožbo Občine Kamnik 
zoper okoljevarstveno dovolje
nje za predelavo odpadkov, ki 
podjetju Tisa dovoljuje izvajanje 
njegove dejavnosti. Zaradi vsega 
naštetega občani izgubljajo po
trpljenje ter zaupanje v državo 
in njene institucije.

Stalni monitoring 
ne bo rešil težav

Silvo Žlebir, direktor ARSO, je 
zbranim povedal, da okoljevar
stveno dovoljenje za predelavo 
odpadkov podjetju Tisa ne daje 
dovoljenja za onesnaževanje 
okolja, saj mu dovoljuje le sežig 
lesnih odpadkov. »Pravzaprav 
vam je to dovoljenje lahko celo v 
pomoč pri reševanju problema, 
saj je v njem navedeno, kaj vse je 
dovoljeno sežigati in česa ne;« je 
dejal, pozabil pa pojasniti, kaj po
meni izraz »drugi tovrstni odpad
ki«, ki jih podjetje Tisa s tem do
voljenjem prav tako sme sežigati. 
»Sicer pa ministrstvo za okolje in

prostor že pripravlja ostrejšo za
konodajo, ki ureja to področje. 
Nova uredba namreč določa, da 
mora biti na vseh kotlovnicah z 
močjo nad 2,5 MW (Tisa ima ko
tel z močjo 9,3 MW) najkasneje 
v treh letih vzpostavljen stalni 
monitoring emisij ogljikovega 
dioksida in prašnih delcev,« je še 
pojasnil Žlebir. Z zagotovili, da bo 
stalni monitoring avtomatično re
šil ta problem, udeležencev zbora 
ni prepričal. Občinski svetnik Da
niel Kovačič, ki to problematiko 
pozna in spremlja zelo podrobno, 
je prepričan, da bo ta problem re
šen šele, ko bo inšpekcijski nad
zor postal neodvisen, odnos Tise 
do okolja pa takšen, kot ga imajo 
na primer v Cimosu. Še bolj kot 
Žlebir je občane razburila Tatjana 
Bernik, inšpektorica za okolje in

namestnica direktorja inšpektora
ta za okolje in prostor, ki je dejala, 
da je v podjetju Tisa predpisan en 
monitoring na leto in da pri tem 
ni bilo ugotovljenih nobenih ne
pravilnosti. »Na podlagi enkratnih 
dogodkov pa inšpektor ne more 
odrejati ukrepov. Pa tudi meritve, 
ki so bile izvedene ponoči, so bile 
v skladu s predpisi, zato ni bilo 
razlogov za ukrepe,« je arogantno 
dodala Bernikova.

Za igranje z zdravjem 
ljudi je kazen štiri 
tisoč evrov

Rudi Veršnik, občinski svetnik 
in poslanec v državnem zboru, je 
za rešitev problema predlagal, da 
se župan o tej problematiki po
novno pogovori s podjetjem Tisa.

Poleg tega je Veršnik povedal, da 
inšpektor doslej ni imel pravne 
podlage za ukrepanje, nova ured
ba pa mu to možnost daje. »Zato 
predlagam, da v času do vzposta
vitve stalnega monitoringa prido
bimo še kemijske analize emisij in 
ugotovimo vzroke zanje,« je dejal 
Veršnik. Župan se z Veršnikovim 
predlogom ni strinjal in je pove
dal, da tri leta na uvedbo stalne
ga monitoringa nikakor ne bomo 
čakali. Občinskega svetnika Mat
jaža Juga je zanimalo, kakšen bo 
praktični učinek nove uredbe v 
primeru, da bo podjetje sežigalo 
odpadke, ki jih ne bi smelo, Ber
nikova pa mu je odgovorila, da 
bo ta prekršek vreden štiri tisoč 
evrov... V nadaljevanju so besedo 
dobili tudi občani, ki so opozori
li, da odziv državnih institucij ni 
ustrezen, inšpekcija pa namesto 
občanov varuje onesnaževalca 
zraka, zato inšpektorje sumijo 
podkupljivosti. Zanimalo jih je 
tudi, kaj se bo zgodilo v primeru, 
če stalni monitoring v Tisi v treh 
letih ne bo vzpostavljen, občanka

iz Šmarce pa je predlagala, da bi 
preverili tudi Menino oziroma 
njene vplive na okolje.

Svojo pomoč pri reševanju 
problematike je občanom ob
ljubila tudi dr. Zdenka Čebašek 
- Travnik, varuhinja človekovih 
pravic. »Čist zrak je ena izmed 
vaših pravic, pri njenem uveljav
ljanju pa vam lahko pomagam z 
nadzorom delovanja državnih 
institucij. Zato vas pozivam, 
da mi posredujete vaše pobu
de, ki bodo podlaga za moje 
ukrepanje,« je pozvala občane 
dr. Zdenka Čebašek - Travnik, 
županu pa svetovala, naj pod
jetja, ki onesnažujejo kamniško 
okolje, ponovno povabi na po
govor o tem, kako nameravajo 
zmanjšati svoje obremenitve 
okolja. Župan je zbor občanov 
zaključil z napovedjo, da bodo 
za rešitev tega problema po
trebni hujši pritiski kot doslej 
in da bomo v skrajnem primeru 
pravico poiskali v Bruslju oziro
ma na evropski ravni.

ZORAN JEREB

Izjava podžupana Braneta Goluboviča
Podžupan Brane Golubovič je o tej problematiki javnosti po

sredoval naslednjo izjavo: »Onesnaževalci ne smejo gledati samo 
na pozitivne učinke svojega delovanja (se pravi dobiček), ampak 
bi morali gledati tudi na negativne, ki jih s svojo proizvodnjo 
ustvarjajo okolju in občanom. Če tega ne nevtralizirajo proiz
vajalci sami ima vsaka pravna država že po ustavi na voljo vse 
vzvode, da to prepreči s svojim ukrepanjem v javno dobro ljudi. 
Državni nadzor nad izpusti in kvaliteto zraka mora zagotoviti 
prevlado skrbi za zdravje in kvaliteto bivanja pred pehanjem za 
dobičkom. Vsak cent, ki ga katerokoli podjetje pridobi s tem, da 
uničuje naše okolje, naše zdravje ali nam dan za dnem povzroča 
težave in preglavice v življenju, je ukraden nam vsem. Pravna 
država mora skrbeti, da se njenim državljanom godi bolje od tega 
kar se dogaja danes v Kamniku in to mora biti glavno sporočilo 
Kamničanov vladi RS in ministrstvu za okolje in prostor.«
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Povabilo na Urbanistične 
delavnice o prihodnji podobi 
vodnega in obvodnega prostora 
Kamniške Bistrice

Spoštovane občanke in spoštovani občani Občine Kamnik!

Vodni in obvodni svet Kamniške Bistrice je s postopno urbani
zacijo doživel številne spremembe in regulacije ter predstavlja 
pomemben element identitete občine ter rekreacijsko zaledja za 
občane. Ker se v Občini Kamnik zavedamo, da je prepoznavanje 
potreb prebivalcev in vključevanje javnosti v proces gospodarje
nja s prostorom in prostorskega načrtovanja ključnega pomena 
za doseganje kakovostnega bivalnega okolja, smo v Odloku o 
spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin dolgoročnega 
plana Občine Kamnik med drugim zapisali, da je potrebno za 
načrtovanje posegov v območju vodnega in obvodnega prostora 
Kamniške Bistrice z urbanističnimi delavnicami pridobiti program
ske usmeritve.

V ta namen nameravamo v naslednjih mesecih po posameznih 
krajevnih skupnostih organizirati urbanistične delavnice, na kate
re bomo povabili strokovno in širšo javnost ter vse posameznike, 
ki želijo sooblikovati programska izhodišča in s tem prihodnjo po
dobo vodnega in obvodnega prostora Kamniške Bistrice. Rezul
tati delavnic bodo predstavljali izhodišča za pripravo prostorskih 
dokumentov v prihodnosti, zato bomo veseli vseh pobud in pred
logov, kajti prav vključitev najširšega kroga uporabnikov prostora 
bo prispevala k odkrivanju prostorskih problemov in potencialov 
kot osnove za prihodnji prostorski razvoj Občine Kamnik.

Vabim vas, da se v čim večjem številu udeležite delavnic v vaši 
krajevni skupnosti in s tem tvorno prispevate k dvigovanju kako
vosti bivalnega okolja za vse prebivalce mesta Kamnik. O terminih 
posameznih delavnic vas bodo pravočasno obveščali predstavniki 
krajevnih skupnosti.

Župan Občine Kamnik 
Anton Tone Smolnikar

srednjeveški dnevi
V KAMNIKU

PETEK, 8. JUNIJA
Od 9.00 do 12.00 ure - Staro mestno jedro
Iskanje Veronikinega zaklada (za organizirane skupine)

Ob 18.00 uri - Terme Snovik
Predavanje o zdravilnih rastlinah

Ob 19.30 uri - Grad Zaprice, Kamnik
Literarno - glasbeni recital srednjeveške poezije v izvedbi 
dijakinj in dijakov Šolskega centra R. Maistra Kamnik in 
Ansambla za staro glasbo Ateljeja Carl Orff Kamnik

SOBOTA, 10. JUNIJA
Od 10.00 do 18.00 ure-Trg svobode
Orožarska delavnica z razstavo srednjeveškega orožja, dvoboji 
vitezov s prikazom uporabe srednjeveškega orožja, Vitez Janez 
Smokuški s šotorom ter usnjeno viteško opremo,
Živilska tržnica s prodajo izdelkov iz babičine kuhinje (Izvedba: 
Društvo podeželskih žena Tuhinjske doline)

Od 10.00 do 12.00 ure in 14.00 do 16.00 ure
Vrtomirjev rov - Vrtomirjeve priprave na krvavo bitko z zmajem

Glavni trg
Sejem domače in umetnostne obrti

Mali grad od 10.00 do 18.00 ure
Vodeni ogledi kapele Malega gradu

Od 10.00 do 16.00 ure - Ulice starega mestnega jedra
Srednjeveška glasba; zvoki violin, dud, piščali,... (Izvedba: 
Glasbeni atelje Carl Orff in Gallenberg Vaganti); Ustvarjalne 
likovne delavnice za otroke (Mladinski center Kamnik); Čarodej 
Mr. Saturno - manipulacije in čarovnije za mlado in staro;
Vitezi Gašperja Lambergarja, Srednjeveški plesi; plesne veščine 
dvornih mojstrov evropskih dvorov (Izvedba: KD Lonca Škofja 
Loka); Konjenica Veronika, Kamnik

Od 16.00 do 18.00 ure, tekmovanje za VRTOMIRJEV PRSTAN 
Ob 18.30 uri, nastop orientalskih plesalk skupine Bayani 
Ob 19.00 uri, podelitev nagrad in nastop skupine Ante 
Upedanten

NEDELJA, 10. JUNIJA
Od 10.00 - 18.00 ure, Stari grad nad Kamnikom
Prikaz grajskega življenja

Kamniški OBČAN-Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode in
formativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 333- Kamniški občan 
tzhaja dvakrat mesečno v nakladi 11.500 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva 
občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino m 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne ure uredništva: torek in četrtek od 8. do 12. ure, 
sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. ure. Nenaročenih člankov in fotografij ne 
onoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Set d.d., 7. 6. 2007.

Vi sprašujete,
župan
odgovarja

V zadnjih dneh številni 
Kamničani sprašujejo, za
kaj so se ustavila dela pri 
rekonstrukciji regionalne 
ceste med Šolsko in Cankar
jevo cesto?

Ministrstvo za promet in Občina Kamnik sta poleti 2006 sklenila 
sporazum o sofinanciranju rekonstrukcije regionalne ceste Rl-255 
Duplica-Kamnik in R 2-414 Kamnik-Ločica na odseku med Šolsko in 
Cankarjevo cesto. Predmet dogovora je sofinanciranje projektne do
kumentacije, investicijske dokumentacije, aktivnosti za pridobivanje 
potrebnih zemljišč/gradbena dela za izgradnjo vozišča, gradbena 
dela za izvedbo podpornih zidov, izvedba, prestavitev in zaščita ko
munalnih vodov ter nadzor nad izvedbo vseh del. Ocenjena vrednost 
vseh del znaša 2.248.987,48€, od tega naj bi občina sofinancirala 
1.270.295,28 €. Ministrstvo za promet in občina sta se dogovorila, 
da bosta investicijska dela izvajala v skladu s finančnimi možnostmi 
proračuna Republike Slovenije in občine in v ta namen sta tudi za
gotovila potrebna sredstva v letošnjih proračunih in proračunih za 
leti 2008, 2009. V prvi fazi je bilo potrebno odstraniti obstoječe, do
trajane betonske zidove ob levem bregu Kamniške Bistrice. Projekt 
ureditve leve brežine struge Kamniške Bistrice predvideva izgradnjo 
novih podpornih zidov iz kamna v betonu in je usklajen s projektom 
razširitve regionalne ceste, tako da je na zidove možno nasloniti tudi 
pločnik s kolesarsko stezo in je razdeljen na tri faze. Na javnem razpisu 
je bil kot glavni izvajalec izbrano podjetje PUH d.d. in kot partnerja 
še HIDROTEHNIK d.d. in HIP PLUS d.o.o. Pogodbena vrednost del 
znaša 705.734,03€, pogodba pa se zaključuje v letošnjem letu. Dela 
pri izgradnji podpornih zidov so praktično zaključena, robni betonski 
venec pa bo izveden sočasno z rekonstrukcijo ceste. Ministrstvo za 
promet, DRSC in Občina Kamnik sta se na sestanku pri direktorju 
DRSC-ja g. Viliju Žavrlanu dogovorila, da ministrstvo v drugi polovici 
leta 2007 izvede javni razpis za izbor izvajalca gradnje rekonstrukcije 
regionalne ceste in sočasno tudi rekonstrukcijo hodnika za pešce, 
kolesarske steze in komunalnih vodov. Dela naj bi se pričela konec 
leta 2007 in dokončala v letu 2008. Namen rekonstrukcije je izboljšati 
trenutno prometno ureditev, ki je sledeča:

Regionalni cesti Rl-225, odsek 1359 Duplica- Kamnik, km 3,060 do

km 3.735 in R2-414, na odseku številka 1349 Kamnik- Ločica med km 
0.000 in km 0.085 potekata znotraj naselja. Navedeno območje pred
stavlja mesto z nadpovprečno zgostitvijo prometa, zlasti v konicah.

Obravnavana odseka državne ceste Rl-225 in R2-414 predstavljata 
vzporedno povezavo v smeri Ljubljana - Maribor oz. povezavo Gorenj
ske s Štajersko.

Obravnavani del regionalne ceste je poleg prometa tranzitnega zna
čaja obremenjen tudi z lokalnim prometom, saj gre za obvozno cesto 
mesta Kamnik, na katero se navezujejo štiri križišča:

- križišče z Ljubljansko cesto (LC160011),
- križišče z Usnjarsko cesto preko novega mostu čez Kamniško Bi

strico (do trgovskega centra),
- križišče z Maistrovo ulico (LZ160540),
- križišče s Cankarjevo cesto (Rl-225, odsek 1083).
Na dolžini odseka cca 750 metrov se preko štirih semaforiziranih 

križišč na Obvozno cesto navezuje promet starega mesta in zalednih 
naselij na relaciji sever - jug. Današnja prometna ureditev omogoča 
dvosmerni promet po skupno dveh voznih pasovih. Na območju kri
žišč so povsod izvedeni zavijalni pasovi. Dolžine zavijalnih pasov veči
noma zadoščajo potrebam, problemi se pojavljajo v križiščih Obvozne 
z Maistrovo in Cankarjevo, kjer zaradi majhne razdalje med križiščema 
ni mogoče zagotoviti podaljšanje pasu za leve zavijalce. Zaradi večjega 
števila levih zavijalcev in močnega prometnega toka iz smeri Tuhinja 
prometne obremenitve močno presegajo kapaciteto zavijalnega žepa, 
zaradi česar prihaja do blokiranja vozil, ki potujejo naravnost.

Podobna situacija se (redkeje) pojavlja tudi v križišču Obvozna - Ma
istrova. Zaradi štirih semaforiziranih križišč na obravnavanem odseku 
prihaja do pogostega zaustavljanja glavnega (tranzitnega) prometne
ga toka. Posledično prihaja do zasičenja, nastanka zamud in večanja 
kolon.

Projektne rešitve so oblikovane s ciljem izboljšanja prometne var
nosti in prepustnosti ob kar najmanjših gradbenih posegih. Izkazala 
se je možnost umestitve dodatnega voznega pasu v smeri S J (Tuhinj 
- Ljubljana), s čimer bo močno izboljšana prometna prepustnost v 
jutranjem obdobju, ko povečane prometne obremenitve nastopijo 
iz smeri Tuhinja. Na celotnem odseku bosta zagotovljena dva vozna 
pasova za naravnost.

V nasprotni smeri J S (Ljubljana - Tuhinj) bo desni vozni pas na celo
tnem odseku namenjen vožnji naravnost, levi vozni pas pa bo pas za na
ravnost ali pa v kombinaciji z levimi zavijalci. Sprememb na priključnih 
cestah (Šolska, Usnjarski most, Maistrova in Cankarjeva) ne bo.

Tudi v prometni študiji mesta Kamnik (izdelalo jo je podjetje City 
studio d.o.o., Ljubljana) je rekonstrukcija te ceste rešitev v smislu ukre
pov, ki bodo pripomogli k znatnemu izboljšanju prometnih razmer in 
prometne varnosti na tej regionalni cesti.

ŽUPAN TONE SMOLNIKAR

Odgovor

Naj direktor Calcita izve nova dejstva.../
V zadnji številki Kamniškega 

občana je direktor Calcita Matevž 
Kirn s svojimi »resnicami«ponov
no natrosil vrsto neresnic o njego
vem razumevanju in reševanju 
problemov prizadetih krajanov v 
okolici njihovega kamnoloma in 
tudi širše, na Cankarjevi v Meki
njah, na kamniški obvoznici, ob 
regionalni cesti skozi Tuhinjsko 
dolino. Med drugim omenja tudi 
dokumente in številke, ki jih razla
ga sebi všečno in s tem želi prepri
čati bralce, da je njegova resnica 
edina prava.

1. Zaposleni
Vedno priznavam in tudi kot 

župana me zanima gospodarski 
razvoj, zaposlenost, socialna var
nost, toda vedno tudi poudarjam, 
da mora biti ta razvoj pomemb
no povezan tudi s širšim okoljem, 
s pogoji in izboljševanjem kako
vosti bivanja. Pozabljati na te 
zahteve je zelo kratkoročno raz
mišljanje.

2. Ceste
Če kje, potem je Občina Kamnik 

skupaj z državo prav na relacijah, 
kjer je največ težkih tovornjakov, 
ki vozijo »izdelke« Calcita, v za
dnjih letih vložila največ denarja, 
merjeno v milijardah sit. Kdo je 
obnovil cesto skozi Stranje, Sta
hovico, zgradil pločnike, kanali
zacije, primarni in sekundarni 
vodovod, javno razsvetljavo, 
uredil najbolj nevarni odsek na 
brežini Kamniške Bistrice, vse za 
večjo varnost tukajšnjih prebival
cev? Kdo je tudi z lobiranjem na 
Direkciji za ceste lani dosegel, da 
je država zagotovila 40 mio sit in 
obnovila del ceste ob zidu Kemij
ske industrije proti Stranjam? Kdo 
je zgradil krožišče na Fužinah, na 
enem najbolj nevarnih križišč na 
relaciji Stahovica - Kamnik? Ko
liko je k tem investicijam prispe
vala firma Caldt, ve očitno samo 
direktor. Ni pa ob tem odveč ome
njati, da je ta firma res uredila 
nov uvoz in cesto proti Županjim 
njivam, tam, kjer je njim ustreza
lo in so šele naknadno pridobili 
dovoljenja za ta poseg. Med vpra
šanji, ki mi jih zastavlja direktor 
Calcita, sprašuje tudi o zapisniku 
sestanka na Ministrstvu za pro
met 6. decembra 2006. Sam vem 
za sestanek 15. novembra 2006, 
ki ga je vodil minister za promet 
in zveze mag. fanez Božič in na 
katerem so bili, poleg predstav
nikov Calcita, direktor Direkcije 
za ceste RS, direktor Družbe za 
državne ceste (oba s sodelavci) 
in predstavniki Občine Kamnik. 
Sestanek je sklical minister zato,

ker so predstavniki Calcita več kot 
pol leta zavračali podpis sofinan- 
cerskepogodbe v višini 20 mio sit, 
ki naj bi jih ta firma prispevala 
zaradi prekomerne obremenitve 
regionalnih cest. Po več kot eno
urnem »upiranju« predstavnikov 
Calcita, da bi karkoli prispevali k 
izboljšanju cest na tem območju, 
smo se dogovorili, da bo Direkcija 
RS za ceste v mesecu dni pripra
vila sofinancerski sporazum, po 
katerem bo Občina prispevala 30 
%, država 30 % in Calcit 40 %. Ta 
sofinancerski sporazum sem, kot 
prvi od treh podpisnikov, podpisal 
v prvih dneh maja letos (na obči
no je prispel tik pred prvomajski
mi prazniki). Alije Calcit ta spo
razum, ki opredeljuje štiriletno 
obnovo cest, izgradnjo pločnikov 
in kolesarskih poti na tej najbolj 
obremenjeni trasi, že podpisal, mi 
ni znano.

Ko govorimo o prometu in pre
obremenjenih cestah naj ob tem 
omenim tudi zadnji sestanek Sve
ta KS Kamniška Bistrica, na kate
rega so me, skupaj s podžupanom 
Rudolfom Pfajfarjem, povabili 
predvsem zaradi vse večjega priti
ska krajano v in predvsem staršev, 
ki sprašujejo, kaj storiti, da zma
njšajo nevarnost vseh udeležencev 
v prometu na tem območju. Na 
Svetu KS so opozarjali predvsem 
na hitrosti in preobremenjenost 
tovornih vozil, ki mnogim ob tej 
regionalni cesti tudi ponoči ne 
dajo spati.

3. Koncesija
Direktor Calcita v svojih vpra

šanjih trdi, da mu koncesijsko 
dajatev določa država in daje 
ni določil sam. Zato je prav, da 
zapišemo podatek, da je Calcit 
za leto 2004plačal 18.146.261,- 
00 sit koncesijske dajatve in za 
leto 2005 25.678.219,10 sit. Za 
leto 2006pa smo prejeli odločbo 
Ministrstva za gospodarstvo, po 
kateri je izračunana koncesij
ska dajatev 21.912.418,00 sit. Po 
koncesijski pogodbi je pol dajatve 
namenjene državnemu, polpa ob
činskemu proračunu. Koncesijska 
dajatev je izračunana na osnovi 
prijavljenih odkopanih količin in 
velikosti odkopnega polja. Te po
datke mora firma Calcit prijaviti 
v mesecu januarju za preteklo 
leto. Torej je od njih odvisno, ko
liko koncesijske dajatve »želijo« 
plačati, saj jih očitno doslej še 
nihče ni kontroliral. In samo za 
primer naj zapišem, da so za leto 
2005prijavili 365.993,00 m3 od
kopane rudnine na 87 ha prido- 
bivalnega prostora. Dokumenti

AJPES-a pa jasno kažejo, da so 
v tem letu odkopali 1.238.679 
ton (tudi nestrokovnjaki znajo 
izračunati razmerje med m3 in 
tonami) in vrednostno prodajo 
4.065.460.000,00 sit (nekdanjo 
valuto sit uporabljam zaradi bo
ljše preglednosti).

Ali drugače: Kot sem dejal na 
sestanku pri ministru za promet 
je 12.839.109,55 sit v primerjavi z 
letno realizacijo krokodilja solza 
v Atlantski ocean, ki se mu reče 
proračun občine Kamnik.

4. Pomoč mladim, športu, šo
lam, kulturi

Nihče ne zanika prispevka Cal
cita, ki ga namenja tem dejavno
stim, zlasti športu. Moj odgovor je 
enostaven: Ce bi občina iz naslova 
koncesije dobila več, bi več name
njala tudi tem dejavnostim.

5. Kamnolom
Kdo je zahteval zmanjšanje 

obremenitev okolja, sklic Zbora 
krajanov KS Kamniška Bistrica 
in Godič... ? Krajani. Tudi zara
di zbora krajanov ste pohiteli z 
izdelavo sistema namakanja, z 
zmanjševanjem učinkov mini
ranja, ozelenitev, ki jo načrtuje
te, bi morali sproti opravljati po 
zahtevah ureditvenega načrta iz 
leta 1998. Na to nas opozarja tudi 
firma DFG Consalting d.o.o., ki je 
lani med 30.6. in 2.10. z najsodo
bnejšo tehnologijo opravila merit
ve območja in odkopanih količin. 
Med drugim je v poročilu navede
no, daje Calcit v teh mesecih od
kopaval tudi izven ureditvenega 
načrta R 2, na površini 17.250 
m2. Ocenjena vrednost izkopane
ga materiala na tem območju je v 
času meritev (3 mesece) znašala 
31.000 m3.

6. Krajani in komisija
Sklep Zbora krajanov pred 

dvema letoma je bil, naj občinska 
komisija, ki sem jo imenoval za 
»spremljanje problematike Calci
ta«, nadaljuje z delom in skuša 
razreševati odprta vprašanja. 
Na prvem sestanku po zboru si je 
direktor Calcita zamislil svojo se
stavo, komisija se je razpustila, na 
terenu seje ustanovil posebni od
bor za koordinacijo KS in Calcita. 
Vodil ga je dosedanji predsednik 
KS Kamniška Bistrica, o katerem 
pa novo vodstvo KS Kamniška Bi
strica nima veliko informacij.

7. Nov obrat
Ta koordinacijski odbor je po 

besedah vodstva Calcita (Radio 
Hit lani jeseni) »odobril« gradnjo 
novega obrata, osnova za gradnjo 
pa je bila lokacijska informacija, 
ki jo je izdal sodelavec Občine

Kamnik, kije med drugim tudi 
v sorodstveni povezavi z vodjem 
kamnoloma. O izdani lokacijski 
informaciji nisem bil obveščen, 
prav tako tudi ne kolegij župana. 
Cenim prizadevanja po doseganju 
višje dodatne vrednosti, vendar ne 
na račun krajanov, ki so me ob 
gradnji velikih silosov in proiz
vodne hale zasipali z vprašanji, 
kaj se tu dogaja, tudi na njihovem 
dvorišču. Zal se težko sprijaznim 
z dejstvom, da zakon o graditvi 
objektov ne velja za dejavnost, 
ki jo opravlja Calcit, torej jim ni 
potrebno pridobiti gradbenega 
dovoljenja, soglasja sosedov in 
pristojnih organov, ni jim treba 
plačati v proračun občine Kam
nik niti stotina evra komunalne
ga prispevka. Če je zakonodaja 
res takšna, potem sočustvujem z 
vsemi Kamničani, ki morajo za 
gradnjo skromne stanovanjske 
hišice plačati tudi do 10.000 eur 
komunalnega prispevka.

Nikjer še ni bilo omenjeno, da je 
ta obrat dobil močnejšo električno 
napeljavo iz transformatorske po
staje v Podgorju, tudi z dobrim so
delovanjem Calcita in Občine, saj 
smo se dogovorili o skupni trasi 
gradnje primarnega vodovoda 
proti Iverju in električne napeljave 
za Calcit, kar je bistveno pocenilo 
njihovo investicijo.

Zaključek:
Vprašanja direktorja Calcita so 

me spodbudila, da sem moral za
pisati tudi vrsto dejstev, ki so mno
gim Kamničanom in predvsem 
prizadetim krajanom neznana, 
v razmislek, da ni vse lepo, kar 
se sveti in vmes tudi »praši«. Spra
šujem se, zakaj vodstvo Krajevne 
skupnosti Kamniška Bistrica šele 
zdaj z zaskrbljenostjo opazuje do
gajanja in opozarja na vsak dan 
večjo prometno nevarnost, tudi 
krajani so vse glasnejši.

Zahvaljujem se direktorju Ma
tevžu Kirnu za »dobronamerno« 
gesto oz. umik tožbe proti meni, ki 
mi je, po mojem razmisleku, doda
la nekaj volilnih glasov. Odgovor 
na tožbo imam pripravljen, upam 
pa, daje hvaležen tudi direktor, 
ker sam nisem vložil nasprotne 
tožbe in ga v njejpovprašal, kdo je 
v minulih desetletjih uničil kamni
ško gospodarstvo, kdo hujska kra
jane in sklicuje zbore občanov...

Naj za konec zapišem, da ne 
gre za predvolilne politične zame
re, saj so volitve že daleč za nami, 
niti za osebne interese, ampak za 
korekten odnos, ki ne sme sloneti 
zgolj na kapitalu.

Naslov Urada župana: Ob
čina Kamnik, Glavni trg 24, 
email: župan @kamnik.si

ŽUPAN 
TONE SMOLNIKAR
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Prvo pozitivno mnenje Obrtne zbornice Slovenije Heleni Trobentar s.p. iz Kamnika za izdelovanje »pražnje obleke«

Pražnja oblačila šiviljske mojstrice iz Kamnika 
so izdelek domače in umetnostne obrti

Heleno Trobentar, predsedni- svežine. S svojimi načrti in rea- 
co Tekstilne sekcije Območne lizacijo je pokazala na kamniške 
obrtne zbornice Kamnik, mnogi šivilje zelo transparentno v letu 
dobro poznajo. Svoje poslovne 2005, ko so šivilje izdelovale iz- 
prostore je pred dobrim letom jemna oblačila za Razstavo obrti 
preselila na Sutno v Kamniku in in podjetništva Gorenjske regije, 
z vselej zanimivo izložbo prines- Ne samo to, izpeljale so modno 
la zaspanemu utripu ulice nekaj revijo, ki se je v kreacijah kosala

z vrhunskimi izdelovalci. 
Številni obiskovalci so bili 
presenečeni nad ustvarjal
nim delom kamniških šivilj, 
kjer so odigrali pomembno 
vlogo kakovostni materiali 
ter najmanjši detajli.

Helena Trobentar ne 
miruje. Iz nje prekipevajo 
ideje, ki pa jih tudi uresni
či, kar pomeni, da so prave. 
Tokrat se je lotila zahtevne
ga projekta, za kar je potre
bovala tudi precejšen del 
strokovnega znanja, ki je 
segal daleč v zgodovino.

Vendar je trud obrodil 
sadove, saj je pridobila po
zitivno mnenje komisije 
Obrtne zbornice Sloveni
je, da so izdelana pražnja 
oblačila izdelek domače 
in umetnostne obrti (štev. 
mnenja 5951-02/07).

Povedala je, da je obleke 
naročilo Kulturno društvo 
Franc Herle iz Solčave, ki 
se ukvarja z prikazovanjem 

Kmečka pražnja oblačila izpod spretnih starih ljudskih običajev in 
rok Helene Trobentar. šeg svojega kraja. Naročilo

Turistično-informacijski center Kamnik
Tel: +386 1 831 82 50, www.kamnik-tourism.si

KOLEDAR PRIREDITEV
DOM KULTURE KAMNIK
Tel.: 041/360-399 ali 01/839-76-06.www.domkulture.ora

četrtek. 7. iunii. ob 16.30 uri
Mestno gledališče ljubljansko: GLEDALIŠKA URA
za abonma Rudolf

nedelja. 10. iunii. ob 19.30 uri 
KUOD Bayani: LETNA PRODUKCIJA
za izven, vstopnina: 5€ (1198,2 SIT), RAZPRODANO

četrtek. 14. iunii. ob 16.00 uri
OŠ Marije Vere: VALETA - zaključena prireditev

petek. 15. iunii. ob 18.00 uri
OŠ Toma Brejca: VALETA - zaključena prireditev

sobota. 16. iunii. ob 12.00 uri
Plesna šola Urška: ZAKUUČNI NASTOP - za izven

ponedeljek. 18. iunii. in torek. 19. iunii. od 7.00 do 13.00 ure 
Rdeči križ Slovenije: KRVODAJALSKA AKCIJA

sreda. 20. iunii ob 18.00 uri
OŠ Frana Albrehta in KD Priden možic: PRIHAJAJO
gledališka predstava za izven, vstopnine ni

petek. 22. iunii. ob 17.00 uri
Glasbena šola Kamnik: RAZDELITEV SPRIČEVAL

JSKD, OBMOČNA IZPOSTAVA KAMNIK 
tel. 83 19 830, e-mail: oi.kamnik@jskd.si

Petek. 8. iunii. ob 19.30 uri
Grad Zaprice, Kamnik: NAJINA LJUBEZEN JE KAKOR GLOGOVO 
VEJEVJE
Literarno - glasbeni recital srednjeveške poezije v izvedbi dijakinj in 
dijakov Šolskega centra R. Maistra Kamnik in Ansambla za staro glasbo 
Ateljeja Carl Orff Kamnik.
Vstop prost.

Nedelja. 10. iunii. ob 19.30 uri
Župnijska cerkev Sv. Jurija, Nevlje: HVALNICE
Glasbena pripoved Uroša Koširja in gostov, solistov ter komornih zasedb. 
Prostovoljni prispevki.

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK - GRAD ZAPRICE
sobota. 16. iunii. 10.00 - 24.00: Prost vstop na vse prireditve! 
MUZEJSKA POLETNA NOČ V KAMNIKU

15.30 - otvoritev razstave
OTROŠKA USTVARJALNOST Maleševega otroškega likovnega salona 
Otvoritev bo popestril koncert: Otroški pevski zbor VRABČKI in Otroški 
pevski zbor CICIBANI (pod vodstvom Marine Aparnik)

16.00 - 17.30 travnik na gradu Zaprice
Ustvarjalnica z Reciklarjema (Primož Seliškar in Urša Steiner)
Študent&Muzika (Študentski klub Kamnik) ter JazzZaprice 2007 
(Društvo glasbenikov Slovenije) predstavljata:

Ob 20.30: Koncert Big Band RTV Slovenija pod vodstvom dirigenta 
TADEJA TOMŠIČA, pela bo EVA HREN, posebni gost ALEŠ HADALIN 
SLOVENSKE LJUDSKE PESMI V JAZZOVSKIH PRIREDBAH 
Če bo slabo vreme, bo koncert v Domu kulture Kamnik.
Razstava likovnega ustvarjalca Oliverja Piliča (otvoritev ob 23.00)

Helena Trobentar, ustvarjalna šiviljska 
mojstrica in predsednica Tekstilne sekcije 
Območne obrtne zbornice Kamnik, se po
sveča tudi zgodovini oblačenja kmečkega 
naroda.

je sprejela z izzivom, potre
bovala pa je seveda pomoč 
in nasvete g. Bojana Knifi
ca izjavnega sklada Repu
blike Slovenije za kulturno 
dediščino iz Ljubljane.

Strokovne informacije 
o oblačenju kmečkih ljudi 
v obdobju 1890 do 1920 
je črpala iz različnih lite
ratur, predvsem pa iz del 
Slovenska ljudska noša - g.
Marija Makarovič, Sloven
ska ljudska noša v besedi 
in podobi 5 - g. Makaro
vič in g. Dolenc, Oblačil
na kultura slovenskega 
kmečkega prebivalstva - 
g. Makarovič.

Helena Trobentar nam je po
drobneje opisala kmečka pra
žnja oblačila in povedala, da so 
bila ženska oblačila sestavljena 
iz štirih kosov: iz podkrila, krila, 
predpasnika in bluze, na glavi pa 
so ženske nosile rute. Materiali 
so bili večinoma laneni in bom
bažni, značilen za solčavsko po
dročje pa je potisk belih rožic naj
prej na modro, pozneje pa tudi 
na druge barvne podlage.

Moško pražnjo kmečko oblači
lo sestavljajo hlače, brezrokavnik 
in srajca. Hlače in sprednji del 
brezrokavnika so bili narejeni 
večinoma iz doma pridelane vol
ne in lanu. Srajce so bile lanene. 
Brezrokavnik se je zapenjal eno- 
ali dvoredno s svetlečimi kovin
skimi, steklenimi ali školjkastimi

gumbi. Zadnji del brezrokavnika 
je bil izdelan iz kloda. Na hrbtu je 
bila obvezna sponka, s katero so 
lahko regulirali širino brezrokav
nika. Enako nalogo je imela spon
ka tudi pri hlačah, ki so bile v tistih 
časih raševinaste - to je mešanica 
doma pridelane volne in lanu.

Notranja izdelava oblačil je 
narejena predvsem ročno in po 
starinskem postopku.

Zgodovina oblačenja kmečkega 
naroda bo tudi v prihodnje zapo
slovala ustvarjalne roke Helene 
Trobentar, ki ji ne manjka niti 
strokovnih idej, saj želi izdelati ob
lačila iz omenjenega obdobja tudi 
za kamniško področje, ki je pozna
no kot zibelka narodnih noš.

Irena Tonin 
Območna Obrtna zbornica 

Kamnik

EKOTRŽNICA s ponudbo ekološko 
pridelane hrane na kamniški tržnici

V okviru projekta projekta »Ekokmetije z zdravo prehrano v vsak 
dom in vsako šolo«, katerega nosilka je Občina Kamnik, je od petka,
1. junija, v novem razstavišču v Domu kulture Kamnik odprta razstava 
plakatov z vabili na odprtje Eko tržnice, ki bo ta petek, 8. junija, ob 
17. uri. Domiselne izdelke so ustvarili učenci OŠ Marije Vere Duplica 
in OŠ Šmartno v Tuhinju, ki poleg kmetov in posameznikov, ki se že 
ukvarjajo z dopolnilno dejavnostjo na kmetiji, kmetijskih svetoval
cev in prehrambene inšpekcijske službe, ekoloških kmetij v občini, 
združenja ekoloških kmetov Zdravo življenje Lukovica z blagovno 
znamko ekoloških pridelkov Biodar in strokovnega sodelavca Dušana 
Prašnikarja sodelujejo v projektu.

Mednarodni projekt »Ekokmetije z zdravo prehrano v vsak dom in 
vsako šolo« sta na novinarski konferenci ob odprtju razstave minuli 
ponedeljek predstavila župan Tone Smolnikar in vodja projekta Irena 
Studen (o projektu smo v Kamniškem občanu že obširneje pisali). 
Goran Završnik in Ana Stanovnik Perčič iz Doma kulture Kamnik pa 
sta predstavila novo razstavišče v preddverju stavbe.

Občina Kamnik se je za sodelovanje v tem projektu odločila kot 
ena izmed članic združenja DVNALP (Povezanost v Alpah), ki je bilo 
ustanovljeno leta 1997 kot združenje občin v Alpah z namenom izme
njave izkušenj in znanj ter reševanja podobnih problemov. Zavzema 
se tudi za trajnostni razvoj občin in alpskega sveta in uresničevanje 
Alpske konvencije. Danes je v tem združenju okoli 250 članic, poleg 
Kamnika, ki se je združenju pridružil leta 2006, pa so iz Slovenije 
članice združenja tudi občine Kranjska Gora, Bovec in Bohinj.

Kot poudarja Irena Studen, vodja projekta, so cilji projekta 
»Ekokmetije z zdravo prehrano v vsak dom in vsako šolo« predvsem 
izobraževanje, obveščanje in spodbujanje k večji uporabi ekološko 
pridelane hrane, povezati pridelovalce ekološke hrane s šolskimi kuhi
njami dveh osnovnih šol in omogočiti učencem teh šol uživanje zdrave 
hrane, povezati posameznike in društva, ki se ukvarjajo z dopolnil
nimi dejavnostmi na kmetijah s šolami in njihove izdelke vključiti v 
ponudbo na ekološki tržnici ter popularizirati ekološko kmetijstvo in 
povečati število ekoloških kmetij v občini

Kot eden izmed rezultatov projekta je tudi razširitev ponudbe na 
sedanji tržnici v Kamniku z vključitvijo ponudbe ekološko pridelane 
hrane na EKOTRŽNICI, ki bo obratovala enkrat tedensko.

SAŠA MEJAČ

Srečanje generacij 
ob 60-letnici ZUIM-a

V Zavodu za usposabljanje invalidne mladine Kamnik (ZUIM Kam
nik) beležimo letos 60-letnico svojega delovanja. Kot osrednji sloven
ski strokovni center, specializiran za vzgojo, izobraževanje in usposab
ljanje predvsem gibalno oviranih otrok in mladostnikov s posebnimi 
potrebami, smo v preteklih letih mnogim nudili pripravo na poklic, 
nadaljnji študij ter na življenje.

Letos smo se med dogodki ob naši 60-letnici odločili organizirati 
tudi »Srečanje generacij«, predvsem zaradi pogosto izražene želje naših 
nekdanjih učencev in upokojenih delavcev, da bi se ponovno srečali. 
Ker seveda nimamo njihovih naslovov smo zaprosili za objavo v časo
pisu Kamniški občan, da bi naši nekdanji učenci in upokojenci v čim 
večjem številu zvedeli za ta dogodek in bi se nam lahko pridružili.

Tako Zavod za usposabljanje invalidne mladine (ZUIM) Kam
nik prisrčno vabi vse nekdanje učence in dijake ter upokojene 
delavce na »Srečanje generacij« ob 60-letnici zavoda. Družabno 
srečanje bo v soboto, 23. junija 2007, s pričetkom ob 10. uri v 
prostorih ZUIM Kamnik, Novi trg 43 a. Prijave udeležencev 
sprejemamo do 11.6.2007 po tel: 01/8317 - 444 ali na e-naslov 
zuim@guest.arnes.si.« *

ZUIM Kamnik

Matična knjižnica Kamnik

POLETNO
DRUŽINSKO BRANJE

Pozdravljeni, ljubitelji branja! Letos vas že četrtič vabimo, da si po
iščete kotiček v senci in se prepustite svetu čarobnih besed. Prepričani 
smo, da se zavedate vseh dobrih in pozitivnih učinkov branja, a to 
ne pomeni prav veliko, če ne berete in če zadeve ne preizkusite na 
lastni koži. In ko vas bodo otroci videli, da uživate ob branju knjig in 
da berete pogosto in doživeto, boste lahko svojo ljubezen do knjig in 
branja prenesli nanje in s tem ustvarili novo generacijo bralcev.

Poletna nagradna bralna akcija v naši knjižnici je namenjena spod
bujanju družinskega branja in pogovarjanju in razmišljanju o prebra
nem. Skupno branje z otrokom je lahko način za pridobivanje znanja, 
lahko je oblika sprostitve in preživljanja prostega časa in lahko je še 
več - bližina in občutek varnosti, povezanosti in sprejetosti. Akcija bo 
potekala od 1. junija do 31. avgusta 2007 v Matični knjižnici Kamnik in 
v Knjižnici Komenda. Ker je poudarek na družinskem branju, lahko v 
njej sodelujejo otroci skupaj s svojimi starši, starimi starši,... Družine, 
ki bodo želele sodelovati, se lahko do 31. julija prijavijo na pionir
skem oddelku knjižnice v Kamniku ali pa pri izposojevalcu v knjižnici 
v Komendi, kjer bodo prejele tudi ustrezne izkaznice, kamor bodo 
najmlajši otroci za vsakih 5 prebranih oz. pregledanih slikanic nalepili 
nalepko kamniške Veronike in narisali vtise ob poslušanju zgodbic, 
šolarji in njihovi starši pa bodo v izkaznico beležili prebrane knjige in 
vanjo zapisovali vtise, razmišljanja in utrinke o prebranem.

Otroci naj pregledajo oz. poslušajo in preberejo najmanj 15 lepos
lovnih ali poučnih knjig, odrasli pa vsaj 3 knjige po svoji izbiri. Seveda 
je dobrodošlo, da je število prebranih knjig višje.

Za lažjo izbiro poletnega čtiva v svoji knjižnici poiščite kotiček Po
letno družinsko branje, prelistajte Bralne mozaike in ostale bralne 
namige na naših spletnih straneh (www.kam.sik.si in www.kamni- 
skaveronika.net) ali vprašajte za nasvet svojo knjižničarko. Z veseljem 
vam do svetovala.

Izpolnjene izkaznice bomo zbirali na pionirskem oddelku Matične 
knjižnice v Kamniku in v Knjižnici Komenda do 5. septembra.

In kaj smo vam pripravili za zaključek? Prijetno in sproščeno družin
sko srečanje v septembru, katerega gost naj ostane še skrivnost. Ob
ljubljamo vam nagradno druženje in zabavno kramljanje o knjigah. 
Kajti dobre knjige so dragocene zato, ker šolajo našo tenkočutnost, 
nas opozarjajo na tisoč malenkosti in tako sprostijo našo domišljijo, 
da si lahko ustvarimo lastno sodbo o povedanem.

Če jetorej med letom tempo življenja prehiter, da bi si vzeli čas in 
uživali v izbranih zgodbah, storite to vsaj na dopustu. Vzemite si čas 
zase in za svoje otroke in - berite skupaj!

Matična knjižnica Kamnik 
SABINA ZORE

PLANINSKE KOČE 
ODPIRAJO VRATA

Zadnja zima je bila v primerjavi s prejšnjo izredno mila. Tako 
že nekaj časa po južnih pobočjih ni več snega. Le-ta se je ohranil 
v višinah in na severnih straneh v območju plazišč, v nekaterih 
grapah in deloma pod stenami, čeprav tudi tu izgineva oziroma se 
spreminja v led. Ob jasnih, hladnih nočeh so lahko taka snežišča 
še vedno precej trda in nevarna za zdrs. Zimska zmrzal je tudi pre
cej razrahljala skalovje, ki ga močni nalivi še niso odplaknili. Zato 
je potrebna še dodatna pazljivost pri gibanju, posebno tam, kjer je 
že ves čas prisotna večja krušljivost, da se nam kaj ne podere pod 
rokami ali nogami ali pa da česa ne dobimo na glavo.

PD Kamnik bo letos odprlo obe svoji postojanki, na Kamni
škem in Kokrskem sedlu, v soboto, 9. junija. Tudi ostale planinske 
koče v Kamniških in Savinjskih Alpah se odpirajo. Tako so poleg 
Doma v Kamniški Bistrici, Domžalskega doma in Jarškega doma 
na Mali planini, ki so odprti celo leto, stalno odprti tudi Črnuški 
dom na Mali planini, Dom na Menini planini, Frischaufov dom 
na Okrešlju, Dom planincev v Logarski dolini in Kocbekov dom 
na Korošici. Ker pa v Kocbekovem domu potekajo vzdrževalna 
dela, bo mogoče v njem prenočevati po končanih delih, verjetno 
šele po 15. juniju. Od 16. junija bodo stalno odprti Češka koča na 
Spodnjih Ravneh, Dom na Gospincu in Koča na Klemenči jami, 
od 23- junija pa tudi Kranjska koča na Vodinah. Kogar zanimajo 
podrobnosti, naj si ogleda spletno stran www.pzs.si.

Bojc
V___________________________________________________J
KRVODAIALSKA AKCIIA 18. IN 19. IUNIIA

Potrebe po krvi so vse večje
Da čas resnično hitro beži, opažamo tudi organizatorji krvodajalskih 

akcij v Kamniku, saj je bila prva v letošnjem lem že pred štirimi meseci, 
naslednja pa je pred vrati. Februarska akcija se je iz dvodnevne spreme
nila v enodnevno, za kar se vam, spoštovani krvodajalci, opravičujemo, 
hkrati pa se vam zahvaljujemo za vaš odziv 13. februarja, saj vas je v 
enem dnevu kri darovalo kar 236.

Skupaj z Zavodom za transfuzijsko medicino in Šolskim centrom 
Rudolfa Maistra pa smo se odločili, da skupaj z dijaki izpeljemo izredno 
akcijo na samem Zavodu. To smo tudi storili. 14. marca je preko 107 
dijakov darovalo kri. Ta podatek je izredno razveseljujoč, saj mora 
biti krvodajalec star najmanj 18 let, pa še preko 50 kilogramov mora 
tehtati. Dijake je pohvalilo tudi osebje Zavoda, saj so nam povedali, 
da tako dobro pripravljenih mladih ljudi, ki so se pripravljali na prvo 
darovanje krvi, že dolgo niso imeli. Dijaki, čestitamo vam! Seveda pa 
ne bi bili tako dobro pripravljeni, če jih ne bi nihče pravilno motiviral 
in ozavestil. Zato gre tudi profesorjem te šole, še posebej ge. Jeras, 
prisrčna zahvala!

Sedaj pa še nekaj besed o akciji, ki je pred nami. Potekala bo 
18. in 19. junija med 7. in 13. uro v prostorih Doma kulture 
Kamnik, Fužine 10. Vaš odziv, spoštovani krvodajalci, bo še po
sebej pomemben, saj se približujejo meseci, ko je na cestah vse več 
avtomobilov, nesreč je vse več, potrebe po krvi so vse večje. Prav v 
času, ko to pišemo, so nas iz Zavoda obvestili, da se zaloge krvi hitro 
zmanjšujejo, zato prosijo vse krvodajalce in pa tiste, ki bi to želeli po
stati, da kri darujete v čim večjem številu, še posebej pa za darovanje 
naprošajo krvodajalce s krvnimi skupinami A-negativno, B-negativno, 
0-negativno in a-pozitivno.

Se vidimo 18. in 19. junija med 7. in 13. uro v Domu kulture Kamnik.
Območno združenje Rdečega križa Kamnik
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Komorni pevski zbor 
Šotna - Kamnik

Ob deseti obletnici delovanja KD Komorni pevski zbor Šutna Kamnik

Kulturno društvo Komorni 
pevski zbor Šutna Kamnik je v 
soboto, 2. junija, v Domu kultu
re Kamnik pripravilo jubilejni 
koncert ob deseti obletnici de
lovanja. Lep večer je z izbrano 
besedo obogatil povezovalec 
programa Jure Sešek, ki je ob 
zaključku pevskega večera v do
datni pesmi s fanti tudi zapel.

Predsednik Sveta kamniške 
Območne izpostave Javnega 
sklada RS za_ kulturne dejavno
sti Dušan Štrajhar je ob tej 
priložnosti nekaterim članom 
zbora za dolgoletno vztrajanje 
in pomenljiv prispevek v vr
stah pevcev izročil posebne vr
ste priznanj, poimenovanih po

našem velikem renesančnem 
skladatelju Jakobu Petelinu 
Gallusu. Ljubiteljskim skupinam 
in posameznikom jih podeljuje 
Javni sklad Republike Slovenije 
za kulturne dejavnosti.

BRONASTE GALLUSOVE 
ZNAČKE za več kot 5-letno pev
sko dejavnost so prejeli: Majda 
Zabrič, Roman Zorman, An
drej Kotnik in Blaž Vrabec. 
Rok Rakar je za več kot 15-let
no dejavno sodelovanje na več 
področjih zborovskega petja 
prejel SREBRNO GALLUSOVO 
ZNAČKO. Dragica Repanšek 
in Zinka Skoporc sta za več 
kot 25-letno prizadevnost in 
zvestobo v vrstah zborovskih

pevk in pevcev prejeli ZLATO 
JUBILEJNO GALLUSOVO PRI
ZNANJE.

Komorni pevski zbor Šutna 
je z nazivom ČASTNA ČLANI
CA poimenoval prof. Marijo 
Bolcar za redno spremljanje 
njihovih nastopov na klavirju, s 
čimer je obogatila in polepšala 
njihovo prepevanje. Predstav
niki vseh kamniških odraslih 
pevskih zborov so jubilantom 
čestitali in jim zaželeli ubrane
ga, lepega prepevanja tudi v 
prihodnje.

Kulturno društvo Komorni 
pevski zbor Šutna Kamnik je bilo 
ustanovljeno leta 1997. Zbor je 
nastal na pobudo »šutenskih

korskih« pevcev in danes šteje 
šestnajst pevk in pevcev. Vodi ga 
zborovodja Rok Rakar. Repertoar 
zbora obsega poleg cerkvenega 
programa tudi slovenske narod
ne in umetne pesmi ter skladbe 
tujih avtorjev. Zbor vsako leto 
sodeluje na občinski reviji pev
skih zborov, prireja samostojne 
koncerte in ohranja pevske sti
ke z drugimi zbori iz Slovenije. 
Vsako poletje pevke in pevci so
delujejo pri predstavah v okviru 
Kulturnega poletnega festivala 
Studenec pri Domžalah - v ope
retah Planinska roža in Ptičar; 
predstavah Miklova Zala, Martin 
Krpan, Cvetje v jeseni....

VERA MEJAČ

Zgodbe iz Šmartnega
V torek, 15. maja, so v šolski avli učenci predstavili svoje delo 

v projektu Zgodbe mojega kraja. Projekt se je celo šolsko leto 
izvajal na različnih področjih pod vodstvom učiteljev-mentorjev, 
vključeni pa so bili učenci, ki želijo in zmorejo več. Nekatere de
lavnice so potekale tudi ob sobotah, saj tako delo lahko poteka 
bolj strnjeno, v sproščenem in prijetnem vzdušju.

Na prireditvi so učenci predstavili svoje aktivnosti, izdelke in 
izkušnje z različnih področij ustvarjanja . Tako smo lahko spoznali 
tradicionalne ljudske igre z elementi športa, igrače naših babic, 
običaje in navade ter izdelke ustvarjalne in kuharske delavnice. 
Prisrčne plesalke ljudskih plesov (njihova izvirna oblačila so bila 
sešita po nasvetu etnologinje ge. Milene Kodra) so se predstavile 
z otroškimi ljudskimi plesi.

Učenci so tudi raziskovali in nam v raziskovalni nalogi z na
slovom Kulturna dediščina na Nevljici in njenih pritokih opisali 
svoje ugotovitve.

Na prireditvi so sodelovali tudi učenci, ki so vključeni v med
narodni projekt Comenius na temo »Okolje, v katerem živimo, 
nas oblikuje«. Nedavno so se vrnili s Portugalske in nam tako 
posredovali zanimivosti in nove izkušnje.

Konec prireditve pa je popestril nastop turističnega krožka z 
dramsko igro »Ljubezen je b'la, ljubezen še bo«. Odrska predsta
vitev je nastala v sklopu projekta Turizmu pomaga lastna glava, 
prikazovala pa je slovo neveste od doma in običaje, ki so s tem 
povezani.

V šolski avli so sodelujoči postavili tudi razstavo, kjer si lahko 
ogledamo njihove zanimive in lepe izdelke.

Učenci so ponovno dokazali, da ob prijazni spodbudi in vodenju 
učiteljev znajo, želijo in zmorejo več!

Darja Krašovec, 
koordinatorica projekta

Razstava IZBRANO v Galeriji Miha Maleš

jr

Bogato razstavo iz zbirk in opusov umetnikov, 
povezanih s Kamnikom, so odprli: dr. Niko 
Sadnikar, mag. Zora Torkar in avtorica raz
stave, kustosinja Barbara Savenc. V ozadju 
je likovno delo Staneta Cudermana: Pustna 
zabava, 1930, olje na platnu.

Ob odprtju sije zanimivo razstavo v prostorih galerije 
Miha Maleš ogledalo veliko ljubiteljev likovne umetnosti, 

kamniških in drugih umetnikov - pred sliko Antona Ko
želja z naslovom Portret žene z otrokoma v narodni noši,

1920, olje na platnu.

Do jeseni je v Maleševi Galeriji odprta zanimiva razstava z 
naslovom Izbrano - iz zbirk in opusov umetnikov povezanih 
s Kamnikom. Medobčinski muzej Kamnik jo je odprl 18. maja 
ob mednarodnem dnevu muzejev, ki je letos potekal pod slo
ganom Muzeji in univerzalna dediščina.

Uvodne misli ob odprtju zani
mive razstave je podala direkto
rica Muzeja mag. Zora Torkar. 
Med drugim je poudarila: »Lahko 
smo ponosni na bogato zgodovi
no zbiranja in muzealstva v Kam
niku. Sicer so nastajale zbirke tudi 
že pred 19. stoletjem na gradovih, 
v meščanskih stanovanjih, samo
stanih £ frančiškanska knjižnica v 
Kamniku. Vendarle pa je bil muzej 
Josipa Nikolaja Sadnikarja, usta
novljen leta 1893, prvi zasebni 
muzej na Slovenskem, odprt in do
stopen za javnost. V 60-ih letih je 
2bral okoli 4000 predmetov in ob 
njegovi smrti leta 1952 je bila to 
ena največjih tovrstnih zbirk. Del 
jadnikarjeve zbirke je bil tedaj od- 
mtpljen in tvori kvalitetno osnovo 
ntuzejskih zbirk v Medobčinskem 
muzeju Kamnik. Za zasebni Sad
nikarjev muzej sta vestno skrbela 
njegova sinova Demeter in Niko 
adnikar. ..Tudi danes bi potrebo- 
3 i takega mecena, donatorja in

Sadmka?’ kot 'C bilJosiP Nikol:lf
Tork^jcva je pozornost na- 

lenua slavnostnemu gostu tega 
era častnemu občanu občine

£ammk dr- Niku Sadnikarju, ki
vel it 1 ta večer Ponosno povedal 

° zanimivega o svojem očetu,

njegovem ustvarjanju in mecen
stvu, o nastanku muzejske zbirke 
in še o marsikateri zanimivosti iz 
bogate kamniške preteklosti.

Avtorica razstave in besedila 
v zloženki kustosinja Barbara 
Savenc je poudarila, da izbrana 
likovna dela iz zbirke Medobčin
skega muzeja Kamnik omogočajo 
obiskovalcem sprehod skozi čas od 
18. stoletja pa do zadnjih desetletij 
20. stoletja in spoznavanje razno
likih motivov in tehnik, obenem 
pa predstavlja slogovna preobli
kovanja z deli umetnikov, ki so se 
v Kamniku rodili ali v njem živeli. 
Razstavljena so tudi nekatera dela 
drugih slikarjev.

Seznanila nas je, da razstavo 
začenja slika Fortunata Berganta, 
rojenega v Mekinjah, nepretrgano 
kontinuiteto pa vzpostavljajo šele 
izposojena dela iz še danes ohra
njenega Sadnikarjevega muzeja 
-po zaslugi sinov Nika in Demetra 
Sadnikarja. »Z izbranimi deli želi
mo izpostaviti najpomembnejši 
trenutek v kulturnozgodovinskem 
pogledu Kamnika. Z osebnostjo, ki 
je oblikovala dragoceno zbirko, je 
mesto dobilo osrednjega mecena, 
ki se je zavzel za nekatere umetni
ke in jim omogočil ustvarjalno pot 
(na primer Maksimu Gaspariju).

Zato je prav, da so izbrana dela na 
čelu naše razstave, v spoštljivem 
spominu na eno najpomembnejš
ih družin v mestu,« pravi Barbara 
Savenc.

V katalogu je zapisala, da so bili 
temelji kamniškega likovnega pri
zorišča izoblikovani ob prelomu v 
20. stoletje. K temu sta pripomogli 
slikarski generaciji družine Koželj: 
z Matijo, slikarjem predvsem reli
gioznih motivov, ter sinovoma An
tonom, sijajnim risarjem in ilustra
torjem, in Maksom, ki je prvi pravi 
kamniški slikar, saj je meščanske 
domove opremil s svojim izjemno 
priljubljenim videnjem mesta in 
okoliških gora. Sorodno je mesto 
s svojim opusom zaznamoval le še 
Dušan Lipovec, v slogu moderniz
ma in na robu abstraktnega. Med- 
nju so se tako kot v življenju tudi 
na razstavi razporedili slikarji in 
grafiki Ivan Vavpotič, Stane Cuder
man, Miha Maleš (njegov podarjeni 
opus pomeni jedro in največji del 
zbirke), Lojze Perko in Aladin Lane 
ter kiparja Jakob Savinšek, katerega 
dela sodijo v sam vrh slovenskega 
ustvarjanja, in Leon Homar. Razsta
va je postavljena v spomin in v za
hvalo donatorjem, brez katerih bi 
bila kamniška zbirka mnogo manj 
privlačna.

Avtorica razstave se je zahvalila 
tudi zasebnim lastnikom likovnih 
del, ki so pripomogli, da je razsta
va o likovni umetnosti v Kamniku 
popolnejša.

VERA MEJAČ

MOŽA JE ZATAJILA 
IN KUD IVAN CANKAR

»To je tako, dragec, teta Valentina je silno bogata in jaz sem njen 
edini dedič.« (Irma)

»A, to je seveda nekaj drugega. Denarja nima človek nikdar pre
več.« (Bogomir)

Pot do dediščine je včasih lahko 
zelo težka ali pa vsaj polna drob
nih laži, potegavščin in skrivalnic. 
Včasih se je treba pretvarjati za ne
koga, kar nisi, včasih moraš celo 
izginiti, kot da te ni. To doleti tudi 
junaka naše veselo
igre v treh dejanjih 
Bogomirja Aleša 
(Igor Žavbi), ko mu 
komaj po sedmih 
tednih zakona žena 
Irma (Tina Berlec) 
sporoči, da na obisk 
prihaja njena teta 
Valentina (Bredaje- 
ras), ki je zagrizena 
nasprotnica moških, 
vendar silno bogata.
Tako se ubogi Bogo
mir zaplete v igro 
manjših prevar, da 
bi njegova žena ne 
ostala brez dedišč
ine, on pa ne brez 
žene. Pri različnih 
krinkah mu poma
ga kuharica Katrica 
(Aleksandra Slovša), 
skrbi ga le to, da se 
je teta Valentina od
ločila, da nečakinjo 
poroči in je v hišo 
zato povabila Zvo
nimirja Zajčka 0an 
Goltnik). Ta se izka
že za izredno nerodnega snubca 
in kaj kmalu dobi košarico. Da 
stvar že tako ne bi bila dovolj za
pletena, Irmo obišče tudi njen 
stric Boris Kos (Mitja Žibert) s 
svojim slugo Ivanom (Matej Koro
šec). Tako Kos po dolgih letih sre
ča svojo nečakinjo, za nameček pa 
najde še svojo izvoljenko izpred 
dvajsetih let Valentino. Kot je za 
komedijo značilno, se na koncu 
vse dobro izteče. Za poroko se 
odločijo Ivan in Katrica ter stric 
Boris in teta Valentina. Bogomir 
in Irma priznata, da sta poročena 
in za konec dobita tetin in stričev 
blagoslov.

Z zanimivim in prijetnim pri
kazom meščanskega življenja in 
njegovih tegob so tako igralci iz 
KUD Ivana Cankarja pod režiser
sko taktirko Franca Modrijana, 
kot že več let poprej, privabili

polno dvorano gledalcev, ki so 
jih ob koncu predstave nagradili 
z velikim aplavzom. Režiser in ig
ralci so se zahvalili tudi pokrovi
teljem, ki so izvedbo igre omogo
čili, Občini Kamnik, Trgovini Ve
riga in Marti Vrankar, ki je zanje 
izdelala gledališke liste. Prvič je 
bila komedija zaigrana v dvorani 
v KD Šmartno konec aprila. Vaje 
so se začele že več mesecev prej, 
prav tako pa so imeli generalko 
dva dni pred predstavo. Sedaj se 
igralci pripravljajo na ponovitev 
predstave, ki bo predvidoma ju
nija v letnem gledališču (kam
nolomu) nad vasjo Kostanj. Vse 
je pač odvisno od vremenskih

razmer. Prireditelji za takrat ob
ljubljajo tudi kres, gledalcem pa 
priporočajo, da svoje avtomobi
le pustijo v Kostanju in se nato 
podajo na kratek, prijeten spre
hod do gledališča. Tako že zdaj 
vabijo občane kamniške občine 
v letno gledališče, kjer se bodo 
lahko prepustili zabavni veselo
igri, polni smeha in komičnih 
zapletov.

Omeniti velja tudi, da so bile v 
zadnjih letih v letnem gledališču 
ob finančni pomoči Občine Kam
nik narejene nekatere izboljšave 
oz. novosti. Postavili so nov oder, 
naredili trdno ozadje, postavili 
tribuno in nakupili stole za gle
dalce. Uredili so tudi okolico gle
dališča, da je očem prijetna.

Franc Modrijan nam je namig
nil še to, da poteka dogovor, da 
bi v letnem gledališču skupaj za
igrale igralske skupine iz Šmart
nega, Srednje vasi in Zgornjega 
Tuhinja, kar bi povezalo igralsko 
in kulturno dejavnost v Tuhinjski 
dolini.

ANJA ŽEBALJEC



7. junija 2007 NAS POGOVOR - ZANIMIVOSTI Kamniški OBČAN

MUZEJSKA POLETNA 
NOČ V KAMNIKU

Medobčinski muzej Kamnik tudi letos pripravlja tra
dicionalno Poletno muzejsko noč - že četrtič. Družabno 
popoldne, ki se bo ob koncu šolskega leta in začetku 
poletja veselo prevesilo v večer in noč, bo razvedrilo 
utrujene glave tik pred začetkom brezskrbnega poletja 
in pred odhodom na počitnice.

Zamisel je posneta po podobnih dogodkih v tujini in je 
organizirana skupaj z ostalimi slovenskimi mesti. Ob aktu
alnih razstavah in likovni dejavnosti se želita muzej in gale
rija predstaviti javnosti kot prostor sproščenega preživljanja 
prostega časa. Obiskovalcem ponujata otroško de(l)javnico, 
razstavo mladih umetnikov in koncert. S prireditvijo želimo 
muzejske dejavnosti približati širšim množicam, ki se sicer 
tem ustanovam rajši izognejo. Kvaliteten program, kijev celo
ti brezplačen, bodo sofinancirali naklonjeni sponzorji, brez 
njih pač ne gre več.

Muzej in galerija bosta tega dne odprta po ustaljenem 
umiku, »poletni slavnostni program« pa se bo pričel ob 
15-30 v gradu Zaprice z otvoritvijo razstave otroških 
izdelkov, koncertom otroškega zborčka in nadaljeval 
z ustvarjalno dejavnico v Kamniku že znanih in pri
ljubljenih Reciklarjev. Otrokom bo ponujena enkratna 
priložnost, da se pod vodstvom izkušenih mentorjev podajo 
na skrivnostno in pustolovsko pot v preteklost, vse do pra
davnih slikarjev jamskih slikarij. V vrhuncu večera bo sledil še 
koncert na gradu Zaprice, kjer bomo vrata zaprli šele opolno
či. Tokrat se nam obeta prava koncertna poslastica: koncert 
Big Banda RTV Slovenija z vokalno solistko Evo Hren 
v osrednji vlogi. Predstavili se bodo z repertoarjem sloven
skih ljudskih pesmi v jazzovskih priredbah. Tako pričakuje
mo zanimiv, raznovrsten večer, v katerem bomo lahko slišali 
različne jazzovske stile, briljanten orkester, odlične soliste, 
sofisticirano pevko in seveda slovensko ljudsko glasbo, do
živeto na nov, drugačen način. S samostojno slikarsko raz
stavo se bo predstavil tudi nadarjeni kamniški umetnik 
Oliver Pilič.

Vstop na vse prireditve bo brezplačen, publikacije bodo 
naprodaj po promocijski ceni!

MMK

Na podlagi Zakona o javnih financah (Ur. list RS, št. 79/99, 
124/00, 79/01, 30/02, 56/02), Odloka o proračunu Občine 
Kamnik za leto 2007 (Ur. list RS, št. 30 /07) in Pravilnika o 
sofinanciranju dejavnosti društev na področju kmetijstva iz proračuna 
Občine Kamnik (Ur. list RS, št. 88/05) Občina Kamnik objavlja

RAZPIS
za sofinanciranje dejavnosti društev 

na področju kmetijstva v občini Kamnik
1. Predmet javnega razpisa je pospeševanje društvene dejavnosti 
na področju kmetijstva v občini Kamnik.
2. Na javnem razpisu lahko sodelujejo društva, ki:
• so registrirana v skladu z Zakonom o društvih;
• imajo sedež na območju občine Kamnik oziroma opravljajo 
dejavnost na območju občine Kamnik;
e imajo urejeno evidenco o članstvu, plačani članarini in ostalo 
dokumentacijo;
• imajo poravnane vse davke in druge obvezna zakonske in 
poslovne obveznosti;
• redno letno, do 28. februarja, dostavijo pristojni strokovni službi 
občinske uprave poročilo o realizaciji aktivnosti preteklega leta in 
načrt aktivnosti za prihodnje let;
• opravljajo dejavnost na neprofitni podlagi.
3. V proračunu Občine Kamnik je za sofinanciranje društev s 
področja kmetijstva v letu 2007 namenjenih skupaj 5.425 EUR.
4. Pri ocenjevanju vlog se upoštevajo naslednji kriteriji:
• poročilo o delu preteklega leta in vrednost finančnega načrta za 
preteklo leto (do 25 točk);
• strokovno izobraževanje na področju dejavnosti društva (10 
točk/ seminar);
• promocijska dejavnost (10 točk/aktivnost);
• število članov društva iz Občine Kamnik (do 20 točk);
• organiziranje in sodelovanje na občinskih (10 točk/prireditev), 
regijskih (20 točk/prireditev) in državnih (30 točk/prireditev) 
prireditvah in tekmovanjih;
• število panjev (samo za čebelarska društva - do 40 točk).
5. Vlogi je potrebno priložiti:
• izjavo o registraciji (na podlagi kopije odločbe o vpisu v 
register);
• izjavo o plačanih davkih in prispevkih;
• evidenco o članstvu.
6. Obrazce vlog lahko dobite na Občini Kamnik (sprejemno 
informacijska pisarna ali oddelek za gospodarske dejavnosti in 
finance), na spletni strani Občine Kamnik (www.kamnik.si) in v 
Kmetijsko svetovalni službi (Trg talcev 1, Kamnik).
Rok za oddajo vlog na javni razpis je ponedeljek, 9.07.2007.
7. Vloge s prilogami naslovite na: Občina Kamnik, Oddelek za 
gospodarske dejavnosti in finance, Glavni trg 24, 1240 Kamnik in 
jih oddajte v sprejemno informacijski pisarni Občine Kamnik (soba 
št. 1).
8. Pri oddaji vlog je potrebno plačati upravno takso v višini 3,55 
EUR oz. 850 SIT.
9. Vlagatelji bodo obveščeni o izidu javnega razpisa v roku 30 dni 
od zaključka razpisa.

Dodatne informacije: Občina Kamnik, oddelek za gospodarske 
dejavnosti in finance (Alojz Kolar, telefon 01 /8318-106) ali (Irena 
Studen, telefon 01/8318-107) ter Kmetijsko svetovalna služba 
(telefon 01/8317-533).

Anton Tone Smolnikar 
ŽUPAN

Poeovor z Boštjanom Koširjem, v. d. direktorja Zavoda Mladinski center Kotlovnica Kamnik

če so mladi okrog tebe, ne more biti slabo
Kako si kot mladoleten fant 

preživljal prosti čas?
Največ prostega časa (če lahko 

to imenujem prosti čas) sem na
menil treningom, košarki odbojki 
in rokometu. To mi je vzelo največ 
časa. V tistem »pravem« prostem 
času pa sem se družil s kolegi in se 
zadrževal na igriščih. Mladi s špor
tom in igro spoznavamo svoje telo, 
fizične sposobnosti in razmišljanje, 
razvoj uma. Mogoče tako postaneš 
bolj discipliniran in se lažje spopa
daš s prihodnjimi izzivi.

Torej ti je prosti čas zapol
njeval šport; si mogoče zaha
jal na kakšne posebne lokaci
je, v določene prostore?

Takrat še ni bilo prostorov, na
menjenih mladim, tako da smo 
po srednji šoli zahajali v uveljav
ljene lokale. Nekaj koncertov je 
bilo v hali (op. športna dvorana), 
vendar ti niso bili namenjeni iz
recno mladim, šlo je za masovne 
pop koncerte, namenjene vse
splošni zabavi.

Kdaj si postal del aktivne 
kamniške mladine oz. kje se 
je začela tvoja pot na podro
čju mladinskih organizacij in 
društev?

Pravzaprav sem sodeloval pri 
pobudi za ustanovitev Mladin
skega sveta Kamnik (MSKA), 
zato sem že na začetku sodelo
val pri večini projektov MSKA v 
letu 2003 in 2004, pozneje, po 
dveh letih, sem postal generalni 
sekretar MSKA. Večino izkušenj 
sem pridobil prav z izvajanjem te 
funkcije. Eden izmed temeljnih 
ciljev MSKA, izpostavljenih že v 
statutu, je bila ustanovitev mla
dinskega centra, namenjenega 
vsem mladim, tako mladinskim 
društvom kot tudi neorganizira
ni mladini. MSKA je bil torej so
ustanovitelj Mladinskega centra 
Kotlovnica in nekaj časa tudi 
upravitelj prostorov.

Meniš, da se je število mla
dinskih društev oz. njihova 
aktivnost povečala, odkar je 
Občina Kamnik uvedla sofi
nanciranje mladinskih pro
jektov?

Več mladinskih društev se ni 
ustanovilo. Ker je bilo področje 
organizirane mladine dolgo časa 
zapostavljeno, ne moremo pri
čakovati takojšnje spremembe. 
Dejstvo pa je, da organizirana 
mladina sedaj deluje boljše in la
žje. Če ima organizirana mladina 
sredstva, na podlagi katerih izpe
lje določene projekte, to začuti 
tudi neorganizirana mladina. Na 
žalost na Občino Kamnik ne pri
hajajo majhni prostovoljni projek
ti neorganizirane mladine, ker je 
razpis zelo zahteven in ima viso
ke kriterije. Poleg tega se za sofi
nanciranje projekta ne more pri
javiti fizična oseba, ampak samo 
mladinsko društvo. Zato je ena 
od priložnosti za neorganizirano 
mladino tudi Mladinski center 
- projekt lahko v MC-ju izpeljejo 
kadarkoli. Pogoj je le dobra ideja 
in predstavitev projekta.

Kdaj se je začela razvijati 
ideja o mladinskem centru?

Ideja je stara že približno 10 
let, šele leta 2002 pa je občinski 
svet sprejel elaborat dr. Alberta 
Mrgolela o mladinskem središču 
Kamnik, ki je prvi resnejši doku
ment, ki kaže smernice za mladi
no. Eden izmed glavnih načrtov 
je bil tudi odprtje mladinskega 
centra, vendar takrat politična si
tuacija ni bila dovolj zrela. Z usta
novitvijo MSKA leto pozneje pa 
je ideja dozorela in pritiski MSKA 
so bili vse močnejši. Željo po mla
dinskih prostorih smo predstavili 
tudi na Glavnem trgu v Kamniku 
s postavitvijo šotorov oziroma s 
postavitvijo navideznega mladin
skega centra. V vsakem šotoru so 
se dogajale aktivnosti, ki spadajo 
v mladinski center. Kmalu zatem 
je občina, tudi na podlagi naših 
idej o ureditvi prostorov, odprla 
mladinski center, na žalost pa v 
njem ni bilo dovolj vsebine in 
opreme. Sami smo nato poskušali 
izboljšati prostor.

Kdaj je torej MC začel tudi 
vsebinsko delovati?

Januarja 2006 smo MC odprli 
ob sredah in petkih s sloganom

sreda, petek za začetek. Zaradi 
pomanjkanja sredstev program 
takrat ni bil zelo bogat. Preko 
razpisov smo si nato izborili mo
žnosti in sredstva za organizacijo 
večjih koncertov in dogodkov, 
s prostovoljnim delom pa smo 
kupili več opreme. Lansko jesen 
smo nato začeli »na polno«. Vse
kakor so nam pomagale izkušnje, 
pomoč Občine in prostovoljcev, 
da smo v lanskem letu izpeljali 
čez 100 dogodkov.

Kako se je zbrala ekipa?
Nismo imeli posebnega si

stema, prva ekipa je izhajala iz 
MSKA, iz vseh društev MSKA. Se
veda se niso vsi našli v tem, gre 
za prostovoljno delo, treba je vlo
žiti kar nekaj energije. Današnja 
ekipa se je nato kalila vse leto, 
počasi so se začrtali tudi inter
esi, na podlagi tega smo določili 
npr. programskega in tehničnega 
vodja. Težko je najti odgovorne 
in pridne ljudi.

Kaj pa se je spremenilo z 
ustanovitvijo Zavoda Mladin
ski center Kotlovnica (prej 
samo Mladinski center Ko
tlovnica)?

Z Zavodom se je zamenjala 
struktura upraviteljev. Dokler se 
ni ustanovil Zavod, je bil MSKA 
upravitelj prostorov Mladinskega 
centra, sedaj se je ustanovil svet 
zavoda, ki odloča o finančnem 
načrtu in budno spremlja delo
vanje MC. Ustanovljen je bil tudi 
programski svet, v njem so stro
kovnjaki s svojih področij, zato 
bo boljši tudi program. Občina 
še vedno zagotavlja prostore in 
s tem osnovne pogoje za delo
vanje.

Koliko časa si že direktor 
Zavoda Mladinski center Ko
tlovnica?

Direktor sem uradno od 11. 
maja 2006, eno leto torej. V Ko
tlovnici sem delal že prej (od 13. 
januarja 2006), odkar aktivno 
deluje.

Kakšno moč ima direktor?
Direktor ima veliko pristoj

nosti, vendar je njegova prva 
naloga bolj operacijska. Po eni 
strani predlaga svetu zavoda, kaj 
bi bilo dobro narediti. Določene 
predloge svet zavoda sprejme, 
naloga direktorja je, da to izpol
ni. S programskim svetom mora 
biti direktor čim bolj povezan, da 
lahko programski svet poda svetu 
zavoda predloge, npr. finančne
ga načrta programa za naslednje 
leto. Svet zavoda je najvišji organ, 
direktor pa je še vedno odgovor
na oseba, je torej operativni in 
strokovni organ.

Kdaj je tvoje delo stresno in 
kdaj zabavno?

Stresno in hkrati odgovorno je 
lahko sodelovanje z obema usta
noviteljema, stresne so različne 
odgovornosti oz. razmišljanja 
‘kaj bi šlo lahko narobe’. In ure
janje dokumentacije. Zabavno je 
takrat, ko mladi pridejo z novimi 
idejami in energijo. In kadar so 
mladi navdušeni nad dogodkom, 
tu je največ veselja, energije in

motivov za nadaljnje delo. Več 
je lepih trenutkov kot slabih - če 
so mladi okrog tebe, ne more biti 
slabo.

Kako so Kotlovnico sprejeli 
obiskovalci?

Odzivi so večinoma pozitivni, 
obiskovalci so že od vsega začetka 
z zanimanjem opazovali prostore 
in dogajanje. Tudi sedaj so veči
noma navdušeni, ker vidijo, da je 
program zelo kakovosten (tudi v 
primerjavi z ostalimi mladinski

mi centri). V Kotlov
nici se izognejo tudi 
stroškom, poleg tega 
pa je to prostor, kjer 
lahko brez obvezno
sti preživljajo prosti 
čas. Seveda so dobro 
sprejeli mladinski 
center tudi tisti, ki 
potrebujejo prostore 
za npr. glasbene vaje, 
ustvarjalne delavni
ce. Ta odnos poteka 
obojestransko - ekipa 
Kotlovnice z veseljem 

sprejme dodatno pomoč in nove 
ideje. Mladi so veseli, če se kdo z 
njimi ukvarja oz. če lahko prido
bijo še kakšne dodatne informa
cije in znanja.

V grobem bi lahko torej 
razdelili mlade na aktivne in 
pasivne, aktivni zahajajo v 
Mladinski center, je težko do
seči pasivno mladino?

Ja, pasivni mladi nimajo toli
ko izkušenj z vrstniki in z dru
ženjem, mogoče sploh nimajo 
želje. Zavedati se moramo, da 
mladina postaja čedalje bolj apa
tična. Več ur preživljajo pred 
televizijo in računalnikom, ne 
zanima jih zunanje dogajanje. V 
Sloveniji je razširjeno mišljenje, 
da se družabno življenje začne v 
gostinskih lokalih. Spoznanje, da 
mladinski centri niso lokali, am
pak prostori za neobremenjeno 
druženje, lahko sproži tudi pa
sivno mladino. Pravzaprav pa si 
lahko tudi znotraj mladinskega 
centra pasiven, kar kdaj pa kdaj 
ne pomeni nič slabega. Res pa je,

da nihče več ne more reči, da se 
v Kamniku nič ne dogaja.

Prednost in pomanjkljivost 
Kotlovnice?

Največja prednost je super 
ekipa (člane ekipe si lahko po
gledate na www.kotlovnica.si). 
ki predstavlja dobro ozračje za 
delo in premore veliko pozitivne 
energije. Druga prednost je raz
nolik in kakovosten program. Po
manjkljivost pa morda nakazuje 
pomanjkanje izkušenj. Potrebo
vali bi tudi več strokovnjakov za 
določene dejavnosti, kjer mi še 
nismo dovolj izkušeni.

V katero smer se bo Kotlov
nica premikala?

Osnovni namen je izobraževa
nje in informiranje mladih. Želi
mo se premakniti iz popularizaci
je tega prostora v smer izobraže
valnih delavnic in informiranja. 
Pripravljajo se srednjeveški dnevi 
in s tem srednjeveške delavnice. 
Sledijo tudi delavnice za mlajšo 
populacijo, kjer se bodo učili li
kovnih spretnosti in raznih iger. 
Te delavnice se bodo odvijale 
tudi v poletnem času. Za malce 
starejše so tu izobraževalni tečaji 
za tehnike, za mednarodne raz
pise, video delavnica ... Kar se 
tiče informiranja se povezujemo 
z MISSS-om (Mladinsko informa
tivno svetovalno središče Sloveni
je), v Kotlovnici boste lahko našli 
informacije v zvezi s formalnim 
in neformalnim izobraževanjem 
in možnostmi za mlade.

Še zadnje vprašanje: kaj ti je 
najbolj ostalo v spominu, od
kar si del MC Kotlovnice?

Zelo dobro se spomnim veli
kega števila zagretih mladih, ki 
so urejali svoj koncertni prostor. 
V Kotlovnici smo spali in delali 
prostovoljno štiri dni zapored, da 
smo jo uredili. Bilo je simpatično. 
Navdušim pa se vsakič, ko vidim 
aktivne mlade, ki izkoristijo svoj 
prosti čas za neformalno izob
raževanje oz. so srcem predani 
svojim hobijem.

Pogovarjala se je 
ANDREJA PETERLIN

ZARADI POVEČANEGA OBSEGA DEL

ZAPOSLIMO VEČ KVALIFICIRANIH DELAVCEV, 
MIZARJEV IN MIZARSKIH TEHNIKOV.

DELO POTEKA OD 7. DO 15. URE
V NOVI MIZARSKI DELAVNICI V ŽEJAH 
PRI KOMENDI.

LESKA D.O.O. , UL. Konrada Babnika 25, 
Ljubljana 01 /51-91-642.

»a.
razpisuje delovna mesta v proizvodnji 

in salonu PE Mengeš

1. SVETOVALEC - PRODAJALEC pohištva m/ž
2. TEHNOLOG - priprava, vodenje 

proizvodnje m/ž
3. MIZAR - MONTER m/ž

Prijave z dokazili o izobrazbi in delovnih 
izkušnjah pričakujemo na naslov:

IZI mobili d.o.ov, Vikrče 27 a,
1211 Lj. Šmartno

ali jurij.bitenc@sioLnet v roku 8 dni.

^ Glasbeni atelje Carl Orff Kamnik 
tr-.y l j */;. ^ vabi k VPISU za šolsko leto 2007/08

V programe glasbeni vrtec, predšolska 
glasbena vzgoja in glasbena pripravnica 

vpisujemo otroke od 4. do 7. leta.
Vpis bo potekal 12., 13. in 15. junija, od 18. do 19. ure, v prostorih 

Glasbenega ateljeja na Šutni, Raspov prehod 2 (prizidek župnišča - zadaj).
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SREČANJE 75-LETNIKOV
V Krajevni skupnosti Šmart

no in Tuhinj nadaljujejo s tra
dicijo srečanj krajanov, rojenih 
leta 1932. Sprva so se srečevali 
vsakih deset let, a ker je deset 
let do prihodnjega prijetnega 
srečanja dolga doba, so nato 
sklenili, da se srečujejo na pet 
let.

Letos so se zbrali v Gostišču 
»Pri Mežnarju« v Tuhinju v so
boto 26. maja.

V pogovoru z organizator
jem tega srečanja Francetom 
Modrijanom iz Sidola smo 
zvedeli, da se je ideja za takšna 
srečanja porodila decembra 
1971 na Kostavski planini in 
že leta 1972 je odbor, ki so ga 
sestavljali Bajde, Pestotnik, Hri
bar in Modrijan, pripravil prvo 
takšno srečanje. Letošnje je že 
sedmo po vrsti.

Po Modrijanovih podatkih je 
bilo leta 1932 rojenih 19 no
vih prebivalcev v KS Šmartno 
(9 moških in 10 žensk) in 24 
v KS Tuhinj (12 moških in 12 
žensk). V tem času je preminu
lo že 17 krajanov.

Razpoloženje »Pri Mežnarju« 
je bilo veselo in prijetno. Mnogi 
so ob tej priliki v mislih preho
dili svojo 75-letno življenjsko 
Pot, se med seboj pogovorili o 
v$eh zanimivostih, predvsem 
Pa so bile pogoste želje, da bi 
se še velikokrat srečali.

Vsi jubilanti so dobili spo
minska darila, tisti, ki so v tem 
oasu slavili zlato poroko, pa so 
bili deležni iskrenih čestitk in 
. obrih želja, da bi jim zdravje 
se dolgo služilo.

Dogodek srečanja so potrdili 
udi s skupnim slikanjem vseh 

eležencev jubilantov in nji- 
°vih zakonskih partnerjev 

? Prijateljev, ki so praznovali 
skuPaj z njimi.

STANE SIMŠIČ

Srečanje krajanov KS Šmartno in Tuhinj, rojenih leta 1932, je minilo v znamenju dobre volje, prijetnih 
pomenkov in spominov.

Zinil jubilej muiuru atov
Končuje se šolsko leto in pred vrati so brezskrbne počitnice. Ne ve

selijo se jih le sedanji učenci in dijaki, temveč tudi že sivolasi možje in 
gospe, ki se prav v teh dneh srečujejo ob obletnicah svoje mature.

Maturantje Gimnazije Kamnik, ki so maturirali leta 1957, imajo z ob
letnicami mature tudi svojevrsten rekord, saj so se vseh petdeset let 
srečevali prav vsako leto, letos so se ob zlatem jubileju mature torej 
srečali že petdesetič!

Prvič po polovici stoletja pa se bodo letos srečali ob 50-letnici 
tudi trije takratni četrti razredi nižje gimnazije. Srečanje priprav
ljajo v soboto, 14. junija, na Vrhpolju, še pred tem pa se bodo ob 17. uri 
zbrali v neveljski cerkvi sv. Jurija pri maši v spomin na že preminule 
sošolce. Mašni obred bo opravil sam naslednik triglavskega župnika Ja
koba Aljaža in tudi »naše šole list« Franc Urbanija. Seveda so k maši, ki bo 
svojevrstna svečanost, vabljeni tudi sorodniki, krajani in občani.

STANE BENKOVIČ

Maturantje Gimnazije Kamnik iz leta 1957 se srečujejo ob obletnici
mature prav vsako leto - minulo soboto so se tako srečali že petdesetič

ob zlatem jubileju mature!

ZLATA POROKA 
ZAKONCEV STAROVASNIK 
IZ PODSTUDENCA

19. maja sta zakonca Starovasnik- Rozka, roj. Voljkar - 
29. 8. 1939, in Bogomil, roj. 10. 7. 1930, slavila zlato poroko. Ob
red potrditve zlate poroke in slavje je potekalo v »Gostišču na 
Črnivcu«, kjer se je zbrala številna družba sorodnikov, prijateljev 
in znancev, ki je uživala v prijetnem in prijaznem okolju.

68-letna Rozka je bila rojena v Sp. Stranjah. Z materjo, bratom 
in sestro je živela nekaj časa na Perovem. Življenje je bilo zelo 
težko, zlasti, ker je oče padel v partizanih. Stara komaj 16 let se 
je zaposlila v Svilanitu v Kamniku in bila tkalka vse do invalidske 
upokojitve.

Bogomil, ki mu teče 77. leto življenja, je bil rojen v Praprotnem 
v družini sedmih otrok. Star komaj 12 let si je moral služiti težak 
kruh pri kmetih. Pozneje je našel zaposlitev v gospodarskih orga-

Zlatoporočenca Rozka in Bogomil Starovasnik s hčerko Darjo in sinom 
Mirotom.

nizacijah, nazadnje v Modelitu v Kamniku, kjer je ostal vse do in
validske upokojitve. Danes je težak invalid in potreben pomoči.

Skupno zakonsko življenje sta Rozka in Bogomil sklenila leta 
1957. Mnoge zdravstvene težave z vztrajnostjo in ljubeznijo pre
magujeta. Njuni ožji člani družine so ponosni na njuno življenje in 
ponosni na vztrajnost, ki jo kažeta v vsakodnevnem dogajanju. V 
zakonu so bili rojeni trije otroci, Vilma je umrla kot dojenček, sin 
Miro in hči Darja pa sta bila prisotna na slovesnosti zlate poroke. 
Zlatoporočenca sta ponosna tudi na tri vnuke: Denisa, Erika in 
Tino.

Zgradila sta si svojo hišico, topel dom v Podstudencu, kjer živita 
s hčerko Darjo in vnukom Denisom.

Slavje zakoncev Starovasnik je bilo zelo slikovito. Župan občine 
Kamnik Tone Smolnikar je na njuno željo opravil poročni obred 
s pričami in izmenjavo prstanov, jima izrekel iskrene čestitke in 
dobre želje ter podaril košaro dobrot. Predstavnika društva upo
kojencev Kamnik Marjana in Stane sta slavljencema izročila po
sebno diplomo, šopek in darilce ter jima čestitala in zaželela vse 
dobro za še dolgo življenje v krogu svojih dragih.

Veselo in prijetno druženje se je nadaljevalo in oba slavljenca, 
Rozi in Bogomil, sta sprejemala čestitke in stiske rok. Slavje so po
pestrili harmonikar in Kamniški koledniki: pevca Janez Majcenovič 
in Rok Lap ter citrar Tomaž Plahutnik.

STANE SIMŠIČ

ZAHVALA
Ob praznovanju najine zlate poroke v prijetni družbi v go

stišču Črnivec se iskreno zahvaljujeva gospodu županu Smolni
karju za lep poročni obred in darila, gospodu Stanetu Simšiču 
in gospe Marjani Berlec za lep govor in darila, govornikom 
za prelepe govore in čestitke, najinim domačim, sorodnikom, 
gostinskemu osebju na Črnivcu, harmonikarju Jožetu Spruku 
in Kamniškim kolednikom za lepo glasbo in petje ter prijetno 
popoldne v njihovi družbi.

Zlatoporočenca Rozka in Miro Starovasnik

Slovesnost potrditve zakonske zveze med Jožetom in Julko Berlec na 
kamniški občini.

prejel zlati znak.
Njegovo glavno prostovoljno 

delo pa je bilo na področju ga
silstva, kjer je kar 70 let opravljal 
najrazličnejše odgovorne naloge, 
za katere je prejel najvišja sloven
ska gasilska priznanja. Občina 
Kamnik ga je pred sedmimi leti 
za njegove številne zasluge nagra
dila z imenovanjem za častnega 
občana.

Po slovesnosti v poročni dvo
rani, kjer sta biseroporočenca 
skupaj z Julkino sestro Marijo 
Zarnik iz Suhadol, ki je bila njena 
poročna priča tudi pred šestde
setimi leti, in jubilantovim sinom 
Francetom podpisala listino Ob
čine Kamnik o potrditvi zakon
ske zveze, so svojega častnega 
poveljnika pred občinsko stavbo 
pričakali in slovesno pozdravili 
člani GZ Kamnik. V častni četi 
so bili razporejeni predstavniki 
vseh gasilskih društev v kamni
ški občini s prapori. Poveljnik 
GZ Kamnik Janez Repanšek je 
Jožetu Berlecu predal »raport«, 
prejšnji predsednik GZ Kamnik 
Franc Resnik pa mu je izročil da
rilo. Nato so gasilci v sprevodu s 
poveljniškim vozilom spredaj in 
drugimi vozili zadaj pospremili 
biseroporočenca do župnijske 
cerkve na Šutni.

Tam je župnik Dular med mašo

ob božji besedi iz blagrov pove
dal, kako sta se biseroporočenca 
odlikovala v ljubezni in skrbi za 
lastno družino (rodilo se jima je 
pet otrok, dva sta umrla) in do
mačo župnijo. Jože je še posebej 
pomagal pri nevarnih in težkih 
delih na župnijski cerkvi na Šutni 
in podružnični cerkvi na Žalah, 
kar 35 let (od 1963 do 1998) je 
v cerkvi na Šutni postavljal jasli
ce, 45 let (od 1953 do 1998) pa 
tudi božji grob, že 60 let pa tudi 
poje v kamniškem župnijskem 
mešanem cerkvenem pevskem 
zboru. Zato so biseroporočenca 
s petjem med mašo počastili tudi 
člani mladinskega cerkvenega 
pevskega zbora na Šutni pod 
vodstvom zborovodkinje Ivice 
Ropaš, pri katerem danes pojeta 
biseroporočenčev vnuk Marko in 
njegova žena Barbara.

Maši je sledila pogostitev za 
sorodnike in druge povabljene 
v gostišču Repnik v Vrhpolju, 
srečanje je popestril tudi prikaz 
življenjske in zakonske poti jubi
lantov. Jubilanta so med drugim 
obdarili s sliko njunega družin
skega debla, za katerega so naj
ožji sorodniki poprej poiskali vse 
potrebne podatke daleč nazaj v 
njunem rodu.

Besedilo in fotografiji: 
JOŽE PAVLIČ

Biserna poroka 
Jožeta in 
Julke Berlec

Pred šestdesetimi leti, 24. maja 
1947, sta v poročni dvorani na 
kamniški občini pred Alojzom 
Bešterjem in matičarko Drago 
Meteln, naslednji dan, prav na 
binkoštno nedeljo, pa v župnijski 
cerkvi sv. Petra v Komendi pred 
župnikom Viktorijanom Demš
arjem sklenila zakonsko zvezo 
Jože in Julka Berlec iz Kamnika. 
V omenjeni cerkvi zato, ker je 
bila nevesta doma iz Suhadol pri 
Komendi.

V soboto, 26. maja 2007, sta 
obljubo o večni zvestobi drug 
drugemu kot mož in žena po
trdila najprej v poročni dvorani 
kamniške občine pred sedanjim 
kamniškim županom Antonom 
Tonetom Smolnikarjem in mati
čarko UE Kamnik Jožico Globo
čnik, nato pa v župnijski cerkvi 
Marijinega brezmadežnega spo
četja na Sutni v Kamniku pred 
kamniškim župnikom Antonom 
Dularjem, številnimi sorodniki,

sosedi, znanci in prijatelji.
Župan Smolnikar je najprej 

opisal njuno življenjsko in za
konsko pot.

Povedal je, da sta se kot fant in 
dekle spoznala v kamniški tovarni 
Titan. Julka je bila najprej delav
ka ob stroju - preši, nato ličarka, 
Jože pa nazadnje vodja orodjarne, 
v kateri se je leta 1934 začel učiti 
spretnosti izdelovalca orodij. Jul
ka je bila pri svojem zahtevnem 
in tudi nevarnem delu zelo vest
na in prizadevna, kar štirikrat je 
postala »udarnica«, Jože pa tudi 
ni zaostajal za njo v marljivosti, 
obenem pa je strmo napredoval 
v službi. Ob sprotnem izobraže
vanju je postal glavni tehnolog 
v orodjarni, poleg tega pa je bil 
več let predsednik tovarniške 
organizacije Rdečega križa in de
lavskega sveta, član več komisij, 
tajnik sindikata in organizator 
krvodajalskih akcij. Kar petind
vajsetkrat je sam dal kri in za to

Ob biserni poroki so tudi gasilci namenili posebno pozornost in spo
minsko darilo častnemu poveljniku GZ Kamnik Jožetu Berlecu.
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Z REKORDNO UDELEŽBO

Start cici duatlona.

24 UR SV. PRIMOŽA
Zmagovalec Igor Alpner je z 19 vzponi prehodil 152 kilometrov in premagal 
kar 8.000 metrov višinske razlike

»Hoj, kolkokrat si pa danes 
že bil na Primožu?« se morda 
zdi malce čudno vprašanje, a nič 
nenavadno za zveste in vztrajne 
pohodnike k Svetemu Primožu, 
najbolj priljubljeni pohodniški 
točki v naši občini. Ti se namreč 
v istem dnevu odpravijo večkrat 
»gor in potem še dol«, njihovi 
vzponi pa se beležijo v vpisni 
knjigi. Pohodniki z nad 100 vzpo
ni v letu pa na že tradicionalnem 
srečanju 2. januarja prejmejo me
dalje in pokale. Letos sicer veljajo 
nova pravila, da se upošteva samo 
en vzpon dnevno, a to ljubiteljev 
hoje k Sv. Primožu ne ustavi.

Letos so pohodniki, pobudnik 
je Darko Kos z Vira, v sodelova
nju z Janezom Uršičem in sinom 
Petrom iz Gostišča Pri planin
skem orlu pripravili prvo vzdrž- 
ljivostno pohodniško tekmo, ki je 
prerasla v prijetno srečanje - 24 
UR SV. PRIMOŽA. Start je bil 11. 
maja ob 17. uri pri vratarnici pod
jetja Calcit, ki je bila hkrati tudi 
kontrolna točka s knjigo vpisov, 
cilj pa naslednji dan, 12. maja, ob 
17. uri pri Okrepčevalnici na Sv. 
Primožu. Vsak pohodnik je tako v 
24 urah opravil toliko vzponov in 
spustov kolikor so mu dovoljeva
le noge, srce, dobra volja, vztraj
nost, spanec in trma. Seveda so 
pohode vestno vpisovali na dveh 
kontrolnih točkah: v dolini pri 
Calcitu in na cilju v okrepčeval
nici na Sv. Primožu. Druščina po
hodnikov je bila izredno pisana: 
ženske, moški, otroci, starejši.... 
najmlajši Marko Alpner je štel 16 
let, najstarejši Mavricij Grošelj pa 
56 let. 4 kilometre poti je potreb
no prehoditi v eno smer in resni
čno neverjetno je, da je zmagova
lec 24 ur Sv. Primoža Igor Alpner 
iz Godiča opravil v 24 urah kar 19 
pohodov k Sv. Primožu! To pome
ni, da je prehodil 152 kilometrov 
in premagal kar 8.000 metrov vi
šinske razlike! Samo pohod manj 
je vpisal drugi na lestvici Zoran 
Hribar z Vrhpolja, 16 pohodov pa

Andrej Vavpetič iz Kamnika. »Ja, 
saj so cel dan in noč samo hodi
li in skoraj nič počivali«, je bilo 
slišati mnenja in občudovanja ob 
razglasitvi rezultatov proti veče
ru. Tudi ženske so se vztrajno po
dale na 24-urno pot k Sv. Primožu 
in nazaj v dolino. Z 10 pohodi je 
v kategoriji žensk zmagala Darja 
Vavpetič iz Kamnika, sledijo ji Ni
ves Burja iz Mekinj z 8 pohodi ter 
Marta Fideršek iz Kamnika, Marija 
Kveder iz Mekinj in Silva Škerjanc 
iz Srednje vasi s 7 pohodi. Prvi tri

je v vsaki kategoriji bodo prejeli 
medalje na tradicionalnem sreča
nju ljubiteljev hoje k Sv. Primožu 
2. januarja, poveselili pa so se že 
na prijetnem srečanju ob zaklju
čku pohoda, za fotografiranje so 
se oblekli v spominske majice, ki 
jo je organizator namenil vsake
mu pohodniku! Pravijo, da se ob 
letu osorej zopet srečajo v tako 
velikem številu, sicer pa se sreča
jo že mnogo prej - kje drugje, kot Marko Dolenc (Novice Extreme) 
na poti k Sv. Primožu!, in Miro Kregar (TK TRISPORT)

SAŠA MEJAČ na tekaškem delu preizkušnje.

ZIV-ZAV OB TEDNU DRUŽIN
Teden družin smo zaključili z 

živ-žavom na ploščadi Doma kul
ture v Kamniku na lepo sončno 
nedeljo.

Prišlo je veliko otrok in odra
slih, ki so risali, izdelovali za
pestnice, košarice, meče, tatuje, 
zdravili v bubulanti svoje plišaste 
igračke, se preizkusili v nudenju 
prve pomoči in oživljanju z lutko 
in ob strokovni pomoči gasilcev 
- bolničarjev in prostovoljcev z 
območne enote RK Kamnik. Ga
silci so prišli kar z dvema avto
mobiloma in dovolj vode, da so 
zainteresirani lahko »pošpricali« 
cesto ali travo. Policijsko kombi
nirano vozilo z dodatno opremo 
je bilo zelo zanimivo, še poseb
no zadnji del, kjer ponavadi ne 
vozijo pridnih otrok! Skupaj z 
občinskim svetom za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu so 
nam ponudili nekaj zanimive
ga materiala za informiranje in 
osveščanje.

Zelo zanimiva je bila aktiv
nost članov Gorske reševalne 
službe, ki so otroke s posebni
mi škripci dvigovali do krošnje 
dreves.

Starši in otroci so se pomerili 
v namiznih družabnih igrah, na
miznem tenisu, ročnem nogome
tu... Dan so nam popestrili tudi 
nogometaši NK Kamnik, ki so

odigrali tekmo in pokazali spre
tnosti z žogo.

Ves čas prireditve sta z nami 
telovadila in plesala Franček in 
Modri medvedek, maskoti knji
žnih založb.

Za zaključek pa nam je prijazni

da smo se veseli in zadovoljni 
razšli.

Naslednja prireditev za dru
žine bodo delavnice v okviru 
srednjeveških dnevov v soboto,
9. junija 

Če pce potrebujete varstvo za

Otroci poznajo maskoti iz knjig, kaset in s TV, zato so hitro našli pri
sten stik. Da bo resnici zadoščeno pa moramo povedati, da je en deček 
strašno jokal, ker »sta na TV čisto majhna, tu pa večja kot ati...«.

harmonikar iz kamniške folklor
ne skupine medtem, ko je čakal 
na nastop v Domu kulture, ure
zal nekaj veselih in poskočnih,

mlajšega šolarja v času poletnih 
počitnic, se čimprej oglasite na 
matični šoli ali pokličite na tel.: 
041/957-609. HELENA

Državni prvenstvi v akvatlo- 
nu in duatlonu sta minili v 
znamenju kvalitetnih nasto
pov, lepega vremena, izvrstne 
organizacije in rekordne ude
ležbe preko 240 triatloncev.

V Kamniku smo prvi vikend v 
juniju pod okriljem triatlonskega 
kluba TK POS Elektronček TRI
SPORT priredili dve veliki tra
dicionalni tekmovanji, ki sta se 
začeli v petek, 1. junija, v Termah 
Snovik z akvatlonom, nadaljevali 
pa v nedeljo, 3. junija, z duatlo- 
nom na športnem stadionu v Me
kinjah. Obe tekmovanji sta šteli 
za državno prvenstvo, kjer pa so 
imeli možnost nastopiti tudi vsi 
otroci in ostali rekreativci.

V petek, 1. junija, ko so se po 
nebu podili temni oblaki, ki so 
naznanjali dež, se je 117 tekmo
valcev pomerilo najprej v pla
vanju v zunanjem bazenu Term 
Snovik, kasneje pa še v teku po 
okolici Term. Vzdušje ob vsej 
progi je bilo izvrstno. Se posebej 
bučno smo navijali za naše naj
mlajše, ki so kljub hladnemu vre
menu dokazali, da so pravi mali 
športniki, ki znajo tudi v ekstrem
nejših razmerah dati vse od sebe ' 
in posegati po najvišjih mestih. 
Člani domačega kluba TK POS 
Elektronček TRISPORT so si v 
posameznih kategorijah raz
delili naslednja mesta:

1. mesto: Žana Drolc, Kristina 
Uršič, Matevž Planko, Domen Hri
bar, Mateja Šimic, Miro Kregar,2. 
mesto: Jure Bodlaj, Katarina 
Humar,Domen Leskovec, Manca 
Vrhovnik, Miha Rojc,3. mesto: 
Jan Škrjanc, Liza Uršič, Martin 
Stele, Štefan Grilje,4. mesto: 
Lovro Planko, Tinkara Capuder, 
Teja Jazbinšek, Jan Lipovšek, 
Tjaša Romšak,5. mesto: Vesna 
Alpne, 6. mesto: Drejc Kregar, 
Ana Dujakovič, Ana Grkman, Rok 
Vrhovnik, Miha Rudi,7.mesto: 
Blaž Polak, Leon Obreza, Maru
ša Klemenc,8. mesto^ Žiga Zajc, 
Rok Bodlaj,9. mesto:Žan Golob, 
Katarina Ogrin,10. mesto: Nejc 
Zore,11. mesto: Domen Obreza, 
Lucija Grilje,12. mesto: David 
Peterlin,13. mesto: Zala Kanc, 
Žiga Lipovšek, Klara Golob,14. 
mesto: Jaka Pavlič, Katja Zalogar, 
Gašper Štrajhar

V nedeljo, 3. junija, se je na me
kinjskem stadionu v sončnem po
poldnevu pomerilo 124 tekmo
valcev v duatlonu. Tekmovanje

je privabilo veliko gledalcev, ki 
so si ogledali zanimivo tekmo naj
boljših slovenskih duatloncev, od 
tistih najmlajših pa vse do vetera
nov. Člani domačega kluba TK 
POS Elektronček TRISPORT 
so si v posameznih kategori
jah pritekli in prikolesarili 
naslednja mesta:

1. mesto: Lovro Planko, Matevž 
Planko, Kristina Uršič, Liza Uršič, 
Domen Hribar, Mateja Šimic, Fani 
Alpner, Miro Kregar, 2. mesto: 
Žana Drolc, Drejc Kregar, Katari
na Humar, Manca Vrhovnik, Miha

Manca Vrhovnik in Tjaša Jazbi
nšek v akciji!

Rojc, Anja Bajcar, Gregor Gantar, 
3. mesto: Jure Bodlaj, Blaž Polak, 
Tinkara Capuder, Leon Obreza, 
Teja Jazbinšek,Tjaša Romšak, 4. 
mesto: Jan Škrjanc, Nika Bavč
ar, Ana Dujakovič, Jan Lipovšek, 
Ana Grkman, Štefan Grilje, Rok 
Vrhovnik, Petra Novak, Miran 
Uršič, 5- mesto: Jan Uršič, Vesna 
Alpner, Domen Leskovec, Drago 
Kok, 6. mesto: Žiga Zajc, Rok Bo
dlaj, Tim Prezelj, 7.mesto: Grega 
Krivorotov, Domen obreza, Žiga 
Lipovšek, Katarina Ogrin, 8. me
sto: Žan Golob, Gašper Štrajhar, 
Lucija Grilje, 9. mesto: Vesna 
Vrhovnik, Miha Rudi, lO.mesto: 
Klara Golob

Ker je triatlonska sezona na 
vrhuncu in se bo nadaljevala vse 
tja do jeseni, zaželimo vsem na
šim kamniškim tekmovalcem še 
veliko lepih uspehov.

Blanka Štrajhar

iii,- - - - - - - - - - \ ...za razumno varčne.

Za popolno udobje toplote v vašem domu. D© Dj©triCh

www.dedietrichthermique.com

Ekologija Varčnost Kakovost

Ugodni ekološki krediti! 
Organiziramo projekt, montažo, servis.
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KONDENZACIJSKE TOPLOTNE ČRPALKE ZA OGREVANJE 
PLINSKE PEČI (zrak, voda, zemlja)

-stenske in talne Najboljša naložba ta hip!
Prihranki do 40% Subvencioniranje stroškov investicije, 

glede na klasične peči
Že od 1375 EUR naprej! ||:(:J d ■ 4 k I ;T«1 č I

SOLARNA TEHNIKA 
DIETRISOL
V kombinaciji ogrevanja 
s toplotno črpalko ali 
kondenzacijsko pečjo 
prihranimo tudi do 50% 
stroškov energije.
Subvencioniranje stroškov investicije.

V0D0TERM Radomlje d.o.o., Škrjančevo 8, Sl - 1235 Radomlje 
Tel.: 00 386 I 722 89 20, Tel./fax: 00386 1 722 89 19, GSM: 041/659 591, 041/659 592 

E-mail: vodoterm.radomlje@siol.net, DELOVNI ČAS: ponedeljek - petek: 7-19, sobota: 7-12w
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TOPLOTNE ČRPALKE - ENERGETSKI VIR PRIHODNOSTI
Toplota predstavlja eno od osnovnih 

potreb človeka. Danes o ogrevanju ne 
razmišljamo več zgolj ekonomsko, tem
več tudi okoljsko. Da sta obe plati od
lično združljivi, kaže razvoj tehnologije 
toplotnih črpalk, ki domiselno uporab
ljajo energijo, ki se nahaja v zraku, vodi 
in zemlji ter jo pretvarjajo v toploto za 
ogrevanje. Najlepše pri tem je, da pri 
tem načinu pridobivanja koristne to
plote okolje zgolj uporabljamo in ne 
uničujemo. Toplotne črpalke so okolju 
prijazne, ob tem pa še varčujejo.

Razmerje med pridobljeno ogre
valno energijo in vloženo pogonsko 
energijo govori samo zase: iz 1 kWh 
električne energije je mogoče v od
visnosti od vira toplote pridobiti do 5 
kWh koristne energije - iz zraka, pod
talnice ali iz tal vaše parcele. Govorimo 
torej o obnovljivi energiji, ki ne stane 
niti tolarja in je prijazna do okolja.

Način delovanja toplotne črpalke, 
primerljiv z načinom delovanja hla
dilnika, je kar se da preprosttoplotna 
črpalka odvzema toploto zraku, vodi ali 
zemlji ter jo posreduje ogrevalnemu si
stemu (brezplačna energija okolja). 
Kakšen ogrevalni sistem izbrati v 
novem objektu?

Takšen, v katerem se prepletajo

poleg ogrevanja še hlajenje in pre
zračevanje ter ogrevanje sanitarne 
vode, tako, da bo sistem enostaven in 
učinkovit. Danes gradimo tako, da ka
kovostno izoliramo hišo, da izberemo 
primerna okna in vrata; takim hišam 
pravimo nizkoenergijske, saj potroši
jo samo 30-40 kWh/m2, pri pasivnih 
hišah pa samo 15kWh/mz. Pri nizko- 
energijski hiši imamo od 3-6kW po
trebne toplotne moči v zimskem času. 
Za take hiše je zato najbolj primer
na izbira toplotna črpalka, ki koristi 
vire toplote iz okolice: geotermalno 
zemeljsko energijo (geosonda-vrtina 
v zemljo in zemeljski kolektor-cevi v 
zemlji), podtalne vode (črpalka-vod- 
njak) ali temperaturo zraka iz okolja 
(črpalka zrak - voda).

Pri TČ izbiramo vedno nizkotempe- 
raturni režim ogrevanja in to 35°C po 
principu talnega in stenskega ogreva
nja ali radiatorskega pri temperaturi 
50°C.
Zakaj tudi solarni sistem?

TC nam nudi možnost nadgradnje 
z energijo sonca (solarni kolektorji). 
Sončno energijo lahko izrabimo samo 
za pripravo tople sanitarne vode ali pa 
tudi kot podporo ogrevanju objekta, 
kar doprinese k dodatnemu znižanju

obratovalnih stroškov za ogrevanje.
Hlajenje poleti

S TČ je mogoče izvesti tudi hlajenje 
objekta v poletnem obdobju, za kar je 
najbolj ustrezen sistem geotermalne 
energije - geosonda.
Prepričljivi argumenti

subvencije v vrednosti 2100 EUR 
(www.aure.si). finančna spodbuda 
Občine Kamnik v obliki nepovratnih 
sredstev (razpis je odprt!), varčujejo z 
omejenimi energijskimi rezervami naše 
zemlje in s primarno energijo, zmanjš
ujejo regionalne in globalne emisije 
škodljivih snovi, delujejo z okolju pri
jaznimi hladivi, dosegajo odlična grelna 
števila v celotnem delovnem območju 
,kar pomeni nižje stroške ogrevanja, 
naprave so kompaktne in zahtevajo le 
malo vzdrževanja, kot TČ-e zrak/voda 
jih je mogoče namestiti tako znotraj 
kot zunaj, so enostavne in udobne za 
vgradnjo ,saj so dobavljive kot celoviti 
sistemi s priborom, potrebujejo le malo 
prostora in ne zahtevajo ločene kuril
nice, obratujejo zelo tiho, možno jih je 
integrirati v prezračevalni sistem.

MIHA CERAR 
Vodoterm d.o.o-
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Univerza na Primorskem 
Fakulteta za management Koper

razpisuje v Škofji Loki

dodiplomske
in podiplomske študijske
programe
Dodiplomski študij: vpisujemo v 
1. letnik visokošolskega strokovnega 
študijskega programa MANAGEMENT; 
kandidatom za univerzitetni študij, 
ki zanj izpolnjujejo vpisni pogoj, 
priporočamo, da se vpišejo v 
visokošolski strokovni program, ker se 
bodo po zaključenem 2. letniku lahko 
prepisali na Univerzitetni program.
Vpis je možen tudi v 2. in 3. letnik - 
pokličite in pošljemo vam informativno 
brošuro.

Podiplomski študij: vpisujemo v 
specialistični /študijski program 
Management, ki je enakovreden 
1. letniku znanstvenega magistrskega 
programa; diplomanti specialističnega 
programa bodo imeli možnost vpisa 
v 2. letnik znanstvenega magistrskega 
programa.
Vse programe izvajamo kot izredni 
študij in so zato prilagojeni zaposlenim 
študentom.

INFORMATIVNI DAN: četrtek,
21. junij, ob 17.vuri v bivši vojašnici, 
Partizanska 1, Škofja Loka (v prostorih 
Ljudske univerze Škofja Loka).

Informacije: 04/ 506 13 70 ali 04/ 506 13 03
www.fm-kp.si
www.lu-skofjaloka.si

ZAKLJUČNI KONCERT UČENCEV GLASBENE ŠOLE KAMNIK

Glasba je zaokrožila eno 
uspešnejših šolskih let

Glasbena šola Kamnik, v kateri 
je glasbeno znanje v tem šolskem 
letu pridobivalo 450 učencev, 
je ob zaključku šolskega leta v

Kitarist Luka Caric 
z zlato medaljo

V maju je v italijanski Gorici potekalo 4. Evropsko prvenstvo v klasični 
kitari. Pokrovitelj tekmovanja je bil predsednik republike Italije in nji
hovo ministrstvo za kulturo. Tekmovanje se je odvijalo v gradu Borgo 
pred komisijo mednarodno uveljavljenih glasbenikov. V prvi kategoriji 
(letnik '96 in mlajši) je nastopil mladi kitarist Luka Carič. Zaigral je 
skladbo Slavka Fumiča - Nokturno, izredno zahtevno po tehnični in 
dinamični plati. Ni odveč omeniti, da je bila ista skladba predpisana 
kot obvezna skladba na mednarodnem tekmovanju in festivalu kitare 
v Murski Soboti, ki je potekalo od 12. do 15. aprila, in sicer v kategoriji 
tekmovalcev, ki so bili 6 let starejši od Luke. Murska Sobota nam je 
ostala v zelo lepem spominu po osvojenem zlatem odličju.

Nihče si ni mislil, da se to lahko ponovi v še večji odličnosti na tako 
velikem tekmovanju, kot je evropsko tekmovanje pod nazivom The 
Enrico Mercatali Prize. Luka je navdušil ocenjevalno komisijo, ki mu je 
ob zaključku nastopa navdušeno ploskala. Podelitev nagrad je bila v 
središču Gorice v kongresnem centru regije Friuli. Iz rok predsednika 
organizacijskega odbora je Luka prejel zlato medaljo, čudovit pokal, 
diplomo, uro in še nekaj praktičnih nagrad. Kot mentor mladega 
kitarista lahko povem, da sem izredno ponosen na ta dosežek. Gre 
za izjemno nadarjenega učenca, do popolnosti predanega kitari, z 
dovršeno motoriko in izjemnim spominom. Menim, da nas bo Luka s 
svojim igranjem še večkrat prijetno presenetiti. IVO DROLJC

Na tenorsko tubo je zaigral Aleš 
Jurman, 4. r. (mentorica prof. 
Neža Gruden).

sredo, 30. maja, v Vremšakovi 
dvorani Glasbene šole organizi
rala zaključni koncert učencev. 
V prijetnem koncertnem večeru 
so se predstavili najboljši solisti 
na različnih instrumentih in v ko
mornih sestavih. Slišali smo tudi 
nekatere učence, ki so se na drž
avnih in mednarodnih tekmova
njih visoko uvrstili. Povezovalec 
programa prof. Tomaž Plahutnik 
je ponosno nizal dosežke tekmo
vanj - dveh regijskih tekmovanj 
se je udeležilo 8 učencev, dveh 
državnih 6, na petih mednarod
nih tekmovanjih pa je tekmovalo 
13 učencev. Dosegli so lepe rezul
tate, nekje celo odlične. Njihovi 
nastopi segajo v sam vrh. Vsem 

' tekmovalcem in mentorjem se je 
v imenu šole zahvalil in jim česti
tal za uspešno delo.

Lep večer v znamenju glasbe 
so bogatili: Vokalna skupina 
GŠ Kamnik, Tjaša Vrhovnik, 
Martin Draksler, Anja Repa- 
nšek, Klara Šink, Aleš Jurman,

se je naslednja 
leta povečeva
la, nastajali so 
tudi disloci
rani oddelki.
Pod strokov
nim vodstvom 
prizadevnih 
učiteljev so v 
vseh petih de
setletjih učen
ci dosegali naj
višja priznanja 
in pohvale na
tekmovanjih Petra Pirš, VIO 4. r., in Erika Kozamernik, citre 6. r., 
v Sloveniji in sta zaigrali v duetu.

Trio saksofonov, z leve: Andreja Krošelj, Janina Lorenzi in Nejc Kotnik, 
mentor prof. Rok Spruk. Janina Lorenzi se je udeležila dveh medna
rodnih tekmovanj - v Požarevcu in v Ljubljani, na prvem je dosegla vse 
možne točke in tako postala absolutna zmagovalka.

Tri flavte: Zala Vrabec, Jaka Mandič in Klara Novak. Njihova mento
rica je prof. Andreja Humar.

tujini. V tem obdobju je glasbe
no šolo uspešno zaključilo več 
kot 500 učencev. Prizadevnim 
pedagogom se je treba zahvaliti, 
da so znali svoje učence pravilno 
usmeriti na njihovo nadaljnjo 
glasbeno pot, bodisi v Simfoni
čnem orkestru Domžale-Kamnik, 
Mestni godbi Kamnik, v številnih 
pevskih zborih in komornih sku
pinah. Kar 70 učencev si je glasbo 
izbralo za svoj poklic. Srečujemo 
jih kot umetnike-soliste na kon
certnih odrih v Sloveniji in po 
svetu, kot tudi 
kot člane orke
strov v Sloveniji 
in tujini. Mnogi 
izmed njih so 
se odločili za 
poučevanje na 
glasbenih šolah 
in kar polovico 
učiteljskega ko
lektiva Glasbe
ne šole Kamnik 
sestavljajo njeni 
nekdanji učenci.

Glasbena šola 
Kamnik se tudi 
redno udeležuje 
tekmovanj v Slo
veniji in tujini, 
kjer učenci pose
gajo po najvišjih 
priznanjih in po
hvalah. Učenci

in učitelji GŠ organizirajo in so
delujejo na nastopih in koncertih 
v občinah Kamnik in Komenda 
in po Sloveniji. Tako pomembno 
vplivajo na razvoj glasbene dejav
nosti in bogatijo kulturno življe
nje. Ravnateljica GŠ Kamnik Dar
ka Skalar med drugim poudarja: 
»Trudimo se šolo približati čim 
večjemu številu otrok in narediti 
šolo prijazno, dajo bo vsak rad 
obiskoval.«

Besedilo in fotografije: 
VERA MEJAČ

Ksilofon je instrument, ki ga bolj poredko slišimo. 
Zato smo še z večjim zanimanjem spremljali zavzeto 
igranje Aleša Jamška, na klavirju ga je spremljal 
prof. Igor Seme.

Manca Podgornik, klarinetistka, 
4.r., mentor prof. Rok Spruk. 
Zaigrala je skladbo, za katero je 
na mednarodnem tekmovanju v 
Požarevcu prejela 1. nagrado v 
svoji kategoriji. Na klavirju jo je 
spremljala prof. Marija Holcar.

TEDEN RDEČEGA KRIŽA

dabor
SALON
POHIŠTVA

Kamnik

Izdelki so 
proizvedeni v 

Sloveniji. Ponudba 
velja od 11.6.

Kranjska 3a, Kamnik
tel.: 01/831-04-81,
051/399-577

vm 
W

* prešita odeja 200x135 527996 13,79€
200x200 587996 18,596

* vzglavnik 4-2t996 7,796
* posteljna garnitura 200 x 140 -28t99€ 12,596

krep 200x200 5+7996 19,196
* pregrinjalo 200x140 5+7§96 19,196 

200x200 -557996 21,596

Vsako leto med 8. in 15. majem poteka Teden 
Rdečega križa, ko skušamo zaposleni in tudi naši 
prostovoljci širši javnosti predstaviti naše delovanje. 
Tudi v Kamniku in Komendi je bilo letos tako.

Že pred pričetkom tedna smo vsem osnovnim šo
lam dostavili gradiva za učitelje, vsem prvošolčkom 
pa brošure, iz katerih so s pomočjo učiteljic ugo-

CELOTNO POHIŠTVO IN INTERIER ZA VAS DOM! Prva pomoč na živ-žavu.

tovili, kdo smo, kaj smo in kaj delamo. Tiste malo 
večje učence pa smo pozvali, da naj sodelujejo v 
likovnem natečaju na temo »Komu ata daje kri«. 
Njihove izdelke bomo občudovali na prihajajoči 
krvodajalski akciji.

Tudi na naše najmlajše nismo pozabili. Skupaj s 
Heleno iz MC - Kotlovnice, Klub staršev, smo »hi
bam« pripravili »bubalanto«, kjer smo pozdravili 
njihove bolne igrače in jim na tak način povedali, 
da Rdeči križ deluje tudi na področju zdravja.

S prvo pomočjo, ki je ena izmed naših osnovnih 
dejavnosti, smo sodelovali tudi na živžavu »Razgi
bajmo življenje«. Obisk naše postaje prve pomoči 
je bil zadovoljiv, še posebej je otroke zanimalo oživ
ljanje in pa masaža srca, kar so lahko poskušali na 
lutki za oživljanje, starše pa je predvsem zanimalo, 
kako oskrbeti manjše poškodbe njihovih nadebud
nežev.

Za naše starostnike, ki svojo jesen življenja pre
življajo v Domu starejših občanov v Kamniku, pa 
smo z učenci 5. a in b razreda Osnovne šole Frana 
Albrehta Kamnik pripravili čudovito igro, jim zaig
rali na različne inštrumente, da pa bi jim naš obisk 
ostal v spominu, smo jih obdarili s pikapolonicami, 
223 pikapolonic pa so pripravili učenci 5. b razreda 
pod vodstvom g. Bezga.

LIDIJA ZAGORC
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KOALICIJA ODSLEJ 
ŠE BOLJ TRDNA

Po porodnih težavah z organi
ziranostjo in vsebino delovanja 
Liste Toneta Smolnikarja - za Kam
nik (LTS) in že kar nekaj sejah 
občinskega sveta je bila zadnjega 
maja sklicana tudi seja koalicije, na 
kateri je bil med drugim konstitu
iran koalicijski svet. Sestavljajo ga 
predsedniki koalicijskih strank, 
predsednik LTS - Za Kamnik, vod
je svetniških skupin teh strank in 
liste, samostojni svetniki, direktor 
občinske uprave, oba podžupana 
in župan občine. Poleg šestih svet
nikov LDS, šestih svetnikov LTS 
- Za Kamnik, po enega svetnika Ze
lene stranke, SMS, DESUS, Obrtno 
podjetniške liste in samostojnega 
svetnika, sta se s podpisom koali
cijske pogodbe koaliciji pridružila 
tudi dva svetnika SD. Ob sprejemu 
je namreč koalicijsko pogodbo 
podpisala le stranka SD.

Koalicijski svet je ugotovil, da se 
program koalicijske pogodbe že 
uresničuje, med drugim je bilo to 
opaziti tudi v sprejetem proračunu 
za leto 2007. Stranke podpisnice 
koalicije spoštujejo koalicijsko po
godbo, kar se je v celoti odražalo 
na vseh šestih dosedanjih sejah ob
činskega sveta, imeli pa smo nekaj 
začetnih težav glede same organi
ziranosti koalicije. Veliko pozorno
sti je bilo posvečene ustanavljanju 
Strateškega sveta za razvoj kot

posvetovalnega telesa župana. Se
stavljen naj bi bil iz strokovnjakov 
iz različnih področij in čimbolj 
politično nepristranski. Dotaknili 
smo se tudi aktualnih vprašanj, 
kot so problem izgradnje tretjega 
pasu obvoznice, izgradnje vrtcev 
v občini in za nas nerazumne pote
ze Ministrstva za okolje in prostor, 
ki je ponovno za 5 let podaljšalo 
dovoljenje za sežiganje lesenih od
padkov podjetju Tisa d.o.o. na Du
plici. Ne Ministrstvo, ne Inšpekcija 
se ne menita in ne odgovarjata na 
proteste krajanov in na dopise ob
činske uprave.

Koalicijski svet je podal tudi 
pobudo za razpravo o številu 
volilnih enot in pobudo o orga
niziranju službe, ki bi skrbela za 
spremljanje evropskih razpisov in 
pripravo projektov. Izpostavljena 
je bila tudi potreba po pripravi pri
oritetnih vrstnih redov izgradnje 
manjkajoče infrastrukture po KS, 
ki bo vsebovala način financiranja, 
terminski plan izvedbe, vire in oce
no gospodarnosti projektov. Vse to 
naj bi posamezni oddelki v skladu 
s koalicijsko pogodbo pripravili do 
30.9.2007.

Na pobudo LTS in v skladu s ko
alicijsko pogodbo so bili v minulih 
mesecih predstavljeni trije zanimi
vi projekti: Ohranjanje pitne vode, 
izgradnja kanalizacije in predstavi

tev Analize razvojnih možnosti ob
čine Kamnik ter Študije ranljivosti 
prostora. Vse predstavitve so bile 
zelo dobro obiskane in pozitivno 
sprejete. Zadnji predstavljeni ana
lizi bosta služili kot podlaga za na
daljevanje priprave prostorskega 
načrta občine; vse informacije so 
bile predstavljene tudi na sejah Ob
činskega sveta.

Na zadnjem občinskem svetu 
smo svetniki LTS skupaj s koalici
jo podprli večino predlaganih skle
pov, med drugim tudi sprejem Od
loka o zaključnem računu Občine 
Kamnik in Premoženjsko bilanco 
Občine, ki ju je opozicija iz nera
zumljivih vzrokov gladko zavrnila. 
Prav v takih primerih se vidi, da 
nekateri svetniki občinskega sveta 
delujejo vse preveč politično in 
ob tem včasih spregledajo interes 
občanov. Podprli smo predlog Od
loka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestne lekarne. Zdi se nam dobro, 
da so se soustanovitelji končno do
govorili zanj, saj Odlok daje temelje 
za njihovo organiziranost. Zahteva
li smo, da odgovorni Občinskemu 
svetu predložijo razvojni program 
za to mandatno obdobje.

Dotaknili smo se tudi pokrajin 
in dali mandat županu, da skliče 
župane sosednjih občin in to pro
blematiko skupaj obdelajo. Pre
den pa bi se občinski svet odločal 
o možnih izbirah, bi želeli, da se 
pripravi simulacija izračuna, kaj 
različne alternative pomenijo za 
Kamnik.za

LTS - MARINKA MOŠNIK 
www.za-kamnik.si

Zmernost in varčnost 
javne razsvetljave

Javna razsvetljava je vsako leto 
velika in pomembna postavka v 
občinskem proračunu, ki obsega 
postavitev novih svetilk, vzdrže
vanje že obstoječih in plačevanje 
električne energije, ki jo porabi 
vsa razsvetljava v občini. Je del 
našega standarda in se ji ne mo
remo odpovedati. Vendar pa se 
postavlja vprašanje, če je njena 
količina ustrezna ter v prostoru 
pravilno razporejena. Podatki 
kažejo, da je Slovenija v zadnjih 
letih na tem področju dohitevala 
zahodno evropske države in jih že 
tudi prehitela. Z javno razsvetljavo 
sta povezana dva problema: sve
tlobno onesnaževanje in količina 
porabljene električne energije.

V Sloveniji nas zavezujejo obve
ze iz mednarodnih sporazumov o 
zmanjševanju izpustov toplogred
nih plinov, poleg tega pa nam 
električne energije primanjkuje 
in jo uvažamo. Slovenija v tem 
trenutku za javno razsvetljavo 
na prebivalca v enem letu porabi 
približno 90 kWh. Za primerjavo, 
Nemčija ima porabo približno 45 
kWh, mesto Dunaj pa samo 34 
kWh na prebivalca, verjetno pa 
težko trdimo, da so Dunajčani ali 
Nemci kaj manj varni, ker imajo 
javno razsvetljavo postavljeno bolj 
racionalno.

Izračun za Slovenijo je bil na
rejen na podlagi podatkov iz na
ključno izbranih slovenskih občin, 
med njimi Kamnika sicer ni bilo. 
Naj pa za primerjavo navedemo 
nekaj slovenskih občin. Domžale 
imajo porabo okoli 90 kWh, Koper 
približno 100 kWh, Vrhnika okoli

60 kWh. Največ pa na prebivalca 
porabi Trzin s 130 kWh. Tako pri 
nas, kot v Nemčiji, se v svetilkah 
javne razsvetljave uporabljajo 
varčne žarnice, kar pomeni, da ni 
rešitev v zamenjavi žarnic za nižjo 
porabo elektrike. Težava je v tem, 
da je pri nas javna razsvetljava po
stavljena neracionalno, osvetljuje
mo tudi tisto, kar ni nujno, občine 
pri projektiranju popustijo priti
skom posameznikov in podjetjem, 
ki postavljajo javno razsvetljavo. 
Žal ne obstajajo državni normativi 
za postavljanje javne razsvetljave, 
zato je ta poljubna, na ta način se 
poveča količina prodane opreme 
(več stebrov, več kablov, več sve
tilk, žarnic, več vzdrževanja...), ki 
jo krije občinski proračun.

Zaradi tega bi moralo biti v 
interesu Občine Kamnik, da po
stavlja svetilke javne razsvetljave 
premišljeno in preudarno. Podatki 
o oddaljenosti svetilk v različnih 
državah Evrope so različni, za pri
mer vzemimo izračun iz Italije (ki 
je to tudi uzakonila), da je mini
malno razmerje med višino stebra 
svetilke in razdaljo med svetilka
ma 1:3,7. To pomeni, daje razda
lja med 2 svetilkama, ki merita v 
višino 10 metrov, lahko 37 metrov 
in več. To omogoča ustrezno ena
komerno osvetljenost površine.

Država pripravlja Uredbo o 
mejnih vrednostih svetlobnega 
onesnaževanja. Ta uredba ne bo 
govorila toliko o moči svetilk, 
ker ta običajno ni problem pri 
svetlobnem onesnaževanju. Pro
blem svetlobnega onesnaževanja 
so neustrezne svetilke, ki svetijo

nad vodoravnico. Namesto, da bi 
osvetljevale teren pod seboj, sveti
jo v vse smeri. To so npr. kroglaste 
svetilke (tudi v naši občini so še po
goste), bleščave svetilke (te bodo 
z novo uredbo prepovedane, rok 
za zamenjavo bo 10 let) ter sve
tilke, ki imajo izbočeno, običajno 
plastično kapo. Ta izbočena kapa 
ima neprijetno optično lastnost in 
žarke razprši v vse smeri, v nebo, v 
oči ljudem. Ob staranju te svetilke 
porumenijo, se umažejo in posta
nejo velik vir bleščanja. Takšne 
svetilke lahko svetijo tudi do 100 
kilometrov daleč in onesnažujejo 
celo Slovenijo.

Svetlobno onesnaževanje je 
problem tudi z naravovarstvene
ga in okoljskega vidika. Pretirana 
osvetljenost, nikjer,več ni popolne 
teme, kar lahko zmede bioritme 
živali (izumiranje metuljev, ne
topirjev...). Neprimerne ali nepri
merno nameščene svetilke ljudem 
svetijo v spalnice in zmotijo njihov 
bioritem, raziskave kažejo, da sve
tloba v prostorih, kjer počivamo, 
povzroča manjše tvorjenje hormo
na melatonina med spanjem, kar 
lahko ogrozi naše zdravje. Pred
vsem starejši ljudje imajo lahko 
hude težave na cesti ob nepri
mernih svetilkah, saj imajo zaradi 
staranja motno očesno zrklo in so 
zato mnogo bolj občutljivi na ne
primerne svetilke, predvsem na t. 
i. bleščave svetilke. Bleščavost po
leg ostalega astronomom moti 
in otežuje opazovanje nočnega 
neba.

Pobuda Liberalne demokracije 
Kamnik občinski upravi je, da pri 
postavljanju novih svetilk javne 
razsvetljave upoštevajo zgoraj 
omenjena načela, torej uporaba 
svetilk, ki osvetljujejo samo po
vršino, ki jo želimo osvetliti, in 
pregled smotrnosti gostote po
stavljanja svetilk. Naj bodo že le
tošnje investicije na tem področju 
racionalne, porabimo privarčevani 
denar v druge namene. Prav tako 
pa se naj upošteva vse našteto 
tudi pri menjavi in popravilu vseh 
obstoječih svetilk javne razsvetlja
ve. Postavili pa smo tudi vprašanje 
koliko sredstev v povprečju na sve
tilko občina nameni za postavitev, 
vzdrževanje, električno energijo in 
menjavo žarnic v enem letu.

S temi ukrepi bo naša občina 
dala svoj prispevek k zmanjšanju 
emisij toplogrednih plinov in k va
rčevanju z električno energijo ter 
privarčevana sredstva namenila v 
druge namene.

MATEJA POUANŠEK IN 
BRANE GOLUBOVIČ,

svetniška skupina LDS Kamnik

Podatki povzeti iz članka Andreja 
Moharja, Kakovostna javna razsvet
ljava ter nova Uredba o mejnih vred
nostih svetlobnega onesnaževanja, 
Časopis Skupnosti občin Slovenije

KS KAMNIK-CENTER
Vabi svoje krajane, da se oglasijo s svojimi težavami, 
željami, predlogi, idejami, pripombami, zamislimi, 
videnji,...

v prostorih Krajevne skupnosti Kamnik - Center, Maistrova 
ulica 18, Kamnik (nad glavno avtobusno postajo, drugo 
nadstropje)

v času uradnih ur, ki so vsako 1. sredo v mesecu od 
17. do 18. ure.

V tem mesecu bodo uradne ure izjemoma v sredo. 13. 
iuniia.

V mesecu juliju in avgustu uradnih ur ne bo.
Spoštovani krajani, ne pozabite, samo skupaj lahko nekaj 
naredimo za boljše, kvalitetnejše in lepše mesto.

Še vedno pa pričakujemo Vašo pošto, spoštovani krajani 
in podjetniki, na našem stalnem naslovu: KS KAMNIK- 
CENTER, Maistrova ulica 18, Kamnik (avtobusna postaja), 
kjer imamo tudi svoj poštni nabiralnik.
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Sporna obdelava odpadkov v Suhadolah
Odgovor na članek, objavljen v Kamniškem Občanu 24. 5. 2007

Vprejšnjem Kamniškem Občanu je bil objavljen 
po mojem mnenju zavajajoč članek z naslovom 
»Sporna obdelava odpadkov v Suhadolah«, podpisan 
s strani Okoljevarstvenega foruma OO Socialnih de
mokratov Kamnik - Komenda in Odbora za ohrani
tev kvalitete podeželskega bivalnega okolja. Članek 
zasluži vsaj komentar, pa pojdimo po vrsti:

A) Pisci očitajo, da program priprave lokacij
skega načrta ni bil v skladu s Statutom Občine 
Komenda.

Občinski statut o programu priprave ne govori 
ničesar. Vsebina programa priprave je namreč 
opredeljena v 27. členu Zakona o urejanju prostora 
( v nadaljevanju: ZUreP), ki se ga je pripravljavec 
dosledno držal.

B) Pisci ugotavljajo, da občina ni pisno obve
ščala lastnikov zemljišč na območju gramoznice, 
kot to zahteva veljavna zakonodaja.

Ugotavljam, da ZureP zahteva, da se lastnike 
zemljišč na območju lokacijskega načrta pisno ali 
z javnim naznanilom obvesti o javni razgrnitvi in 
javni obravnavi lokacijskega načrta. Ker javne raz
grnitve in javne obravnave še ni bilo, bodo lastniki o 
tem obveščeni, kot to določa medtem sprejeti Zakon 
o prostorskem načrtovanju.

C) Pisci opozarjajo, da leži Drnovsko polje na 
vodovarstvenem območju.

Gramoznica leži na III. območju varovanja pod
talnice, ki predpisuje blažji režim varovanja. Zavod 
za zdravstveno varstvo iz Kranja je izdelal »Stro
kovno mnenje o varovanju zalog in zdravstvene 
ustreznosti pitne vode na vodovarstvenem obmo
čju za lokacijski načrt območja 03 - gramoznica«. 
Zavod meni, da sortiranje in zbiranje komunalnih 
odpadkov, skladiščenje in predelava ekološko nespo
rnih proizvodov itd. ne predstavljajo nevarnosti za 
vodni vir. Predelovalnica odpadkov ( MBO ) nima 
predvidenih polucij v podtalnico. Na javno tribuno 
v Mengšu so nasprotniki gradnje MBO-ja pripeljali 
tudi strokovnjaka s tega področja, ki je povedal, da 
MBO na podtalnico sploh ne vpliva.

D) Pisci menijo, da ima kmetijska funkcija 
okoliškega prostora gospodarsko funkcijo in 
da umeščenost v prostor ni primerna zaradi 
bližine naselij.

Okoliško kmetijstvo zaradi predelovalnice odpad
kov seveda ne bi izgubilo gospodarske funkcije. Pre
delovalnica po »Predhodnem mnenju o vplivu MBO 
na kmetijstvo«, ki gaje izdelal Zavod za zdravstveno 
varstvo Maribor, ne bo vplivala na kmetijstvo v oko
lici. Predelovalnica pa npr. obratuje sredi Dunaja, 
mnogo bližje naseljem so tudi predelovalnice, ki smo 
sijih ogledali v Italiji, naselju je bližja bodoča prede
lovalnica v bližini Celja, predelovalnica v Ljubljani 
pa bo zgrajena v bližini elitne soseske Murgle.

Ej Pisci očitajo, da so na prostorskih konfe
rencah na listi prisotnih navedeni tudi predstav
niki pripravljavca lokacijskega načrta in nosilci 
urejanja prostora.

Prostorske konference so po ZUrePprvenstveno 
namenjene uskladitvi interesov lokalne skupnosti, 
gospodarstva, interesnih združenj in organizirane 
javnosti in prav je, da vsa pojasnila s tem v zvezi 
podaja pripra vljavec. Udeležba je kljub objavam

na lokalni TV in v tiskanih medijih običajno, žal, 
zelo skromna. Za primerjavo naj povem, da se je 1. 
prostorske konference v postopku priprave »Strategije 
prostorskega razvoja Občine Komenda«, ki je temelj
ni občinski prostorski akt, udeležilo vsega pet obča
nov. Zato ni čudno, da občani nasedajo akterjem, ki 
med občani pripravljajo populistične akcije.

F) Pisci očitajo, daje bil zbor občanov sklican 
le za krajane Most, Suhadol in Križa. Sprašujejo 
se, zakaj se ne skliče prostorskih konferenc še 
za Topole, Podgorje, Šmarco, Nožiče, Duplico, 
Bakovnik in Volčji Potok.

Pisci pri tem vprašanju mešajo pojma »zbor ob
čanov« in »prostorska konferenca«. Če bi na prostor
sko konferenco prišli krajani iz sosednjih občin, bi 
poslušali in zapisali tudi njihove pripombe. Občina 
Komenda pa, žal, ne more sklicevati zbora občanov v 
naseljih izven svojih meja. Kljub temu so se občinski 
predstavniki udeležili zbora v Topolah, podobno bi 
se zgodilo tudi v Šmarci, Nožicah in drugod, če bi bili 
zbori občanov organizirani.

Pisci v nadaljevanju članka občinam Komenda, 
Mengeš in Kamnik predlagajo, da bi bilo treba sa
nirati devastiran prostor na področju k. o. Suha
dole, da naj se v planskih aktih celotno Drnovsko 
polje nameni kmetijstvu, izražajo pa tudi bojazen, 
da naj tehnologija MBO ne bi bila zahodno evrop
ska. Ugotavljajo, da so primemo zaprto tehnolo
gijo MBO-ja izbrali v ljubljanski Snagi.

V zvezi s predlogi podajam naslednji komentar: ob
močje gramoznice je bilo v kamniških planskih aktih 
namenjeno tudi sortiranju in zbiranju komunalnih 
odpadkov. V zvezi s tem pri spremembah plana v letu 
2003 ni bilo nobenih pripomb.

V postopku priprave Prostorske strategije Občine 
Komenda so bili zainteresirani preko medijev večkrat 
pozvani k oddaji predlogov na področju prostorskega 
in vsestranskega razvoje občine. Prejeli smo cca 150 
pobud, med njimi ni predlogov Odbora za ohranitev 
kvalitete podeželskega bivalnega okolja in Okoljevar
stvenega foruma OO SD Kamnik - Komenda.

Drži navedba, da si je občinska delegacija ogleda
la MBO-je le v Italiji. Smešni pa sta trditvi piscev, da 
Italijani ne delajo po »zahodnoevropskem sistemu« 
(Italija torej ni del zahodne Evrope, tja po mnenju 
piscev spadajo le Nemčija, Avstrija z MBO sredi Du
naja, Švica in Anglija) in da ima Snaga v Ljubljani 
za MBO predvideno ustrezno zaprto tehnologijo. Ce 
bomo kdaj gradili MBO v gramoznici, bo uporablje
na vsaj takšna tehnologija, kot je predvidena v Ljub
ljani in bo vsekakor primerljiva s tehnologijami v 
zahodni Evropi.

Menim, da so tudi akterji zbiranja podpisov krivi 
za kolebanje Ministrstva RS za okolje, ki še razmi
šlja o primernosti lokacije MBO v naši gramoznici. 
S tem pa zamujamo priložnost, da bi z evropskim 
denarjem sanirali obstoječo prekladalnico odpad
kov na prostem in priložnost, da bi dolgoročno in 
za sprejemljivo ceno rešili problem predelave naših 
odpadkov.

Le kdo bo zbiralpodpise takrat, ko se bodo cene teh 
storitve za vse nas enormno višale?

TOMAŽ DROLEC, 
Župan Občine Komenda

Privatizacija zdravstva
Odgovori na vprašanja zdravnika, gospoda Borisa Kralja

Spoštovani. Moteče mi je tikanje, ki ste ga uporabi
li v javni polemiki, saj med nama glede tega ni bilo 
nobenega dogovora. Z veseljem pa odgovarjam na 
vaša vprašanja.

1. Navajate število pacientoifki jih pregledate vi 
in to število primerjate z nižjim številom pacientov, 
ki naj bi jih pregledal vaš kolega v javnem zavodu. 
Želite, da komentiram oba podatka. Menim, da 
vprašanja niste zastaviti na pravi način. Podatkov, 
ki ste jih navedli, je občutno premalo, da bi se dalo 
sklepati karkoli. Znano bi vam moralo biti, da so 
veljavni kriteriji obremenitev zdravnikov izraženi 
v točkah. Pa tudi sicer šo pregledi in opravila zdrav
nikov lahko vsebinsko in po zahtevnosti različna. 
Prav tako se na osnovi podatkov dveh zdravnikov ne 
bi dalo primerjati učinkdvitost zasebnikov in javnih 
zavodov. Odgovor glede učinkovitosti bi lahko dala 
analiza koristi in stroškov: Morda vam je znana ne
davna tovrstna analiza dr. Tajnikarja, ki pa govori v 
prid večje učinkovitosti javnih zdravstvenih zavodov 
in ne zasebnikov. Podobni so tudi rezultati tujih ana
liz. Povsod, kjer so se odločili za privatizacijo in ko
mercializacijo zdravstva, se je pokazalo, da so bili za
sebni izvajalci bolj učinkoviti v smislu uresničevanja 
lastnih interesov, slabo pa so vplivali na učinkovitost 
celotnega zdravstvenega sistema. Verjetno je večina 
zdravnikov zasebnikov usmerjena v skrb za bolnike. 
Kljub temu pa se dogaja, da se nekateri zasebniki, 
ker jih poganja motiv dobička, namesto v skrb za 
druge usmerijo v skrb zase in v zadovoljevanje prido
bitnega motiva. Prihaja do zlorab, ki pa niso v korist 
zdravja pacientov. Pacienti pa običajno ne znamo 
presoditi, kakšno zdravstveno storitev rabimo in ka
kšna je njena ustrezna cena ter kakovost.

2. Menite, daje nad vami zasebniki preveč 
nadzora. S tem bi se pacienti težko strinjali. Okoli 
45 nadzorov kakovosti zdravstvenih storitev letno, 
kolikor jih v povprečju opravi Zdravniška zbornica 
Slovenije v javnih zavodih in pri zasebnikih, ne za
došča za zagotavljanje varnosti pacientov. Sporno 
je tudi, da nadzore opravlja Zdravniška zbornica 
Slovenije, kije cehovska organizacija zdravnikov. 
Ustanovljena je zato, da varuje interese zdravni
kov. Je torej čudno, da zbornica skorajda ne odkrije 
zdravniških napak? Tudi finančni nadzori ZZZS so

večinoma brezzobi, saj ZZZS skorajda nima drugih 
sankcij razen vračila prigoljufanih sredstev.

3. Sprašujete o načinih financiranja opreme 
pri izvajalcih zdravstvenih storitev. Javni zavodi 
opremljajo prostore in nabavljajo opremo predvsem s 
sredstvi, kijih prebivalci plačujemo ZZZS. Le nekatere 
novogradnje so običajno financirane s proračunskimi 
sredstvi države. Veliko zdravstvenih domov in bolni
šnic je bilo sofinanciranih ali zgrajenih s samopri
spevki državljank in državljanov. Prav tako so zjav
nimi sredstvi, kijih plačujemo ZZZS, financirani tudi 
koncesionarji. Koncesionarji iz tega denarja ustvar
jajo presežke zase in s tem pridobivajo tudi donose 
na vloženi kapital. Po nekaterih ocenah naj bi bilo 
v lasti zasebnikov - koncesionarjev okoli 11% aktive. 
Zasebni kapital pričakuje in naj bi v zdravstvu po 
nekaterih ocenah tudi realiziral nenormalno visoke 
donose na vloženi kapital - med 20% in 30%. Donose 
na vloženi kapital se torej pokriva izjavnih sredstev, 
ki jih plačujemo ZZZS. V škodo javnega zdravstva se 
pogosto izkaže tudi mešanje javnega in zasebnega, 
kadar zdravniki opravljajo delo z javnimi sredstvi in 
hkrati delajo tudi v zasebnih ambulantah.

Privatizacija in komercializacija, ki se izvajata 
zaradi finančnih koristi peščice in v škodo vseh 
ostalih, sta dragi. Državljani ju plačujemo z manj 
pravicami izjavnih sredstev, z daljšimi čakalnimi 
vrstami, 5 slabšo kakovostjo zdravstva in s svojim 
slabšim zdravjem. Z napovedanimi spremembami 
zakona o zdravstvenem varstvu in zdravstvenem 
zavarovanju, ki bo v kratkem vložen v parlamentar
no proceduro, se napovedujejo še nova zmanjšanja 
naših pravic. Še več bomo doplačevali, kadar bomo 
zboleli ali se poškodovali. Nekatere skupine prebival
cev nimajo več dostopa do pomembnih zdravstvenih 
storitev.

Strinjam se z vami, da tudi v javnih zavodih mar
sikaj ne deluje tako, kot bi moralo. Pomanjkljivosti 
pa je treba odpravljati, ne pa razdirati zdravstvene 
domove in bolnišnice ter jih nadomeščati z zasebniki 
Zdravniki so pomembni za bolnike in prav je, da so 
za svoje delo primerno nagrajeni. Ne bi pa smeli po
zabiti, daje cilj zdravstvenega sistema ohranitev in iz
boljšanje zdravja ljudi, ne pa ustvarjanje dobičkov.

mag. Julijana Bizjak-Mlakar, Kamnik



Kamniški OBČAN POGLEDI

SKUPŠČINA MKK 
ZA POKOPALIŠČE

V četrtek, 24. maja, je bila v da člani MKK posodijo denar 
dvorani Veronika nad kavarno kot neke vrste premostitveno 
v Kamniku redna skupščina posojilo do takrat, ko bo MKK 
agrarne skupnosti Meščanska vrnjen tolikšen del premoženja, 
korporacija Kamnik. Poleg da bo lahko sama krila terjatve 
običajnih točk dnevnega reda in druge stroške. Člani MKK so 
u poročila, volitve in podobno, razumeli kritičnost situacije in

Razvojne možnosti 
občine Kamnik

sta bili na vrsti tudi dve zade
vi, ki sta precej razburili člane. 
Prva zadeva je bila pooblastilo 
gospodarskemu odboru (GO) 
oz. predsedniku za podpis 
pogodbe z Občino Kamnik, 
s katero MKK v zameno za 
nadomestno zemljišče oz. za 
ustrezno odškodnino odstopa

izglasovali najem posojila. V pri
hodnjih dneh se bo pokazalo, 
ali so s tem izglasovanjem tudi 
resno mislili.

K izglasovanju posojila je go
tovo ugodno vplivalo tudi dej
stvo, da je bila 15. maja letos 
izdana delna odločba o vrnitvi 
nekaj čez 2200 ha. Ta sicer šeUbire^liu uu^ivuumimv vuDivpa ileiKdj icz. z.z.uu na. ia oiici

zemljišča na Žalah za razširitev ni pravnomočna, vendar naj se 
pokopališča. Pri tem naj bi šlo državno pravobranilstvo ne bi

Udeleženci skupščine so si imeli veliko povedati.

prvenstveno za zamenjavo, 
če pa to ne gre. pa je cena za 
zemljišče (5€/m , 30€/m in 60 
€/m - odvisno od zazidljivosti 
po načrtu) kompromis med ce
nami gradbenih in podobnih 
parcel v kamniški občini, ki so 
precej višje, željo MKK po po
moči Občini ob upoštevanju 
javnega interesa, ki pa ne sme

pritožilo, če bo hotelo upošte
vati namen Zakona o denacio
nalizaciji in Zakona o ponovni 
vzpostavitvi agrarnih skupno
sti, pa tudi 10. točko Resolucije 
1096 o ukrepih za odpravo de
diščine prejšnjih komunističnih 
totalitarnih sistemov, predvsem 
pa njeno 10. točko, ki govori o 
vračanju premoženja, odvzete-javi itrya n i iv. i uju, m i ■.j« ~ — • — 

biti v škodo MKK, in realnostjo, ga v času vladanja totalitarnih 
Seveda vse to velja samo v pri- komunističnih režimov, spreje
mom, če bo podržavljeno zem- to na 23. zasedanju Parlamen- 
Ijišče pravnomočno vrnjeno, v tarne skupščine Sveta Evrope 
kar pa MKK ne dvomi. Po daljši junija leta 1996, katere pod- 
razpravi, v kateri je bilo pove- pisnica je tudi Republika Slo-
danih veliko pripomb tudi na 
politiko doseljevanja in gradnje 
novih blokov, je bilo to poob
lastilo potrjeno in tako s strani 
MKK ni več ovire za širitev po
kopališča, če bo Občina Kamnik 
podpisala to pogodbo.

Druga stvar je bilo premostit
veno posojilo. Zaradi ovrženih 
tožb in s tem obveznosti do pov
račila stroškov in brez rednega 
vira prihodkov, razen članarine, 
ki pa komaj zadostujeta redno 
delovanje, je MKK v izredno sla
bem finančnem stanju. Nekate
ri upniki so to stanje upoštevali 
(Občina, SVILANIT) in z,njimi je 
bil tudi dosežen sporazum o za
časni zamrznitvi oz. obročnem 
odplačevanju, medtem pa drugi 
(ETA) zahtevajo pod grožnjo iz
vršbe celotno izplačilo. In tega 
bi izterjali, tudi z rubežem, 
od enega posameznega čla
na MKK, ki bi nato moral sam 
pridobiti denar od vseh ostalih 
članov. Zato je GO predlagal,

venija ter upoštevalo državno 
politiko, ki zagovarja vračanje 
odvzetega premoženja. Če pa 
bo spet vodilo svojo politiko, 
ki je v nasprotju z deklarirano 
državno politiko, potem pa 
MKK čaka nova trnova pot na 
drugo stopnjo, Upravno in Vr
hovno sodišče, na Ustavno sodi
šče in na koncu še na Evropsko 
sodišče za človekove pravice v 
Strasbourgu.

B. POLLAK

Po predstavitvi študij na 
temo razvojnih možnosti 
naše občine se odpirajo šte
vilna vprašanja o bodočem 
razvoju. Možnih alternativ 
je veliko, na nas pa je, da se 
s skupnim dogovorom od
ločimo, kakšno pot bomo 
izbrali.

Na pobudo Liste Toneta Smol
nikarja - Za Kamnik in v skladu s 
koalicijsko pogodbo se nadalju
jejo mesečni vsebinski posveti 
s predstavniki KS, svetniki ob
činskega sveta, predstavniki po
litičnih strank, liste LTS in zain
teresirano javnostjo. Posvet, ki 
ga je tokrat sklical župan Tone 
Smolnikar na temo Razvojne 
možnosti Občine Kamnik, je- 
požel vrsto pohval, v prvi vrsti 
zaradi novega učinkovitejšega 
seznanjanja z načinom delo
vanja in vsebino dela občinske 
uprave, tudi zaradi tvornega 
sodelovanja koalicije in opo
zicije. Če torej sklenemo, da je 
tak način dela uspešen, pa sama 
analiza obstoječega stanja v ob
čini odpira nemalo vprašanj, s 
katerimi se bo potrebno zelo 
hitro soočiti ob pripravi dolgo
ročnega prostorskega plana in 
celovitih strateških usmeritev 
našega razvoja.

Strokovno pripravljeno gradi
vo se osredotoča na tri podro
čja: demografsko socialne okvi
re razvoja, ekonomske osnove, 
predstavljena je bila tudi študija 
ranljivosti prostora.

Razveseljivi so ugodni demo
grafski kazalci o naravnem in se
litvenem prirastu prebivalstva, 
starostni strukturi in delovnem 
kontingentu ter stopnji urbani
zacije in številu stanovanj. Kot 
večji problem velja izpostaviti 
izobrazbeno strukturo, kjer 
prevladuje visok delež srednje 
izobrazbe. Glede zaposlitvenih 
možnosti v občini stanje ni zelo 
problematično, vendar moramo 
upoštevati dejstvo, da je precejš- 
enj del zaposlenih vezan na de
lovna mesta v drugih središčih 
(Domžale, Ljubljana), dnevne 
migracije pa predstavljajo vse 
večjo prometno, finančno in 
ekološko obremenitev. Situacijo 
moramo sprejeti kot izziv, da se 
poveča zaposlitvene možnosti 
v sami občini ter se osredotoči 
na ustvarjanje delovnih mest v 
terciarnem in kvartarnem sek
torju in njihovo večjo razprše
nost. Trenutno so delovna me
sta namreč zelo skoncentrirana 
na območju Kamnika. Nekoliko 
zapostavljena vzhodni in sever

ni del »kamniškega škornja« 
tudi zaradi naravnih danosti ob 
usmerjenih in usklajenih napo
rih predstavljata idealno prilo
žnost za ustvarjanje manj delo
vno intenzivnih delovnih mest 
(npr. v turizmu in drugih, z njim 
povezanih dejavnostih) ter s 
tem za bolj uravnotežen razvoj 
celotne občine. Prav dohod
kovno zanimiva delovna mesta 
so namreč najboljši pokazatelj 
stanja gospodarstva in odločilen 
dejavnik demografskih gibanj. 
Zanimiva so za bolj izobražene 
iskalce zaposlitve, ustvarjajo 
večjo dodano vrednost, nenaza
dnje porabijo tudi malo surovin 
in najmanj onesnažujejo okolje. 
Žal se trenutno s kazalci na tem 
področju ne moremo pohvaliti. 
Glede na državno povprečje je 
prihodek na prebivalca nizek, 
saj je velik delež zaposlenih v 
delovno intenzivnih panogah 
(proizvodnja hrane, tekstila, 
pohištva...), posledično so pod
povprečni tudi kazalci o pro
duktivnosti, dodani vrednosti 
in dobičku na prebivalca.

Podatki sicer niso alarmant
ni, vendar jih je nujno potreb
no upoštevati kot vzpodbudo 
in osnovo pri dolgoročnem 
načrtovanju razvoja občine in 
pri pripravi prostorskega pla
na. Slednji bo opredelil razvoj 
podjetništva, turizma, prometa, 
šolstva ter ostalih področij, ki 
pomembno vplivajo na kvali
teto naših življenj. Odločiti se 
moramo, kakšno prihodnost si 
želimo. Ves napredek ni skrit le 
v večanju statističnih številk, po
memben je predvsem vpliv na 
kakovost našega bivanja. Nekaj 
obetavnih izhodišč nam vseka
kor ponujajo tradicije Kamnika, 
npr. razvoj turizma, ekološkega 
kmetovanja ipd. Ne smemo po
zabiti niti na veliko prednost 
naše občine - vire čiste pitne 
vode. Nujno je zagotoviti ohra
nitev tega naravnega bogastva. 
O vseh teh dilemah naj bi svoja 
razmišljanja pripravil Strateški 
svet, ki ga bo ustanovil župan. Z 
njegovo dejavnostjo bomo sez
nanili čim širši krog ljudi in jo 
pritegnili k razpravi.

Poročilo omenja tudi psiho
socialne omejitve za razvoj. 
Mednje sodi prepričanje ljudi, 
da je stvari težko spremeniti, ne- 
tekmovalnost, zavist ob uspehih 
drugih in podobno. V Kamniku 
naj bi ti dejavniki zaradi podjet
nosti in odprtosti ne predstav
ljali ovire, vendar se moramo 
vprašati, ali je temu res vedno 
tako. Pri vseh vprašanjih družbe 
je za njihovo uspešno reševanje 
namreč vedno, ne glede na vse 
okoliščine (oz. v tem primeru 
kazalce), ključna pripravljenost 
na sodelovanje. Prav zato lahko 
še enkrat pohvalimo način pred
stavitve analiz. Za dolgoročni 
uspeh je potrebno preseči nivo 
političnih prerekanj, preučiti 
predstavljena dejstva, doseči 
čim širši konsenz glede nadalj
njih strategij in na koncu stopi
ti skupaj ter zagotoviti njihovo 
uresničitev. BRANE HAFNER 

www.za-kamnik.si

Občinski odbor SLS Kamnik

Pohod in priprave na okroglo mizo
V nedeljo, 27. maja, se je članstvo občinskega odbora Slovenske ljudske stranke 

podalo na pohod na goro Sv. Miklavž. Pot navzgor je bila prijetno druženje v ne
deljskem dopoldanskem vremenu. Ob mirnem tempu in kramljanju smo prispeli 
do konca ceste, kjer smo zajeli sapo z enim »ta kratkim« in pot nadaljevali po 
najbolj strmi poti vse do vrha. Ob toplem sprejemu predstavnikov turističnega 
društva »Sv. Miklavž« smo bili deležni zgodovinske predstavitve cerkvice in me- 
žnarije, kjer smo se okrepčali ob močnejši malici.

Zbrane je nagovoril predsednik OO SLS Kamnik gospod Franc Orešnik, ki je bil 
ob tej priložnosti prvič predstavljen kot kandidat občinskega odbora Slovenske 
ljudske stranke Kamnik za poslanca na volitvah v Državni zbor Republike Slove
nije jeseni 2008, kar so člani pozdravili z velikim aplavzom.

Ob tej priložnosti je povabil vse prisotne na okroglo mizo v organizaciji ob
činskega odbora Slovenske ljudske stranke Kamnik 20. junija ob 19. uri nad 
kavarno Veronika na temo »KAKŠNO VODO PIJEJO VAŠI OTROCI V KAM
NIKU«, kamor smo povabili tudi ministra za okolje in prostor dr. Janeza Podo
bnika, župana občine Kamnik Antona Smolnikarja ter predstavnika Jamarske 
zveze Slovenije Vida Kregarja.

ALEN LAPANJA
Tajnik OO SLS Kamnik
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Občina Kamnik na podlagi 6. člena Pravilnika o dodeljevanju 
finančnih sredstev iz občinskega proračuna za spodbujanje 
izvajanja ukrepov učinkovite rabe energije in izrabe obnovljivih virov 
energije v gospodinjstvih na o bmočju občine Kamnik (Ur. list RS, 
št. 68/03 in 34/04) objavlja

SKLEP O RAZPISU

za dodelitev sredstev občinskega proračuna 
za spodbujanje izvajanja ukrepov učinkovite 

rabe energije in izrabe obnovljivih virov 
energije v letu 2007

1. Namen razpisa:
Občina Kamnik v letu 2007 v obliki nepovratnih sredstev finančno 
spodbuja izvedbo investicijskih ukrepov za izrabo obnovljivih 
virov energije v gospodinjstvih. Nepovratna sredstva se bodo 
dodeljevala za naslednje ukrepe:
A) vgradnja solarnih sistemov za ogrevanje vode,
B) vgradnja toplotnih črpalk za ogrevanje sanitarne vode,
C) vgradnja specialnih kurilnih naprav za centralno ogrevanje na 
lesno biomaso,
D) vgradnja sodobnih plinskih kondenzacijskih kotlov.

2. Višina razpisanih sredstev: 14.740,52 €

3. Upravičenci:
Za pridobitev sredstev lahko zaprosijo občani, ki imajo stalno 
prebivališče v občini Kamnik in:
- so lastniki oziroma solastniki stanovanjskih objektov,
- so najemniki stanovanjskih objektov, ki imajo z lastnikom objekta 
sklenjeno dolgoročno najemno pogodbo o sovlaganjih v objekt 
ali ustrezno soglasje lastnika stanovanjskega objekta k izvedbi 
predvidenih ukrepov oziroma investicije v sisteme za izrabo 
obnovljivih virov energije.

4. Pogoji za pridobitev sredstev:
- Objekti, na katerih se izvajajo posegi iz 1. točke, morajo biti 
locirani na območju občine Kamnik in namenjeni stanovanjski 
rabi.
- Objekti morajo biti zgrajeni v skladu z veljavnim dovoljenjem za 
gradnjo.
- Investicija mora biti končana po 15. septembru 2006 (dokazilo 
je datum izdanega računa).
- Sredstva se ne bodo dodeljevala za obnovo obstoječih naprav.

5. Vloga za dodelitev sredstev:
Vloga mora biti oddana na predpisanem obrazcu, ki je sestavni del 
razpisne dokumentacije. Izpolnjena mora biti v skladu z navodili 
v razpisni dokumentaciji, priložena ji morajo biti vsa zahtevana 
dokazila.
Vlogo mora prosilec v zaprti ovojnici oddati v sprejemno- 
informacijski pisarni Občine Kamnik ali poslati po pošti. V eni 
ovojnici je lahko samo ena vloga. Na desni strani ovojnice mora 
biti napisan naslov: Občina Kamnik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik. 
V levem spodnjem kotu ovojnice mora biti pripis »Vloga URE - Ne 
odpiraj!«. V levem zgornjem kotu ovojnice mora biti naveden polni 
naslov prosilca.
Neustrezno dostavljene ali nepopolno oz. nepravilno označene 
vloge ne bodo obravnavane in bodo neodprte vrnjene 
vlagateljem.
Ob vložitvi vloge so prosilci dolžni plačati upravno takso v višini 50 
točk za vlogo, v skladu s tarifno številko 1 taksne tarife Zakona o 
upravnih taksah (ZUT-UPB3) (Ur. I. RS, št. 42/2007), kar znaša 
3,55 €.
Rok za predložitev vlog je 17.9.2007. Obravnavane bodo vloge, 
ki bodo na Občino Kamnik prispele do datuma za predložitev do 
10. ure. Nepovratna sredstva se bodo dodeljevala do porabe 
sredstev po zaporedju predloženih popolnih vlog.
6. Merila in postopek za dodelitev sredstev:
Višina nepovratnih sredstev za posamezen ukrep je naslednja:
A) vgradnja solarnih sistemov za ogrevanje vode: največ 71,00 
€/m2 vgrajenega sprejemnika sončne energije (SSE) oziroma 
420,00€ za celoten sistem,
B) vgradnja toplotnih črpalk za ogrevanje sanitarne vode: do 20% 
cene toplotne črpalke s hranilnikom tople vode, vendar največ 
210,00 €).
C) vgradnja specialnih kurilnih naprav za centralno ogrevanje na 
lesno biomaso: do 10% cene kurilne naprave, vendar največ 
630,00 €. Kurilne naprave morajo imeti naslednje tehnične 
karakteristike:
- nominalni izkoristek mora biti večji ali enak 88%,
- vrednost emisij ogljikovega monoksida pri nominalni moči mora 
biti manjša od 750 mg/m3,
- vrednost emisij prašnih delcev mora biti manjša od 50 mg/m3,
- kurilne naprave na polena morajo imeti prigrajen hranilnik toplote 
velikosti vsaj 50 l/kVV toplotne moči kurilne naprave.
D) vgradnja sodobnih plinskih kondenzacijskih kotlov: do 10% 
cene kotla, vendar največ 420,00 €.
Odobrena sredstva bodo nakazana na račun prosilca.
Po odpiranju prejetih vlog bo komisija, ki jo imenuje župan, vloge 
obravnavala in pripravila predlog za dodelitev sredstev.
Sklep o dodelitvi sredstev bo izdala občinska uprava in ga 
posredovala prosilcem najkasneje v 30 dneh po zaključku 
razpisnega roka.
Dopolnitev vloge bo prosilcem omogočena samo enkrat. Vsaka 
nepopolna ali neustrezno dopolnjena vloga bo zavržena. 
Dokumentacija, poslana z vlogo, se prosilcem ne bo vračala.
7. V razpisni dokumentaciji so navedena podrobnejša pojasnila o 
pogojih in merilih za dodelitev sredstev ter o izpolnjevanju vloge. 
Razpisno dokumentacijo prosilci lahko dobijo v sprejemno- 
informacijski pisarni Občine Kamnik (soba št. 1 v pritličju). 
Objavljena bo tudi na spletni strani Občine Kamnik: www.kamnik. 
si v rubriki »javni razpisi«.
Prosilci lahko dobijo dodatne informacije o razpisu na Občini 
Kamnik (Mihela Veternik, tel. št. 8318-248, e-pošta: mihaela. 
vetemik@kamnik.si).

ANTON TONE SMOLNIKAR 
ŽUPAN 

OBČINE KAMNIK
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Škisova tržnica, JL 
Študenta
m U Z 1 IC 3 g www.studentski-klub.com

skok s padalom...
Zadnjič smo omenjali ŠKISovo tržnico, ki se je zgodila 9. maja v parku 

Ilirija. Letos je bila to že deseta, in nič ne kaže, da bi se štetje kmalu konč
alo. Naj še enkrat omenimo, da je to celodnevni dogodek, na katerem se 
predstavijo vsi slovenski študentski klubi po posameznih regijah, letošnja 
novost pa je bila še evropska vas, kjer smo imeli priložnost spoznati tuje 
študente, ki študirajo na slovenskih fakultetah. Tematika je bila enaka kot 
lani u kulinarika, klubi so se predstavljali po regijah in tudi tuji študenti so 
nam prikazali njihove tradicionalne jedi in pijače.

Škisova tržnica pa ni edina, ki letos praznuje okroglo obletnico. Natanko 
deset let mineva tudi od ustanovitve Študentskega kluba Kamnik. Vse 
skupaj se je začelo z nekaj »zagnanci«, ki so hoteli popestriti študentsko 
življenje mladim Kamničanom. Najprej brez svojih prostorov, nato selitev 
v večjo in nato v še večjo pisarnot kjer imamo zdaj po naših željah in po
trebah prijetno urejene prostore. Ze od samega začetka je bil namen ŠKKja 
kvalitetno preživljanje prostega časa in tako je še danes. Za to poskrbimo 
s klubskimi projekti, ki zajemajo kot je le mogoče velik spekter interesov u 
od športa do kulture in izobraževanja... na začetku je bilo na leto okrog 10 
projektov, v zadnjih letih je to običajna mesečna številka.

Za okroglo obletnico v juniju pripravljamo posebno veliko presenečenje, 
zato sledite spletni strani in se pozanimajte v klubskih prostorih.

Ta mesec pa je poleg presenečenja bogatejši še za 13 projektov. Ne bomo 
opisovali vseh, ker podrobnosti najdete na spletni strani www.studentski- 
klub.com/kamnik, omenili bomo le nekatere.

Nikakor ne smemo pozabiti na zaključni koncert cikla Študent&Muzika. 
Na grajskem dvorišču bodo slovenske ljudske pesmi v jazzovskih priredbah 
izvajali člani orkestra Big Band RTV Slovenije pod vodstvom Tadeja Tomšiča 
in z vokalno spremljavo odlične Eve Hren.

Med napornim izpitnim obdobjem verjetno veliki večini študentov bolj 
kot kulturni večeri odgovarjajo športno adrenalinske urice, kjer res lahko 
odmislimo študijsko snov in pozabimo na živčnost, ki nas tare dan ali dva 
pred izpitom.

Najbolj adrenalinska sta tokrat skok s padalom (z Ambroža) in bungee 
jumping s Solkanskega mostu. Nekaj manj hormonov se bo sprostilo ob 
kanuju na Kolpi, pohodu na Grintovec (ki mu bo sledil vzpon na Triglav v 
poletnih mesecih) in karting v Logatcu.

V prijetno toplih pomladnih dneh je odlična sprostitev tudi kolesarjenje. V 
juniju smo vam pripravili že skoraj profesionalen kolesarski trening. Vsak to
rek začnemo z lažjo »turo« po okolici Kamnika, vsakič prevozimo približno 
30 km in smo za to še nagrajeni. Po tej »preizkušnji« opravljamo manjši test 
- iz doline Trente brcamo in porivamo kolesa na Vršič, nato se odpravimo 
še na kolesarski maraton Franja, ki od nas zahteva že kar nekaj pridobljene 
kondicije, volje in moči. Ampak v dobri družbi s ŠKKjem je vse enostavno, 
zato nam tudi skoraj 160-kilometrski izlet ne bo prevelika muka.

Za najbolj nor zaključek junija ne pozabite na posebno presenečenje...
Mirta Kadivec 

Pr-kamnik@studentski-klub.com

STRANJANI PRVAKI 
V MALI ODBOJKI

Učenci Osnovne šole Stranje so na področnem prvenstvu v mali 
odbojki v kategoriji šestih ekip iz Kamnika, Domžal in Medvod brez 
težav osvojili naslov področnih prvakov in tako dokazali, da trenutno 
nimajo konkurence. V velikem finalu so sicer z 2:1 premagali drugo 
kamniško ekipo OŠ Frana Albrehta, a so odločilni tretji set dobili na 
13. Tretje mesto je osvojila OŠ Preska. Končni vrstni red: 1. OŠ Stranje,

2. OŠ Frana Albrehta, 3. OŠ 
Preska, 4. OŠ Simona Jenka, 
5.-6. OŠ Preserje Radomlje in 
5.-6. OŠ Mengeš!

Za OŠ Stranje so igrali: 
Volovšek, Janežič, Kojič, 
Babnik, Kregar, Hudoklin, 
Kovačič in Pilič.

Akcija odbojkarjev OŠ 
Stranje: Matic Janežič v na
padu.

Učenke OŠ Toma Brejca so podprvakinje
Kar je uspelo Stranjanom pa ni uspelo učenkam OŠ Toma Brejca, 

ki so na Področnem prvenstvu v Medvodah osvojile drugo mesto za 
domačo ekipo OŠ Preske. Stranjanke so osvojila peto mesto, potrebno 
pa je poudariti, da tako izenačenega prvenstva pri dekletih še ni bilo 
in bi lahko vsaka ekipa osvojila naslov.

Končni vrstni red: 1. OŠ Preska, 2. OŠ Toma Brejca, 3-OŠ Jurij Vega, 
4. OŠ Mengeš in 5. OŠ Stranje!

Za ekipo OŠ Toma Brejca so igrale: Bašan, Jazbinšek, Uršič, Prezelj, 
Dujakovič, Poljanšek, Kovačevič in Manojlovič.

Cicol.

B O DE IT
Pooblaščeni prodajalec 
in serviser vozil Peugeot

ZAPOSLIMO
- Pralca vozil
Pogoji: vozniški izpit, delovne navade .

- Prodajalca vozil
Pogoji: končana V. stopnja ekonomske smeri, aktivno znanje vsaj 
enega tujega jezika, komunikativnost, zaželene izkušnje na tem 
področju, vozniški izpit

- Sprejemnika vozil
Pogoji: končana V. stopnja strojne ali ekonomske smeri, aktivno 
znanje vsaj enega tujega jezika, komunikativnost, zaželene izkušnje 
na tem področju, poznavanje vozil, vozniški izpit

Redno delovno razmerje se sklene po treh mesecih poskusnega 
dela. Pisne prijave pošljite na naslov Rodex d.o.o., Rova, 
Rovska cesta 2,1235 Radomlje najpozneje do 22. 6. 2007.

PROSTOVOLJNO 
DELO MLADIH
Prostovoljstvo pomeni nesebično dajanje pomoči in obenem 
delo, ki ni plačano. Oživlja najbolj plemenite vrednote, kot so 
mir, svoboda, kultura, varnost in enakost za vse ljudi. Hkrati 
pomaga posameznikom spoznavati pravice in odgovornosti, 
omogoča učenje in osebnostno rast ter združuje posameznike 
v skupinskem delu, da bi ustvarili skupno dobro.

V aprilu je potekala paleta do
godkov v okviru 8. festivala pros
tovoljstva mladih, ki ga organizira 
Slovenska filantropija. Ker naša 
skupina še ni formalno pravno 
veljavna, se njihovemu delu pri
družujemo na malo drugačen, 
a prav tako ustvarjalen način. 
Pravzaprav se srečujemo že dru
go leto. Letos našemu delu posve
čamo še posebno pozornost, saj 
program Ustvarjalni pristopi 
pri prostovoljnem delu mla
dih teče tudi kot inovacijski pro
jekt v okviru Zavoda za šolstvo in 
šport Republike Slovenije.

KDO SMO?
Smo neformalna skupina mla

dih prostovoljcev: Marko, Štefan, 
Neža, Špela, Anja, Tjaša, Andraž, 
Manca in mentorica Martina.

Doma smo iz Stranj in okolice. 
Srečujemo se s skupino učen
cev osmega in devetega razreda 
osnovne šole Zavoda za invalidno 
mladino Kamnik. V tej skupini so 
Igor, Tim, Katja, Amadej, Zinaid, 
Sara, Lidija, Marina, Lija ter men
torica Breda.

KAJ DELAMO?
Obe skupini se srečujeta en

krat mesečno na organiziranih 
ustvarjalnih delavnicah. Srečuje
mo se tudi individualno, kot se 
posamezniki dogovorijo sami. O 
vseh srečanjih (tako skupinskih 
kot individualnih) se pogovori
mo na intervizijskih skupinah, 
ki se »dogajajo« vsak ponedeljek 
v Stranjah na srečanjih skupine 
iz Stranj.

Na ustvarjalnih delavnicah smo

Druženje, pomoč, prijateljstvo in dobra volja, ki jo med mlade ZUIM-a prinašajo pros
tovoljci in prostovoljke, obrodi sadove, ki so vidni v kulturnem in socialnem napredku, 
novi energiji in volji na obeh straneh. Kot pravijo, postajajo skupina, ki ima občutek, 
da vsakemu veliko pomeni, da ji pripada. Z vsem kar je.

OS MARIJA VERE - OBČINSKI 
PRVAKI V NOGOMETU

V začetku maja se je odvijalo 
občinsko nogometno prvenstvo 
OŠ za dečke do 12 let. Sodelo
vale so štiri OŠ: OŠ MARIJA 
VERA, OŠ KOMENDA-MOSTE, 
OŠ TOMA BREJCA, OŠ FRANA 
ALBREHTA.

Prvi del prvenstva se je odvijal 
v dvorani OŠ KOMENDA-MO
STE, kjer sta bili odigrani prvi 
dve tekmi: OŠ MARIJA VERA je 
premagala OŠ TOMA BREJCA 
z rezultatom 3:2, druga tekma 
med OŠ FRANA ALBREHTA in OŠ 
KOMENDA-MOSTE pa seje konč
ala z rezultatom 0:0.

Drugi del tekmovanja pa se je 
odigral v OŠ FRANA ALBREHTA. 
Doseženi so bili naslednji rezul- 
tati:OŠ MARIJA VERA :OS FRANA 
ALBREHTA 3:0,OŠ MARIJA VERA 
: OŠ KOMENDA-MOSTE 2:1,OŠ

FRANA ALBREHTA :OŠ TOMA 
BREJCA 3:1.

Pod trenersko taktirko dolgo
letnega nogometnega delavca 
RAJKA MITIČA je občinski prvak 
v osnovnošolskem nogometu 
postala OŠ MARIJA VERA, ki je 
brez poraza osvojila vseh 9 mo
žnih točk. Tudi najboljši strelec 
in igralec prihajata iz dupliške 
OŠ - to sta ANDRAŽ KRALJ in 
ANDREJ URANKAR, ki je bil obe
nem tudi najmlajši udeleženec 
tekmovanja, naslednji dan pa si 
je prislužil tudi naslov občinske
ga prvaka v teku na 300 m.

OŠ MARIJA VERA se je s tem 
naslovom uvrstila na področno 
tekmovanje v Domžalah. Za Du- 
pličane to ni prvi naslov in očitno 
je, da trener Mitič zna izbrati in 
motivirati mlade nogometaše.

Ob obisku v ZUIM- u smo si v sklopu ustvarjalne delavnice ob pri
jetnem druženju z obilo dobre volje pripravili okusno in zdravo sadno 
solato...

izvedli socialne igre Srečanje z 
neznano osebo, pogovarjali smo 
se o prijateljstvu, o iskrenosti, o 
kulturi in drugih vrednotah, izde
lovali drobne spominke, cvetne 
butarice in barvali pirhe, ustvarili 
smo tudi plakate o delu v skupini. 
Stranjani smo gostom iz ZUIM-a 
pokazali in razložili Plečnikove 
umetnine v župnijski cerkvi.

Obiskali smo kino predstavo 
v Ljubljani. Ugotovili smo, da je 
potrebno dobro naštudirati vse 
poti, primerne za vozičke. Prav 
tako smo si pomagali pri vsto

pu in izstopu na 
posebni avtobus 
in kombi. Mladi so 
ugotovili, da se je 
splačalo potruditi in 
biti skupaj! Pri vseh 
izvedbah delavnic 
nam je materialno 
pomagal ZUIM, na 
lanskem zaključnem 
srečanju, kjer smo 
podelili priznanja, 
nas je prav prijazno 
nagovorila tudi di
rektorica Zdravka 
Slavec. Prav tako 
bo letos zaklju
čno srečanje obeh 
skupin v mesecu 
juniju, a osebna 
srečevanja se bodo 
nadaljevala, koliko 
pač kdo zmore in 
želi. V jeseni s pri
jetnim, koristnim 

in organizirano vodenim delom 
nadaljujemo.

Letos smo se na prvem skup
nem srečanju predstavili in se 
dogovorili, kaj bomo počeli. Na 
drugem srečanju smo izvedeli ve
liko o terapevtskem jahanju, ki za 
mladostnike v ZUIM-u ni nič no
vega, za nas pa je bilo. Jahanje na 
konjih, za katere zelo lepo skrbi
jo, smo lahko celo preizkusili! Na 
tem srečanju smo tudi praznovali 
Marinin rojstni dan. Tjaša in Anja 
sta spekli odlične piškote, ki so šli 
vsem v slast. Štefan in Andraž pa 
sta Marini voščila z rožico.

Na srečanju v Stranjah so nas 
pričakali biseri, zbrani v cerkvi 
Sv. Benedikta. Mladi znajo ceni
ti dediščino, saj v cerkvi poleg 
verskih vsebin spoznavajo tudi 
kulturna in duhovna sporočila 
vrhunskih narodovih umetnikov, 
kamor prav gotovo sodi arhitekt 
Jože Plečnik.

Skupina iz Stranj si je privo
ščila tudi izlet na Korošaške sla-

.. tudi Liji je teknila v slast, pri 
tem ji je pomagala prostovoljka 
Tjaša.

pove, kjer se nam je pridružila 
Manca. Povedala je, da jo naše 
delo zanima in da bi se nam rada 
pridružila. Medse smo jo sprejeli 
kot pripravnico. Ker se je v vsem 
šolskem letu izkazala s svojo pri
pravljenostjo učiti se in delati za 
druge, smo jo z veseljem sprejeli 
medse. Na ustvarjalnih delavni
cah smo skupaj še pripravljali 
sadne solate in šli v kino, a to je 
le osnovna vsebina - osebno se 
mi zdijo še bolj pomembni oza
veščeni in kvalitetni pogovori 
med mladimi, ter stik človeka s 
človekom.

ZAKAJ SMO SE 
ORGANIZIRALI?

Ker sva z Bredo ob pogovorih 
z mladostniki spoznali, da po
trebujejo nekaj, kar jih bo spod
bujalo h koristnemu preživljanju 
prostega časa. Stiske ob kriznem 
prehajanju iz obdobja mlado
stništva v odraslost (odločanje 
za šolanje in poklic...) so velike 
in mladostniki/ mladostnice so si 
želeli pridobiti nove življenjske 
izkušnje, znanja in spoznanja. 
Sami so želeli aktivno preživljati 
prosti čas in spoznati nove pri
jatelje. Tako smo skupaj na poti 
v iskanju pozitivnih življenjskih 
vrednot ter razvijanja kulturnega 
in socialnega kapitala.

Postajamo skupina, ki ima ob
čutek, da vsakemu od nas veliko 
pomeni, da ji pripada. Z vsem kar 
je. Čeprav smo si zelo različni (na 
primer: Špela in Andraž sta bolj 
resna, Tjaša in Štefan se vedno 
smejita.), smo vendarle podobni. 
Podobnost in motiv za druženje 
vidimo v sprejemanju nas samih 
in sočloveka. Tako poskušamo 
zmanjšati socialne razlike med 
mladimi, ki bolijo, ki izključujejo. 
Na majhnem kraju - lokalno nam 
to uspeva z vzajemno pomočjo, z 
ozaveščanjem kulture v nas in s 
solidarnostnim vedenjem.

StojijoiTrener Mitič Rajko,Spahijaj Albian, Hokič Danijel, Bajde Da
vid, čepijo:Konjar Janez,Urankar Andrej in Kralj Andraž.

MNENJA PROSTOVOLJCEV
Marko: Rad hodim k skupini, ker se učimo pogovarjati in obenem 
aktivno poslušati. Med seboj si zaupamo in nas ni strah govoriti o 
osebnih stvareh. Sprejeli smo pravila skupine in z mentorico pod
pisali dogovor. Kljub šolskemu delu in športnim aktivnostim si rad 
vzamem čas, da se družim s prijatelji.
Neža: Rada se učim reševanja različnih problemov. Svoje izkušnje 
delim s prijatelji in prijateljicami v skupini. Želim se naučiti, kako 
navezati stik z drugim človekom, ne da bi me bilo strah. Zanima me, 
kako je življenje drugačno, če si telesno prizadet. Želim se naučiti 
sprejemati drugačnost in pomagati prizadetim sovrstnikom.
Špela: Dajanje pomoči koristi tistemu, ki daje in tistemu, ki prejema. 
Meni se je občutek lastne vrednosti povečal; ni me več strah, da česa 
ne bom znala - saj se pogovorimo s prijatelji in najdemo rešitev; ni 
rečeno, da jo moram najti sama.
Anja iti Tjaša: Na naših srečanjih je zanimivo, saj se sprostimo s kle
petom in smehom (pa s piškoti - hvala g. župnik!). Spoznavamo sebe 
in prijatelje/prijateljice. Veliko smo se že naučili - kako se pogovarjati, 
kako sprejemati sebe in drugačnega od sebe, kako se predstaviti, kako 
ravnati, če se ti zgodi krivica, kako sebi in drugim postaviti mejo, 
kako drugemu svetovati, kako hitro pojesti piškote in se zraven na
smejati do solz! Radi hodiva k skupini.
Štefan in Andraž: Na skupini se ne zberemo vedno dobre volje in na
smejani - včasih smo tudi žalostni in utrujeni. A se učimo sprejemati 
tako dobre kot slabe dneve. Sebe in druge poskušamo imeti radi, taki 
kot smo, brez sprenevedanj. Ne gre vedno vse gladko. A smo na dobri 
poti - tako pravi mentorica in tudi sami se tega zavedamo.

MARTINA OZIMEK
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V NAVIJAŠKEM PEKLU 
ZMAGA NA PRIMORSKO

Že dolgo v Kamniku ni bilo 
takšnega vzdušja, kot smo ga do
živeli na Finalnem turnirju stare
jših deklic v Stranjah. Turnir, ki 
so ga zopet odlično organizirali 
kamniški odbojkarji, je na tribune 
privabil navijaške skupine vseh 
štirih ekip, ki so se pomerile na 
turnirju, in ti so še po
sebej v finalu pripravili 
pravi navijaški pekel, ig
ralke pa so jim to vrnile 
z odlično predstavo.

V prvi tekmi so doma
činke po pričakovanjih 
premagale mlado ekipo 
Galeje Vega Branik in 
se tako že lahko veseli
le tako želenega finala.
V drugem polfinalu pa 
smo videli veliko prese
nečenje. Samozavestna 
ekipa Nove KBM Bra
nik je lahko le s pogledi 
spremljala odlično igro 
Ankarančank, ki so ne
pričakovano gladko 
zmagale in se v finalu 
pridružila domačin
kam. V tekmi za tretje 
mesto so se Branikovke 
le pobrale in premagale 
Galejo. V edini tekmi na 
tri dobljene sete pa smo 
gledali vrhunsko pred
stavo obeh ekip. Kamni- 
čanke so zlahka dobile 
prvi set, nato pa so po 
petminutni prekinitvi 
zaradi nešportne pote
ze navijačev Ankarana 
(igrišče so zasuli s kon
feti), močno popustile 
in dopustile izenačenje 
v setih. V tretjem setu 
so Kamničanke vodile 
že z 18:12, a zopet po

pustile in set izgubile na razliko. 
V četrtem setu, ki je bil najbolj iz
enačen pa so domače zopet pri
šle s prednostjo v končnico, a se 
Primorke niso dale in izkoristile 
že prvo zaključno žogo in se tako 
maščevale Kamničankam za dva 
poraza v ligi. Vseeno pa smo na

koncu spremljali vsesplošno raja
nje obeh ekip in njihovih navija
čev, saj se je s tem zaključila dolga 
sezona v dvorani, ki je obema eki
pama prinesla največje uspehe in 
potrdilo, da se v obeh klubih do
bro dela z mladimi dekleti.

Cicol.

Vrstni red Nagrade za posameznice
1 Lakolit Ankaran M.V.P. N astj a J urič-Ankaran
2 Kamnik Naj LIBERO Živa Griljc-Kamnik
3 Nova KBM Meltal 1 Naj NAPADALKA Nina Premk-Kamnik
4 Galeja Vega Branik Naj PODAJALKA Lina Pajnik-Nova KBM

Drugo mesto Kamni- 
čank na Finalnem tur- 
nirju starejših deklic v 
Stranjah, potrjuje, da 
se v klubu dobro dela z 
mladimi.

Naj BLOKERKA Lia Pozvek-Galeja
Naj igralka Ankarana Debora Bržan
Naj igralka Kamnika Petra Vrhovnik
Naj igralka Nova KBM Špela Breznik
Naj Igralka Galeje Nastja Gajser

4. mavrični košarkarski maraton
se bo letos odvijal na legen

darnem igrišču pri Osnovni 
šoli Toma Brejca. Košarkarsko 
igrišče je preplasteno z novim 
asfaltom, celoten kompleks pa 
je zaradi večje varnosti naj mla
jših osnovnošolcev ograjen z 
novo ograjo. V teh dneh moj
stri zaključujejo zadnja dela 
z namestitvijo novih košev jn 
montažo osvetlitve, člani ŠD 
Mavrica pa bomo z delovno 
akcijo uredili talne oznake in 
ograjo. Posebej se zahvaljuje
mo županu g.Smolnikarju in 
podžupanu g.Goluboviču za 
razumevanje in pomoč pri iz
vedbi.

Kot vsa leta bodo tudil letos 
na igrišču merile moči kamni
ške ekipe (mavrični veterani, 
Duplica, ŠD Policist in dve 
ekipi, sestavljeni iz mavričnih 
igralcev) proti ekipam oko
liških krajev (Trzin, Mengeš, 
pomžale). Maraton se bo pri
čel v petek, 15.6. ob 17.uri s 
tekmo najmlajših košarkarjev. 
Ob 18h se bodo pričele bitke 
Pod koši. Ob 20h pričakujemo 
nagovor župana, zvečer pa 
bodo tekmovanje popestrili 
fantje iz skupine Bičboys z 
gostjo Sašo Lendero. Za pijačo 
in jedačo bo dobro poskrblje- 
no. V soboto dopoldne bodo 
najmlajši lahko sodelovali na 
kreativnih delavnicah ali pa 
s' ogledali vozila in opremo 
Policistov, gasilcev in vojakov 
Slovenske vojske. Maraton 
bomo zaključili v soboto ob 
f8h. Podelitev nagrad naj
boljšim košarkarjem bo ob

20:30, za večerno zabavo bo 
poskrbel Lepi Daša.

Tekmovalcem in gostom že
limo lepe tekme, obilo zabave 
in seveda lepo vreme.

Košarkarske novice
• Pionirji U14 so pod vodstvom 
trenerja Igorja Kralja sezono 
pričeli pred tremi tedni in po 
zmagah nad vrstniki iz KK 
Pingvini iz Šmartnega in KK 
Tinex iz Medvod ter porazom 
proti Parkljem iz Ljubljane za
sedajo drugo mesto v 2.SKL 
zahodB.
• Pionirji U12 so tekme proti 
vrstnikom iz Domžal in Ljublja
ne prepričljivo izgubili, vendar 
so bile to njihove prve prven
stvene tekme, večina pa jih je 
mlajših od 12 let.

• Po spomladanskem uspehu z 
uvrstitvijo v 2.SKL so člani na
stopili v pokalu Fenomenov. V 
finalu pokala jih je premagala 
drugoligaška ekipa Ilirije iz 
Ljubljane.
• Članska ekipa je konec maja 
končala z rednimi treningi. Ker 
bo prihajajoča sezona 2007/20- 
08 dolga in naporna, si ekipo 
prizadevamo okrepiti z nekaj 
novimi igralci s ciljem uvrstiti 
se v vrh 2.SKL.
• Z dvema ekipama smo se ude
ležili košarkarskega maratona v 
Domžalah. V lepem vremenu in 
odličnem vzdušju smo veterani 
trikrat zmagali in samo enkrat 
izgubili, Miha Uršič pa je bil 
drugi najboljši strelec marato
na. Končna zmaga je pripadla 
ekipam Domžal.

.
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iaii so 10-dnevni, od 
'onedeljka do petka, 
od 9. do 12. ure.

wssmn iMira cnnaE
Organizira 30-urne plavalne tečaje
pod vodstvom učiteljev in trenerjev plavanja.

1. TERMIN: 25. 6. do 6. 7. 2007
2. TERMIN: 9. 7. do 20. 7. 2007
3. TERMIN: 23. 7. do 3. 8. 2007

Informacije in vpis: Bazen »POD SKAIC0«, GSM: 031-51-23-4$ 
Trenerji: 040/ 29-33-99, 041-33-46-36 VABLJENI!

Poletna šola košarke
se bo odvijala v tednih po zaključku šole, vsakič od pone
deljka do petka, od 8h do 15h. Tedenske razporede bomo 
naredili po zbiranju prijav. Predvideni program:
Ponedeljek:
zbor, košarka, kosilo, počitek, košarka
Torek:
zbor, košarka, kosilo, kopanje v bazenu, povratek v dvorano
Sreda:
zbor, odhod v Domžale, jahanje konjev, povratek 
Četrtek:
zbor, pohodniški izlet, povratek 
Petek:
zbor, tekme, kosilo, počitek, podelitve nagrad in priznanj 
Vsak udeleženec košarkaške šole bo prejel majico in košar
karsko žogo. Cena: 85 €.
Kontaktna oseba in vodja programa: Marjan Košak, 040/748-681

Pestro teniško dogajanje
V Teniškem društvu Pod skal- pa 5. mesto. Ostali fantje pa so 

co nadaljujemo z organizacijo in se veselili svojih prvih zmag v te- 
nastopi na turnirjih. V maju smo nisu. Nastopali so v konkurenci
organizirali klubsko tekmovanje 270 otrok. Žan pa je nastopil še
za najmlajše v mini tenisu in te- na revijalnem teniškem turnirju, 
nisu ter klubski rekre
ativni turnir. Pri mini 
tenisu je bil najuspe
šnejši Teo Podobnik, 
pri tenisu pa je Žan 
Žmavc v finalu pre
magal Evo Balantič.

Udeležili pa smo se 
tudi teniških turnirjev 
v organizaciji Teniške 
zveze Slovenije (TZS).
Nastopili smo na tur
nirju, ki ga je orga
niziral TC Ljubljana.
Najboljše rezultate je 
ponovno dosegel Žan 
Žmavc, ki je na turnirju 
v mini tenisu dosegel
3. mesto, v midi tenisu Udeleženci klubskega turnirja za otroke.

ki sta ga organizirala TZS in Tv- 
oddaja »Zdaj« in je v mini tenisu 
dosegel 2. mesto.

Teniško društvo 
Pod skalco

Kamniški vaterpolisti državni prvaki
Po osvojitvi pokala Slovenije 

so kamniški vaterpolisti do 14 
let svojo prevlado v vaterpolu 
potrdili še z osvojitvijo naziva 
državnih prvakov, kar je naj
večji uspeh kamniškega vater
pola v zadnjih dvajsetih letih. 
Odlično letošnjo sezono bodo 
vaterpolisti zaključili na Dnevih 
slovenskega vaterpola prihodnjo 
soboto, 16. junija, na kamniškem 
bazenu.

Ekipa vaterpolistov do 14 
let je minulo soboto v Kopru 
potrdila svoj primat v leto
šnji sezoni in osvojila naziv 
državnih prvakov Sloveniji. Pre
magali so tekmece iz Kopra in 
Maribora ter v finalu še ekipo 
Triglav Kranja. Prestižen naziv 
državnih prvakov so zaokrožili 
zadovoljni nasmeški fantov, saj 
so v državni ligi v svoji katego
riji pobrali vse top lovorike. Iz te 
ekipe imamo Kamničani tudi naj
boljšega strelca Tilna Leskovca in 
najboljšega igralca Sebastjana 
Novaka. Sledita jima Matej Pin
terič kot tretji strelec in igralec in 
Gašper Žurbi kot drugi najboljši 
vratar v državi. Nato pa kot po 
vrsti skoraj vsa ekipa.

»Tako močne ekipe Kamničani 
že dolgo nismo imeli,« je tik pre
den so ga fantje po koncu final
ne tekme v Žusterni malce za šalo 
zalučali v bazen še uspel poveda
ti trener Uroš Kralj. Popolnoma 
premočen, a hkrati vesel zaradi 
uspeha je ob robu bazena dodal: 
»Prihodnje leto štartamo na prvo 
mesto v kategoriji do 
16 let, čeprav bo težko, 
saj smo mlajši kot naši 
tekmeci! Želimo si, da 
bi fantje čimprej zrasli, 
saj smo več kot za glavo 
manjši od ostalih. Smo 
pa bolje kondicijsko 
pripravljeni in imamo 
veliko srce ter še veliko 
adutov v rokavu!«

Letošnji državni pr
vaki so te rezultate na
povedovali že pred leti.
Ko so ti dečki tekmovali 
v kategoriji do dvanajst 
let, so prav tako osvojili 
prvo mesto v državni 
ligi. Letošnja ekipa de
čkov do 12 let je bila 
vso sezono med najbo
ljšimi in na koncu osvo
jila drugo mesto. Poleg 
tega igralci Vaterpol
skega društva Kamnik 
dosegajo odlične re
zultate tudi, ko igrajo 
vaterpolo za kamniške 
osnovne šole. Ekipa 
OŠ Toma Brejca se je 
pravkar uvrstila v fina
le državnega prvenstva 
osnovnih šol.

Vaterpolsko društvo 
Kamnik pa še zdaleč 
ne počiva na lovorikah.
Vodstvo in trenerji so 
krepko zasukali rokave 
in neprenehoma vzga
jajo nove igralce. Dru
štvo šteje že več kot 70 
članov, med katerimi so 
aktivni igralci vseh ge
neracij in rekreativci.

V zaključek uspešne 
sezone organizira Va-

Pokal za najboljšega strelca v državni ligi v 
rokah Tilna Leskovca (na levi) in pokal za naj
boljšega igralca v državni ligi v rokah Sebastja
na Novaka (na desni), 
terpolsko društvo Kamnik 14. 
dneve slovenskih vaterpolistov

v Kamniku. Odpr
le jih bodo tekme 
slovenske kadet
ske reprezentan
ce dan prej, 15. 
junija.

Na 14-ih Dnevih 
slovenskih vater
polistov se bodo 
zbrali igralci in 
rekreativci iz vse 
Slovenije. Društvo 
je ob tem pripravi
lo presenečenje in 
povabilo tudi za
nimive goste iz tu
jine. Gostili bodo 
državno kadetsko 
reprezentanco 
Turčije ter ekipe 
Medveščaka in 
Mladosti. Že zdaj 
lahko rečemo, da 
se nam obeta 
prava vaterpolska 
poslastica z obilo 
zabave ob karao
kah, metanju pod

kev, bogatem srečelovu, vodnih 
igrah ter dinamičnih vaterpolo

v soboto, 16. junija, na bazenu tekmah.

NOVI ALPINISTI
V petek in soboto, n in 12. oziroma 18. in 19. maja, so bili na Vršiču izpiti 

v organizaciji Podkomisije za vzgojo in izobraževanje (PVI) pri Komisiji za 
alpinizem (KA) Planinske zveze Slovenije (PZS). Dva roka sta bila zaradi kar 
55 prijavljenih kandidatov, od katerih jih je 36 tudi uspešno opravilo celoten 
izpit. Med njimi so bili tudi trije iz AO Kamnik: Aleš Hočevar, Urban Novak 
in Jernej Rutar. Čeprav so uradno že pridobili naziv »alpinist«, jih čaka še 
sprejem med kamniške alpiniste, alpinistični krst, ki ga mora prestati vsak, 
ki hoče postati tudi kamniški alpinist.

Peugeot servis

Brez skrbi se daleč pride.

SR?” ’ ‘

5/' ■ ''-k - 11

v Mi.

www.peugeoc.si

Pred odhodom na počitnice pripeljite svoje vozilo r-a Peugeot servj. PcskrieL bomo. ci Poste svo; dopust 
preživeli brez skrbi. Naš polem": servisni paket obseg:- c- e? ec 1 •; v:. - 1 ■ .-k ...>*e
s pregledom klimatske naprave za samo !2€ Naš: ipvjiem meh-.-k: vam bssjo svetom glede —.creeitnih ~ Jfe'
popravil, ki bi jih bito dobro opraviti pred odhodom ra počtmce. *

PEUGEOT SERVIS. PRI NAS VESTE. PRI ČEM STE. PEUGEOT

peugeot Tota«.

RODEX d.0.0. - Rova, Rovska cesta 2, I 235 Radomlje - tel.: 01 722 70 10 
www. rodex.si, 01/722 81 31, 722 77 98, 722 88 68
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100-letnica smrti tuhinjskega 
rojaka p. Angelika Hribarja

V organizaciji Zavoda Friderik 
Irenej Baraga in Orglarske šole 
Hugolin Sattner je v soboto, 12. 
maja, v Novem mestu potekal ce
lodnevni seminar ob LOOTetnici 
smrti našega tuhinjskega rojaka, 
skladatelja patra Angelika Hri- 
barja.

Življenje in delo p. Angelika 
Hribarja so pod mentorstvom 
Mateja Burgerja (pri predmetu

Ljubljani. Od leta 1890, ko je bil 
p. Hugolin Sattner premeščen iz 
Novega mesta v Ljubljano in je on 
prevzel vodstvo kora, je p. Ange
lik Hribar večinoma le orglal in 
pomagal v dušnem pastirstvu. 
Umrl je 6. aprila 1907 in je po
kopan med sobrati frančiškani na 
ljubljanskih Žalah.

Pater Angelik Hribar je bil fran
čiškan, duhovnik, zborovodja,

Novem mestu so izvedli Hribar
jeva manj znana dela postnih in 
velikonočnih napevov, ki jih je 
p. Angelik Hribar izdal v zbirki, 
vendar takrat ni uspel prodreti 
v širšo javnost, ker je bil nekoli
ko zasenčen s strani skladatelja 
sobrata frančiškana p. Hugolina 
Sattnerja, kar ni upravičeno in je 
prav, da ga vsaj 100 let po njegovi 
smrti ponovno odkrijemo.

%

Poslušalce je navdušil Moški pevski zbor Komenda z zborovodjem Lojzetom Kolarjem in solistom Janezom 
Ravnikarjem v težki, a življenjski skladbi Oče, pojdite domu.

Spominska plošča s 
fotografijo p. Angeli
ka Hribarja, ki je bila 
včasih vzidana na steno 
rojstne hiše.

Slovenska zgodovina glasbe) 
orisali slušatelji tretjega letnika 
Orglarske šole Hugolin Sattner. 
Zanj so se odločili, ker je bil ta 
skladatelj doslej še premalo raz
iskan. Mag. Ivan Florjane, prof. na 
ljubljanski Akademiji za glasbo, 
je analiziral Hribarjeve latinske 
maše, skladatelj prof. Janez Mo
čnik je udeležencem predstavil 
rodbino Hribar iz Zgornjega Tu-

organist, učitelj in skladatelj. Bil 
je glasbeno zelo izobražen, nje
govi glasbeni učitelji so Mašek, 
Nedved, Zoehner in drugi. Naj
več znanja si je pridobil z lastno 
pridnostjo. Dober glasbeni men
tor mu je bil Anton Foerster, s 
katerim sta skupaj 27 let in pol 
poučevala na orglarski šoli v Ljub
ljani. Poučeval je klavir, koralno 
in figuralno petje ter deloval kot 

škofijski kolavdator 
orgel. Veliko je pisal za 
Cerkveni glasbenik, bil 
ustanovitveni član Ceci- 
lijanskega društva in do 
smrti njegov odbornik. 
Posebne zasluge si je

Spominska plošča p. 
Angeliku Hribarju na 
steni cerkve v Zgornjem 
Tuhinju.

hinja. V okviru seminarja sta po
tekali tudi delavnici zborovske 
glasbe in vokalne tehnike. Ob za
ključku seminarja pa je bil zvečer 
v frančiškanski cerkvi v Novem 
mestu še slavnostni koncert Hri
barjevih del v izvedbi Mešanega 
pevskega zbora Orglarske šole 
Hugolin Sattner.

Angelik Hribar (njegovo krst
no ime je bilo Jožef) se je rodil
3. marca 1843 v Zgornjem Tu
hinju v glasbeno zelo nadarjeni 
družini »pr Koklet«. Poleg njega 
je bilo v družini še osem otrok, 
od katerih je javnosti poznan brat 
Anton (tudi organist, zborovodja 
in skladatelj). Oče je bil cerkov
nik. Jožef se je šolal v Kamniku 
in v Ljubljani, po končani 6. gim
naziji je stopil v frančiškanski 
red (od takrat ga poznamo kot p. 
Angelika) in bil 31- marca 1867 
posvečen v duhovnika. Najprej je 
kot učitelj ljudske šole poučeval 
v Kamniku, leta 1873 pa je pre
vzel vodstvo kora v frančiškanski 
cerkvi Marijinega oznanjenja v

pridobil s svojimi preprostimi in 
iskrenimi skladbami.

Pesmi p. Angelika Hribarja so 
med Slovenci splošno priljub
ljene, če omenim le dve: Ti, o 
Marija in Mati žalostna je stala... 
Središče Hribarjevega ustvarjanja 
je cerkvena glasba, lotil se je tudi 
posvetne glasbe. Izdal je dve zbir
ki Marijinih pesmi, pozneje sta s 
Sattnerjem izdala vsaj tri zvezke z 
naslovom Slava Bogu. Sam je ure
dil pesmarico Slava Brezmadežni, 
zelo znana je tudi zbirka Venček 
Marijinih napevov za Marijine 
družbe, po njegovi smrti so izšli 
še trije zvezki njegovih skladb.

Aleš Makovac, ravnatelj Orglar
ske šole, je povedal: »Skladatelj
ski jezik p. Angelika Hribarja je 
zelo preprost, hkrati pa v svojem 
bistvu popoln, kristalen in čist. 
Katerokoli njegovo skladbo vza
memo v roke, vsaka je čista, brez 
napake. Njegov glasbeni jezik 
mirno lahko primerjamo z Mo
zartovim glasbenim jezikom.«

Na slavnostnem koncertu v

Seminarja so se udeležili: novo
meški škof msgr. Andrej Glavan, 
novomeški župan Alojz Muhič, 
umetnostni zgodovinar dr. Stane 
Granda, Aleš Makovac, ravnatelj 
Orglarske šole, dr. Janez Gril, di
rektor Baragovega Zavoda in dru
gi. Kamnik je zastopal tuhinjski 
rojak Lojze Kolar, ki je aktivno so
deloval tudi pri pripravi gradiva 
za seminar.

Spominski koncert 
v Zgornjem Tuhinju

Zbor Orglarske šole Novo me
sto je z istim programom sodelo
val tudi na spominskem koncer
tu v soboto, 26. maja, v župnijski 
cerkvi v Zgornjem Tuhinju. Kot 
zanimivost: tako v Novem mestu, 
kot tudi v Zgornjem Tuhinju, so 
se pri dirigiranju izmenjavali mla
di pevci - bodoči organisti in zbo
rovodje. S šestimi skladbami, od 
tega štirimi posvetnimi, je nasto
pil Moški pevski zbor Komenda 
pod vodstvom Lojzeta Kolarja, ki 
je poslušalce še posebej navdušil 
s težko, a zelo življenjsko sklad
bo Oče, pojdite domu, v kateri 
je blestel solist Janez Ravnikar. 
Glasbeno družino Hribar je tudi 
v Tuhinju predstavil prof. Janez 
Močnik, program pa je z besedo o 
življenju in delu p. Angelika Hri
barja povezala Marinka Mošnik.

Koncerta so se udeležili najvi
šji predstavniki frančiškanskega 
reda: p. dr. Viktor Papež, provin- 
cial slovenske frančiškanske pro
vince Sv. križa, p. Boris Markež, 
predstojnik - gvardijan in rektor 
Frančiškanskega samostana Kam
nik ter p. Milan Kadunc, 27 let 
misijonar v Afriki. Prostovoljni 
prispevki so bili namenjeni ob
novi orgel v tuhinjski cerkvi.

Po odzivu sodeč, se je zadovolj
nih poslušalcev najbolj dotaknila 
skladba Oče, pojdite domu in za
ključna pesem Ti, o Marija, ki sta 
jo ob orgelski spremljavi mlade 
organistke Anite Novak zapela 
oba zbora, skupaj pa so zapeli še 
zunaj cerkve, na prostoru, kjer je 
na steni vzidana spominska plo
šča rojaku p. Angeliku Hribarju.

Pobudnik spominskega koncer
ta je bil rojak Lojze Kolar, izvedbo 
koncerta sta materialno omogočila 
Javni sklad RS za kulturne dejavno
sti in Občina Kamnik, organizacij
ske niti so bile v rokah g. Toneta 
Ptičarja, vodje izpostave JSKD 
Kamnik. Nives iz Pekarne Duplica 
je poskrbela za darila - velike, diše
če in okrašene hlebe kruha!

Tekst: MARINKA MOŠNIK 
Foto: M. MOŠNIK in 

JOŽE PAVLIČ

V Palovčah še kuhajo oglje
Tudi letošnji prvi maj 

je v Palovče privabil ve
liko ljubiteljev narave in 
rekreacije. Okrog lovske 
koče je bilo še posebej 
živahno. Dim in vonj 
po oglju iz bližnje kope 
oglarja Miha Brleča iz 
Zgornjih Palovč je pri
vabljal mnoge. Miha je 
kopo zakuril dan prej, 
postopek izgorevanja 
30 kubičnih metrov drv 
pa je trajal kar 12 dni. 
Miha pravi, da je po 
pravem oglju še vedno 
dosti povpraševanja.

VERA MEJAČ

OOZ prvaki 
Občinske lige

Drugo leto občinske lige in dobili smo novega prvaka! To so za
služeno postali OOZ, saj so v zadnjih kolih premagali ŠD Sotesko in 
Alu Alprem. OOZ so nastopili v postavi: Štrukelj, Potočnik, Burkeljca, 
Hafner, Poljanšek M., Poljanšek V., Dolinšek, Bele, Grzinčič, Polak in 
Zavrl. V celotni sezoni so bil poraženi le enkrat, dvakrat pa so igrali 
neodločeno.

Rezultati zadnjega 22 kola: DU : Mladinci 5 : 3, Zarja elektronika :
Alu Alprem 0 : 8, OOZ : 
Eta: Zarja 7:1.
Lestvica po 20. kolu

: ŠD Policist 8 : 0, ŠD Soteska : Kam Bus 8 : 0,

1. poz 20 17 2 1 36
2. ŠD Soteska 20 17 0 3 34
3. Alu Alprem 20 15 0 5 30
4. Mladinci 20 13 1 6 27
5. Eta 20 12 1 7 25
6. Calcit 20 11 1 8 23
7. DU 20 8 1 11 17
8. KamBus 20 6 0 14 12
9. Zarja 20 3 0 17 6
10. ŠD Policist 20 2 1 17 5
11. Zarja elektronika 20 2 1 15 5

Trenutno poteka tudi klubsko prvenstvo za leto 2007. V žen
ski konkurenci po 2. krogih vodi Brigita Rozina s 1073 pred Joži 
Vidic -1068 in Štefko Flerin s 1067 podrtimi keglji. Sledijo jim Simona 
Hren, Tadeja Kokalj in Boža Habat.

Po 4.krogu v moški konkurenci pa je v vodstvu Štefan Flerin z 
2216 podrtimi keglji pred Mišom Beberjem z 2207 in Branetom Po
točnikom z 2206 podrtimi keglji. Sledijo jim Franci Grubar, Brane 
Mihajlov, Rudi Vidic in Miro Homar. Na razporedu je še peti krog 
in finale. V petem krogu je ostalo samo še 18 najboljših. Tako je kar 
nekaj igralcev, ki nastopajo samo v občinski ligi: Miro Homar - 2124, 
Vido Hančič - 2106, Janez Hančič - 2103, Igor Zamljen - 2099, Franc 
Poljanšek - 2078, Matej Razdevšek - 2071 in Brane Hribar z 2063 po
drtimi keglji.

Kegljaški Klub Kamnik 
LEON PIRMAN

Likovni 
dosežki 
prof. Toneta 
Žnidaršiča 
na internetu

Vsi, ki smo poznali prof. 
Toneta Žnidaršiča in ceni
mo njegovo likovno delo, 
smo lahko hvaležni prof. 
Milanu Šuštarju, da je na
pisal in objavil tako teme
ljit in občuten nekrolog 
ob umetnikovi prezgodnji 
smrti. Vendar marsikdo 
Žnidaršičevih likovnih do
sežkov ne pozna podro
bneje. Kar nekaj njegovih 
res enkratnih stvaritev 
- geometričnih likov pa si 
lahko ogledate na inter
netnem naslovu www. 
kks-kamnik.si/znidarsic. 
Žnidaršičevo spletišče ob- 
staja že nekaj let. Prof. 
Žnidaršič je sodeloval pri 
nastajanju, fotografije je 
prispeval dr. Ivo Kordaš, 
stran pa sem postavil in jo 
vzdržujem podpisani.

Mimogrede: preko sple- 
tišča www.kks-kamnik.si in 
povezave Kamniški likovni
ki so dosegljive tudi strani 
številnih drugih kamniških 
likovnih ustvarjalcev.

BRANKO NOVAK
V __________J

Ob dnevu doma starejših občanov

Pisan program z jubilanti
Konec maja so v kamniškem 

domu starejših občanov pripra
vili že tradicionalni dan doma 
in tako obeležili 32-letnico de
lovanja doma.

Stanovalci, še posebej pa 
jubilanti, tako oskrbovanci in 
njihovi svojci kot delavci in 
delavke doma, ki so napolnili 
dvorano v domu, so pritrdili 
uvodnim besedam direktorice 
Marije Rems, da so jim skupaj 
preživeti dnevi v minulem letu 
prinesli vsak dan nekaj novega: 
skupaj so preživeli praznike, 
osebna praznovanja, skupne 
sestanke, na katerih so odloča
li o pomembnih stvareh, lepo 
so se imeli na dru
žabnih prireditvah, 
piknikih in izletih.

Med pomembnimi 
aktivnostmi doma 
velja vsekakor ome
niti tudi zahtevno 
organizacijo 8. revi
je delavcev socialnih 
zavodov Slovenije 
oktobra lani v Ko
mendi.

Dogajanja v domu 
razberemo tudi iz 
skoraj petdeset naj
pomembnejših do
godkov, ki sojih opi
sali v glasilu doma 
Veronika (ureja ga 
Zvone Benkovič 
skupaj z uredniškim 
odborom), ki so ga 
tokrat opremili tudi 
z opisi vseh jubilan
tov - stanovalcev in 
pregledom aktivno

sti v domu. Vsebino popestrijo 
pesmi pokojnega mag. Ceneta 
Matičiča, fotografije pokojne
ga Dragota Štefule, prispevki 
Helene Stele, Cvetke Zakrajšek 
in ostalih stanovalcev.

Pisan progam, ki so ga v ce
loti pripravili sami stanovalci 
doma s pomočjo delovnih tera
pevtk Ksenije Kozjek in Milene 
Kopše, je spremljala podelitev 
priznanj stanovalcem ob 20, 
15, 10 in 5-letnem bivanju v 
domu in podelitev priznanj 
delavcem za 30, 25, 20, 15 in 
10-letno delo v domu starejših 
občanov.

Med stanovalci sta se letos

med »20-letnike« uvrstila Alojz 
Kožlakar iz Tuhinjske doline 
in Ulčar Martina iz Ljubljane. 
Med delovnimi jubilanti pa je 
30-letnico dela v domu dopol
nila bolničarka Marija Hribar, 
25-letnico pa dipl. fiziotera
pevt Ravo Alandžak, kuharica 
Marija Keržič, in tajnica Sonja 
Pristovnik.

Po končanem programu so 
jubilanti skupaj s svojci o svo
jem življenju in dogajanjih v 
domu pokramljali z direktorico, 
socialno delavko in delovnimi 
terapevtkami še na prijetnem 
skupnem kosilu.

F. SVETEU

Stanovalci doma so hvaležni za pozornost DSO, direktorica Marija Rems je izročila 
spominsko priznanje za 20- letno bivanje v domu Alojzu Kožlakarju iz Tuhinja.
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KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure

Naročila sprejemamo na telefonsko številko

01/56-55-120.

KMETIJSKO GOZDARSKA ZADRUGA z.o.o. 
Kamnik, Trg talcev 1

OBJAVLJA PROSTO DELOVNO MESTO

PRODAJALEC V TRGOVINI
Od kandidatov pričakujemo:
- IV. stopnja strokovne izobrazbe trgovske smeri,
- 2 leti delovnih izkušenj v trgovini (željene izkušnje v kmetijski 
trgovini),
- poznavanje osnov dela z računalnikom - blagajna,
- sposobnost dviganja težjih bremen,
- komunikativnost,
- pozitiven odnos do dela in ljudi
Delo bomo sklenili za določen čas treh mesecev z možnostjo 
podaljšanja.
Vaše cenjene ponudbe s kratko predstavitvijo pričakujemo v 8 dneh 
na naslovu: KGZ, z.o.o. Kamnik, Trg talcev 8, 1240 Kamnik.

Počivaj mimo, sladko spavaj.
V grobu ni gorja in ni skrbi.
Tam nekje na onem svetu srečamo se vsi.

ZAHVALA

V 75. letu življenja nas je zapustil dragi 
mož, oče, dedek, pradedek, brat, stric

in tast

ANTON
KALIŠNIK

po domače Kocjanov ata iz Potoka 4

MALI OGLASI
STANOVANJE lahko v starejši 
hiši v Kamniku ali okolici išče 
par srednjih let. Pomagava pri 
hišnih opravilih in negi. Tel.: 
041/481-546.
INŠTRUIRAM matemati
ko in fiziko. Tel.: 723-81-57, 
041/322-571.
INŠTRUKCIJE angleščine in 
matematike za osnovno in sred
nje šole. Prva informativna ura 
brezplačna. Tel.: 031/712-478. 
PROSIM, če mi kdo podari ra
dio stolp, gobelin, kolo, plišaste 
igrače. Tel.: 030/922-504. 
PODARIMO otroško gardero
bo do 4 let. Tel.: 040/325-948.

Iščemo mlajšo 
upokojenko 
za pomoč
pri negi bolnice 
na domu v Stranjah.

Tel.: 041/618-000.

Prodaja na obroke

Ljubljanska c. 21 e, KAMNIK 
{v obrtni coni Duplica)

www.tech.si

Telefon:

nadgradnje - internet - instalacije 
kartuše in tonerji za tiskalnike 

mrežni in ostali povezovalni kabli 
- odstranjevanje virusov

RAČUNALNIKI

Zaposlim monterja 
centralne kurjave ali 
vodovoda. Možna pri- 
učitev, delo na terenu.

Gsm: 041 641 415-
Borut Podjed s.p.,
Godič 81/a

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

Zakaj te usoda je iztrgala iz naše 
sredine in pustila nam je le bolečine? 
Brez besed si odšel, a v srcih naših 
spomin nate večno bo živel.
Čeprav mineva leto dni, 
te zelo pogrešamo vsi.

V SPOMIN

Danes, 7. junija, mineva žalostno leto, 
ko nas je mnogo prezgodaj zapustil naš

Vabljeni v Citroen
Mengeš!

i ^...
. . v.2X_____ DARILO!

Navigacijska naprava 
Garmin

T»,"CA22-*' AVTO DETR, d.o.o. Mengeš
Slovenska cesta 66,1234 MENGEŠ

•I tel.: SOI) 7237-313, fax: {01) 7230-297• prmraneK (i.mzoosro e-mail: avtodetr@siol.net

do 5.000 EUR _______CITROEN 0| ErrMijaCCl M i: lit-MSgton.

<***««> ***“ j NITI PREDSTAVLJATI Sl NE, K A) VSE LAHKO OTROČN STORI ZA VAS

NIZKOGRADNJE, 
asfaltiranje in tlakovanje

dvorišč, dovoznih poti in parkirišč,
polaganje robnikov in pranih plošč, 
izdelovanje betonskih ih kamnitih 
opornih zidov - »škarp«

Adrovič & Co., d.n.o., Kamnik, Jerovškova 10
Tel.: 01/83 94 614, 041/680-751.

mmumjomKKmmiHmmv.

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

•PRALNI STROJI
OD 234,50 €

(56.195 sit)

* RADIOKASETOFONI
■15%

•POMIVALNI 
STROJI
OD 257,5(

UAWA • MOŠKE POLO
NOVO majice od 9,90 €

(2.372 sit)
več na wwwr.pemecom.si

• BREZPLAČNA DOSTAVA 
• BANK KREDIT 1+3 DO 1+24!

Žalost srca trga, 
solza lije iz oči, 
dom je prazen in otožen, 
ker tebe več med nami ni.

ZAHVALA
V 76. letu nas je po kratki in težki 
bolezni zapustil dragi mož, oče, brat 

in stric

PETER VEIT
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, sodelav
cem in znancem za ustna in pisna sožalja, darovano cvetje, sveče in maše 
ter spremstvo na njegovi zadnji poti. Posebna hvala patronažni sestri 
Marinki Resnik, pevcem za sočutno zapete pesmi, gospodu župniku za 
lepo opravljen pogreb, sosedom, ki so nesebično pomagali, ter Manji 

Žebaljec za lepe besede slovesa. Še enkrat vsem iskrena hvala
Žalujoči: vsi njegovi 

Maj 2007

ANTON TOPLAK
Hvala vsem, ki se ga spominjate in mu prižigate sveče 

ob njegovem preranem grobu
V žalosti: vsi najbližji 

Junij 2007

Iskrena hvala sorodnikom, sosedom in prijateljem, ki ste nam 
pomagali v težkih trenutkih in v času njegove bolezni, ga 
pospremili na njegovi zadnji poti, podarili cvetje in sveče, 

nam pa izrekli sožalja.

Žalujoči: žena Mimi, sinova Drago in Marjan ter drugo 
sorodstvo
Maj 2007

ZAHVALA

V 81. letu nas je po težki bolezni 
zapustil naš dragi mož, oče, stari ata, 

brat in stric

MATEVŽ
SLAPNIK

iz Šmarce >

Hvala sorodnikom, prijateljem, še posebej pa sosedom za 
vso pomoč v težkih trenutkih, za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje, sveče in darove. Zahvala g. župniku Janezu Gerčarju 
z9 leP° opravljen pogrebni obred in obiske na domu. Hvalež
ni smo osebju Zdravstvenega doma Kamnik za skrbno in 

požrtvovalno zdravniško pomoč.
Žalujoči: žena Milka, sinovi Jure, Rajko in Branko 

z družinami, hči Milena in drugo sorodstvo
Maj 2007

ZAHVALA

Na pragu 89. leta življenja nas je 
zapustil naš dragi oče, dedi, brat 

in stric

GAŠPER CERAR
Hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, podarjeno cvetje in sveče. Iskrena zah
vala govorniku Božu Matičiču za ganljive besede slovesa 
in pevcem. Hvala dr. Dolenčevi za dolgoletno zdravniško 

pomoč.

Žalujoči: hčerki Boža in Vanda z družinama

Maj 2007

Življenje celo si garala, 
z veseljem zemljo obdelovala, 
za dom, družino si skrbela, 
za sorodnike vedno čas imela.
Sledi ostale so povsod od tvojih pridnih rok.

ZAHVALA
V 89. letu življenja nas je zapustila 

draga mama, babica, prababica, sestra 
in teta

MARIJA BALOH
roj. Hribar iz Zg. Tuhinja

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, župniku ter vsem, ki ste mamo 
pospremili na zadnji poti. Hvala Krtovim pevcem za občuteno zapete 
pesmi ter Ivici Bajde za ganljive besede slovesa. Posebna zahvala 

vsem, ki ste darovali za sv. maše. cvetje, sveče in druge namene.
Žalujoči: vsi njeni

April 2007



y Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo

v petek. 8. juniia. od 17. do 19. ure:
DALMATINSKA »FEŠTA« ob zvokih skupine Črna
mačka in okusnih morskih dobrotah
v petek. 15. junija, od 17. do 19. ure:
Otroška ustvarjalna delavnica GREMO NA PIKNIK
v soboto. 16. junija, od 11. do 13. ure
Otroška zabavna prireditev ZAPLEŠIMO V POČITNICE
v petek. 22. junija, od 17. do 19. ure
Otroška delavnica JAGODE IN ČOKOLADA

Pošljite nam pisne ponudbe najkasneje v 8 dneh po 
objavi na naslov:

Meso Kamnik d.d., Korenova cesta 9, 
Podgorje, 1241 Kamnik

aAton
d-oimuko 

sts&že- meso

Sok Frutek
marelica, 4 x 125 ml
+ 2 x 125 ml BREZPLAČNO
Fructal, Ajdovščina

2,12eur
508F Ponudba velja 

od 7.6. do 18.6. 2007 
oz. do prodaje zalog.

>

^ — Trgovina z obutvijo

KJE? V MERCATOR CENTRU KAMNIK
(poleg pizzerije La Storia)

LE NAJBOLJŠE - UDOBNO IN NARAVNO ZA NOGE 
VAŠEGA OTROKA!

ANATOMSKO OBLIKOVANA OBUTEV PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK od It 16 - 40 
* CICIBAN 

* SIJPERFIT 
*FRODDO

SANDALI 
LEVA
za lahek 

poletni kor

VELIKA PONUDBA 
SOBNIH IN ŠOLSKIH COr/
SITAR, ALENKA

COpa i^. / z
,vučW 7

Smo hitro rastoče mesno predelovalno podjetje, ki širi 
svojo mrežo kupcev, investira v boljše delovne pogoje in 

tehnologijo.
Zaradi povečanega obsega dela vabimo vse, ki jih zanima 

delo v ambiciozni delovni sredini, da se nam pridružijo.

K sodelovanju vabimo:

Vzdrževalca (m/ž)
Poaoi:

- dokončana IV. stopnja (elektro ali strojne) smeri

Delavce v klavnici in proizvodnji (m/ž)
Poaoi:

- dokončana osnovna šola

Nudimo vam:
- zaposlitev za določen čas 6 mesecev z možnostjo 

kasnejše zaposlitve za nedoločen čas
- možnost dodatnega izobraževanja
- možnost napredovanja in stimulativnega 

nagrajevanja
- opravljanje dela v novih in urejenih obratih

SIMPLV CLEVER

Vabljeni na testno vožnjo:
SPC Škerjanec, Krumperška 21, Domžale, tel.: 01 724 40 85

Sladoled Leone
več okusov. 3 litre

Pikina cena
Sladoled Magnum
več okusov, 120 ml 
Unilever

SHARP

KtSfifn
Ljubljanska 3/c, Kamnik 

Tel.:01/839 47 97

Če želite imeti dober TV, smo 
pravi naslov za najboljši nakup

(Ki®
8KH3>9

Ob vrhunski kvaliteti vam 
nudimo tudi 3 leta 

garancije!

Kljub izredno dostopni ceni 
možnost nakupa na 12 mesecev 

brez obresti!

SHARP
PRAVI NASLOV ZA KVALITETEN 

IN ZANESLJIV SERVIS!

AUDIO VIDEO SERVIS
MENGEŠ, 
Hribarjeva 38

Budja Igor s.p. 
tel.: 01/729 13 03

Smo pooblaščeni serviser Sharp za vso Slovenijo. 
saj izpolnjujemo visoke standarde za servisiranje 
LCD TV aparatov, ki jih zahteva evropska servisna 
mreža Sharp. To pomeni moderno opremljen 
servisni prostor z najnovejšimi instrumenti in 
pripomočki ter poseben pristop pri popravilu LCD 
televizorjev.
Stalna strokovna izpopolnjenost serviserjev 
zagotavlja kvaliteten servis.

0Š) ^Cr©u©

Zaupajte nam servisiranje vaših aparatov, 
saj stopamo v 20. leto zanesljivega 

in kvalitetnega servisa!

SHARPSHARP

www.aclovse.si

., .
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Auris. Nova Toyota.
TO DAV TOMORROW

domžale’«. kranj

, Tel: 01/729-9000

f £T.'.V.'.«~«'gz Glavni trg 25, Kamnik
POLEG OBČINE KAMNIK
tel.: 01-8317-321, »™«:to<um.copy@«lol.net
KOPIRANJE NAČRTOV, VEZAVE, BARVNO KOPIRANJE

mca
niča
raa

spreji mamo prednaročila za 
delovne zvezke
15% POPUST

01/83 91 311, 
S 041/662 450

RAČUNOVODSKE 
STORITVE 

IN SVETOVANJE
za fizične in pravne osebe

1^11 BO# d.o.o.
Kamnik, Zikova ul. 4 

tel.: 01/831-45-15, 
031/305-451

PRVI MESEC 
BREZPLAČNO!

Domiata Masfeva 11,1230 Domžale,
CIM/IV^I.OI 724 16 56 

S Kamnik ljubljanska c. 21A (TPC Duplica)
* tel. 01 831 17 66

www.simax-slo.com
IIIIIPPJTTTST^TT^nnTTTaBBaBi
avtsubiEilo - ^vtoivbehamiicsl

VULKAN1ZSR8TVO
NA ZALOGI PNEVMATIKE


